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Aktualno
Ptuj � V 
nestrnjenih 
naseljih mestne 
občine bi lahko 
sežigali vejevje

�� Stran 2
Podravje
Ptuj � 130 otrok 
ne ve, kje bodo 
septembra 
obiskovali glasbeni 
pouk

�� Stran 5
Kmetijstvo
Žetale � Družina 
Ber: prva ljubezen 
je družina, druga 
jagode

�� Stran 8
Šport
Atletika � Prijetno 
vzdušje in vrhunski 
rezultati

�� Stran 14

SPOREDPOREDPOREDSPSP

MasterChef: Kje mlada
Evita najde navdih za kulinariko

26. MAJ 2022 št. 21

TV SLOVENIJA 2

Od 27. 5.

do 2. 6.

2022

TV-spored

Znan obraz ima svoj glas
»Škoda, ker bo tako hitro že konec«

Panorama
»Z ekipo že 

komaj čakamo 
na start oddaje«

Foto: ČG

Črna kronikaČrna kronika
Videm � 26 obravnav 
»videmske telefonije« 
zaradi opravičil 
odpadlo

�� Stran 12

V središčuV središču
Slovenija � Cene 
turističnih aranžmajev 
se višajo zaradi 
letalskih prevoznikov

�� Strani 6 in 7

Ptuj �� Začetek gradnje urgentnega centra in sprememba prometnega režima

Še večja gneča pri bolnišnici in zdravstvenem domuŠe večja gneča pri bolnišnici in zdravstvenem domu
Kljub mnogim poskusom ustrezne prometne ureditve na območju ptujske bolnišnice in zdravstvenega doma je težav veliko. Kljub mnogim poskusom ustrezne prometne ureditve na območju ptujske bolnišnice in zdravstvenega doma je težav veliko. 
Od tega tedna naprej bo stanje še bolj kaotično. Začenja se namreč gradnja ptujskega urgentnega centra, kar prinaša veliko Od tega tedna naprej bo stanje še bolj kaotično. Začenja se namreč gradnja ptujskega urgentnega centra, kar prinaša veliko 
sprememb prometnega režima.                      Več na strani 3.sprememb prometnega režima.                      Več na strani 3.

Ob sklenitvi naročniškega razmerja v času od 13. maja do 23. junija 
boste lahko na morju brezplačno uživali vse sobote 
od 25. junija do 27. avgusta!
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Več v notranjosti časopisa.

AKCIJA ZA NOVE NAROČNIKE 
ŠTAJERSKEGA TEDNIKA! Simonov zalivSimonov zaliv

Sporna zakonodaja Sporna zakonodaja ��

Policist ne sme Policist ne sme 
biti hkrati biti hkrati 
tudi občinski tudi občinski 
svetnik svetnik �� Stran 3 Stran 3

Športna infrastruktura Športna infrastruktura ��

Bistričani z Bistričani z 
najboljšim plezalnim najboljšim plezalnim 
centrom v državi, centrom v državi, 
Ptujčani s prizidki ...Ptujčani s prizidki ... �� Stran 5 Stran 5
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Slov. gorice � Obnova ceste Lenart–Gornja Radgona 

Popolna zapora na drugem odseku
Čeprav so rekonstrukcije cest nujne za udobno in varno vo-
žnjo, pa vendar vsaka večja dela, ki zahtevajo popolno za-
poro cest, spravljajo voznike ob živce, kajti promet je takrat 
speljan po obvoznih, običajno ožjih cestah, na katerih zaradi 
gneče nato nastajajo zastoji. 

Tako se objave Direkcije za infrastrukturo, da s prvim aprilom za 
dva meseca v celoti ustavlja promet na delu ceste med Lenartom in 
Gornjo Radgono, najbrž ni nihče razveselil, a je pač tako, da brez tega 
ni napredka.

Projekt obnove so na Direkciji razdelili v dve fazi, in sicer so se de-
lavci najprej lotili štirikilometrskega odseka od konca naselja Benedikt 
do odcepa za Zagajski Vrh. Dokončali naj bi ga v 45 dneh, a so se dela 
zavlekla, saj bo popolna zapora odpravljena šele na zadnji dan v maju, 
torej z dvotedensko zamudo. 

Istočasno bodo za ves promet zaprli drugi del trase, ki je dolg slaba 
dva kilometra in poteka od Lenarta proti Benediktu, natančneje med 
avtobusno postajo Ženjak na tako imenovanem Elblovem klancu v Zg. 
Porčiču in avtoodpadom. Terminsko se podaljšuje tudi izvedba tega 
dela prenove, saj je bilo sprva načrtovano, da bo dokončana v dveh 
tednih, zdaj pa napovedujejo, da bo cesta za promet zaprta do konca 
junija.

V času popolne zapore ceste je vožnja po njej dovoljenja le za in-
tervencijska vozila na nujni vožnji, vsi ostali vozniki pa morajo upora-
biti obvoz po cesti Lenart–Trate–Apače–Gornja Radgona–Benedikt in 
obratno. 

SD

Foto: SD

Potem ko je bila dva meseca zaradi obnove za ves promet zaprta držav-
na cesta na relaciji Benedikt–Zagajski Vrh, se je zdaj zapora za mesec 
dni premaknila na dvokilometrski odsek na Elblovem klancu.

Občinski odlok o načinu 
opravljanja obveznih občinskih go-
spodarskih javnih služb ravnanja s 
komunalnimi odpadki določa, da 
je povzročiteljem oz. imetnikom 
odpadkov prepovedano sežigati 
in odlagati odpadke v objektih ali 
na zemljiščih, ki niso namenjeni 
za odstranjevanje komunalnih od-
padkov.« Kot poudarjajo na ptuj-
ski občini, ima omenjeni Odlok 
podlago v veljavni zakonodaji: 
»Nikakor ne gre za ureditev, ki bi 
jo samovoljno določila občina na 
svojem območju.«

To, da je na območju MO Ptuj 
prepovedano sežiganje vseh vrst 
komunalnih odpadkov, sicer ne 
pomeni, da velja splošna prepoved 
kurjenja.

Predpisi o kurjenju 
različni

Glede na veljavno zakonodajo 
se v naravi lahko kuri le naravne 

nenevarne materiale, kot so fi -
zično obdelan les, suhi ostanki 
rastlin, veje in podobno, torej 
snovi, ki nastajajo v kmetijstvu in 
gozdarstvu. To določa Uredba o 
varstvu pred požarom v naravnem 
okolju, a le ob pogojih, da je ure-
jeno kurišče, obdano z negorljivim 
materialom, od zunanjega roba 
vsaj meter očiščeno vseh gorljivih 
snovi ipd.

Po drugi uredbi o ravnanju z bi-
ološko razgradljivimi kuhinjskimi 
odpadki in zelenim vrtnim odpa-
dom pa bi te odpadke morali kom-
postirati za lastno uporabo ali jih 
prepustiti izvajalcu gospodarske 
javne službe na način, ki je dolo-
čen z lokalnimi predpisi.

Prav temu predpisu so očitno 
pri pisanju občinskega odloka sle-
dili tudi na ptujski občini. Svetnik 
Luka Žižek pa meni, da je treba 
zadeve nekoliko spremeniti: »Naj 
se kurjenje suhe lesne mase (od-
rezanih vej in podobno) omogoči 

v nestrnjenih naseljih ter se tako 
prilagodi dejanskemu stanju na 
terenu. Nemogoče je pričakovati, 
da bo nekdo, ki ima sadovnjak na 
samem, daleč od kakšnih hiš, več 
sto metrov peš nosil odpadno ve-
jevje in vozil lesni odpadni materi-
al čez celo mesto na zbirno mes-
to.« Prepričan je, da bi odlok lahko 
spremenili za številna območja, 
kot so Kicar, Pacinje, Mestni Vrh ...

Na eni strani ceste 
lahko sežigajo vejevje, 
na drugi ne

Medtem ko na območju MO Ptuj 
torej ni dovoljeno imeti prostega 
ognja, lahko tisti, ki stanujejo v 
nekaterih drugih spodnjepodra-
vskih občinah, vejevje skurijo brez 
skrbi, saj jim to omogoča občinski 
odlok in državna zakonodaja. Žižek 
pravi, da je to nesmiselno: »Tisti, ki 
stanujejo na območju sosednjih 
občin, lahko brezskrbno kurijo, na 

območju ptujske pa ne. Na eni stra-
ni ceste, ki sodi pod Destrnik, torej 
smejo to početi, na drugi, ptujski, 
v Mestnem Vrhu, pa ne. Enako je v 
Velovleku, kjer je meja z drugo ob-
čino, pa v Pacinju ...« 

Kar se tiče okoljskega vidika, v 
podani pobudi ne vidi težav, saj 
bi, kot pravi, stanje na terenu de-
jansko le »legalizirali«. 

Tudi nekatere druge občine po 
Sloveniji so že ubrale srednjo pot. 
Kranj je v odloku dovolil sežiganje 
manjših količin komunalnih odpad-
kov, ki nastanejo na hišnih vrtovih 
(trebež – suha trava, listje, vejev-
je), a z omejitvami, tako smejo ku-
riti v dnevnem času in ne dlje kot 
dve uri.

Nadzor nad ločenim zbiranjem 

odpadkov in zelenega vrtnega 
obreza izvajajo občinski inšpek-
torji, pa tudi inšpektorji za varstvo 
okolja, tržni in zdravstveni inšpek-
torji. Inšpektorji Skupne občinske 
uprave občin Spodnjega Podravja 
v zadnjem obdobju na terenu niso 
izrekli glob, poslužujejo pa se dru-
gih ukrepov, opozoril in priporočil.

Dženana Kmetec

Zeleni odrez predstavlja odpadek, za katerega pogosto nismo prepričani, kako z njim 
pravilno ravnati. Predvsem ob spomladanskem čiščenju ga je zmeraj veliko, mnogi ve-
jevje skurijo v naravnem okolju, čeprav v številnih občinah velja prepoved, med drugim 
tudi na območju Ptuja. »Vsi vemo, kakšno je stanje na terenu. Nemogoče je pričakovati, 
da bo nekdo, ki ima sadovnjak na samem, daleč od kakšnih hiš, več sto metrov peš nosil 
odpadno vejevje in vozil lesni odpadni material čez celo mesto na zbirno točko. Prav 
bi bilo, da se to uredi v občinskem odloku in prilagodi dejanskemu stanju, da ljudje ne 
bodo v strahu pred sankcijami,« predlaga svetnik Luka Žižek.

Ptuj � Občinski odlok o ravnanju z zelenim odpadom je neživljenjski 

V nestrnjenih naseljih mestne občine bi lahko sežigali vejevje 

Prvozastavljeni rok za prijavo 
zainteresiranih investitorjev se je 
iztekel ta teden, a ga je ministr-
stvo podaljšalo do 20. junija, odpi-
ranje vlog bo 4. julija. MOP bo za 
pripravo projektne dokumentacije 
za gradnjo monosežigalnic odpa-
dnega blata po razpisu razdelilo 
sedem milijonov evrov. 

V kabinetu županje MO Ptuj 
Nuške Gajšek so povedali, da je 
predvidena lokacija monosežigal-
nice odpadnega blata pri centralni 
čistilni napravi na Bregu. Kakšna bi 
bila njena kapaciteta, še ne razkri-
vajo. „Kapaciteta sežigalnice bo 
znana ob pripravi vseh strokovnih 
podlag.“ 

Razpisni pogoj za sofi nancira-
nje projektne dokumentacije sicer 
predvideva vsaj 3 MW termične 
moči vhodnega goriva. V vlogi bo 
treba opredeliti tudi vire, od koder 
bo material prihajal v obdelavo. 
„Prijavitelj za izkazovanje dose-
ganja termične moči vhodnega 
goriva naprave 3 MW vlogi priloži 
seznam čistilnih naprav, od kate-
rih bo prevzemal blato in pisma 
o nameri upravljavcev čistilnih 
naprav, da bodo zagotovili nave-
dene količine blata svojih čistilnih 
naprav. Termično moč bomo pre-
verjali med vsemi fazami postopka 
in bo pogoj za dodelitev sredstev 
sofi nanciranj,“ je MOP med dru-
gim navedlo v razpisnih pogojih.

Da je MO Ptuj zainteresirana 
za gradnjo sežigalnice, je jeseni 
2019 potrdila večina svetnikov v 
mestnem svetu. Takrat se je sicer 

govorilo o možnosti sežiga odpad-
kov, medtem ko gredo trenutni 
načrti v smeri sežiga odpadnega 
blata, kar je tudi predmet aktual-
nega razpisa okoljskega ministr-
stva.

Zdravniška zbornica 
predlaga razveljavitev 
uredbe

Kot vse kaže, pa zna biti pot do 
dejanskega izbora lokacij in začet-
ka gradnje sežigalnic še hudo dol-
ga. Zelo glasno se je namreč ogla-
sila Zdravniška zbornica Slovenije: 
»Uredba za podelitev koncesij za 
sežigalnice, ki jo je pred dvema 
tednoma izdala vlada, zapostavlja 
okoljski in zdravstveni vidik. Omo-

goča namreč podeljevanje kon-
cesij za dobo najmanj 30 let brez 
predhodne presoje vpliva sežiga-
nja na okolje.«

Delovna skupina Zdravniške 
zbornice Slovenije za spremlja-
nje, opozarjanje in ozaveščanje o 
nevarnostih onesnaženega okolja 
je pripombe in predloge podala 
že na sprejet predlog uredbe o 
opravljanju obvezne gospodarske 
javne službe sežiganja komunalnih 
odpadkov, a jih, kot so zapisali na 
zbornici, ministrstvo ni upošte-
valo. V zbornici so med drugim 
predlagali, da se kot pogoj za pri-
dobitev koncesije določi popolno 
izpolnjevanje zahtev Evropske 
komisije iz leta 2019 za sežigalnice 
oziroma da se v uredbo zapišejo 

vsaj tako stroge mejne vrednosti 
za izpuščanje strupenih snovi v 
okolje, kot jih je določila komisija.

Z uredbo, ki jo je vlada sprejela 
na dopisni seji 10. maja, se ne stri-
njajo tudi zato: »Menimo, da je 
bil način sprejemanja uredbe na 
dopisni seji le tri dni pred iztekom 
vladnih polnih pooblastil neustre-
zen, saj gre za strateško odločitev 
o ravnanju z odpadki v Sloveniji, 
ki bo dolgoročno vplivala na naše 
zdravje in predvsem zdravje naših 
otrok!« 

Sprejeta uredba bi tako imela 
po njihovi oceni negativen vpliv na 
zdravje in okolje, zato novi vladi 
predlagajo, da škodljivo uredbo 
razveljavi in sprejme novo. 

MZ

Sp. Podravje � Še vedno interes za sežigalnico, a se zdaj zapleta pri uredbi

Na Ptuju za sežigalnico odpadnega blata
V ptujski Mestni hiši so potrdili, da se bodo prijavili na razpis Ministrstva za okolje in prostor (MOP) za sofi nanciranje 
priprave projektne dokumentacije za sežigalnico odpadnega blata.

Foto: ČG

Ptuj bi sežigalnico dobil na Bregu pri centralni čistilni napravi.

Foto: ČG 

Inšpektorji v zadnjem obdobju niso izrekli niti ene same globe zaradi kurjenja v naravnem okolju. 
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Zaradi začetka del so pred bol-
nišnico v sredo postopno že začeli 
zapirati cesto. »Dostop do vseh 
lokacij je omogočen, bodo pa te-
žave s parkiranjem,« se zaveda 
direktorica Splošne bolnišnice dr. 
Jožeta Potrča Ptuj Anica Užmah. 
V zadnjem obdobju so tako z ob-
činskimi redarji kot direktorico 
Zdravstvenega doma Ptuj Metko 
Petek Uhan izvedli koordinacijske 
sestanke. Zavedajoč se resnosti 
težav, ki bodo posledica zapore 
gradbišča in sprememb celotnega 
prometnega režima, so zadeve 
vzeli zelo resno. Tudi zato so zače-
tek gradnje za dober teden zamak-
nili. Optimalen potek, ki omogoča 
varno gradnjo, obenem pa tudi 
dostopnost, je opredeljen v ela-
boratu prometne ureditve, ki je bil 
izdelan za to investicijo.

Kakšen je nov prometni 
režim? 

Sam vstop na območje ZD in 
bolnišnice ostaja nespremenjen. 
V uporabi bosta oba vhoda, le da 
bo cesta, ki pelje mimo zapornic iz 
smeri Potrčeve proti ZD, enosmer-
na, z izvozom na Rimski ploščadi. 
Na drugi strani se pri vhodu na 
rentgen in interni oddelek cesta 
razcepi, desno je dvosmerna in se 
zaključi pri gramoziranem parkiri-

šču (ob pediatričnih ambulantah), 
levo vodi enosmerno do porodni-
šnice oziroma dializnega oddelka, 
kjer se priključi na obstoječo dvo-
smerno. Območje gradbišča bo 
za promet popolnoma zaprto, po-
sledično tudi vhod na urgenco in 
kirurški sprejem, ki se je uporabljal 
doslej. Po novem se za kirurgijo 
uporablja le vhod z dvoriščne stra-
ni kirurškega oddelka, za nepokre-
tne in urgentne primere pa vhod 
pri kontejnerjih oz. covid šotorih. 
Za dostop do urgentnih ambulant 
so zgrajene nove ceste. Na obmo-
čju gradnje je parkiranje in gibanje 
pešcev prepovedano.

Nov urgentni center bo velika 
pridobitev za mesto in regijo, se 
pa bomo morali v času gradnje 
prilagoditi in znajti. Robert Brkič, 
vodja medobčinskega redarstva 
Skupne občinske uprave občin v 
Spodnjem Podravju pravi, da bodo 
redno, sploh prve dni, prisotni na 
tem območju. Skrbeli bodo za pre-
točnost prometa in zagotavljali 
varen dostop pacientom, obisko-
valcem in vsem drugim. Če je le 
mogoče, svetujejo parkiranje izven 
območja obeh ptujskih zdravstve-
nih zavodov. Najti prazen parkirni 
prostor pa bo zelo pogosto misija 
nemogoče.

Dženana Kmetec

Kljub mnogim poskusom ustrezne prometne ureditve na 
območju ptujske bolnišnice in zdravstvenega doma, je te-
žav veliko. Od tega tedna naprej bo stanje še bolj kaotično. 
Začenja se namreč gradnja urgentnega centra Ptuj, kar 
prinaša veliko sprememb prometnega režima. Ukinja se 
vsaj 50 parkirnih mest, kar pomeni, da bo izzivov ogrom-
no, a na nov režim se bomo enostavno morali privaditi.

Ptuj � Začetek gradnje urgentnega centra in sprememba prometnega režima

Še večja gneča pri bolnišnici in zdravstvenem domu

Vlada v odhajanju je po mnenju 
Policijskega sindikata Slovenije s 
to odločitvijo policijski poklic prav-
no in dejansko razvrednotila. Zato 
so že lani na Ustavno sodišče RS 
vložili pobudo za oceno ustavnosti 
spremembe Zakona o organizira-
nosti v policiji in predlog za zača-
sno zadržanje izpodbijanega pred-
pisa. Kot je pojasnil Rok Cvetko, 
predsednik Policijskega sindikata 
Slovenije, je takšna sprememba 
neustavna, »saj gre za nesorazme-
ren in grob poseg v človekove pra-
vice. Vsi naši člani se zaradi takšnih 
diskriminatornih določb počutijo 
neenake pri uresničevanju svojih 
ustavnih pravic v primerjavi z os-
talimi javnimi uslužbenci oz. dr-
žavljani«. Trenutno ni znano, kdaj 
bo Ustavno sodišče RS o zahtevi 
odločalo. »Lahko povemo le, da 
smo mnenje Vlade RS, ki ga je mo-
rala pripraviti Ustavnemu sodišču, 
ustrezno dodatno prerekali, zato 
pričakujemo odločitev sodišča 
kmalu,« je še dejal sogovornik. 

Tisti policisti, ki bodo 
izvoljeni, bodo mandat 
lahko zavrnili

Nekateri policisti, ki so namera-
vali kandidirati za občinske svet-
nike na letošnjih lokalnih volitvah, 
bodo načeloma svoje aktivnosti 
nadaljevali. Če Ustavno sodišče 
sporne določbe ne bo razveljavi-
lo, mandata pač ne bodo sprejeli. 
Jasno je, da najverjetneje nihče 
ne bo prekinil rednega delovnega 
razmerja samo zato, da bi lahko 
opravljal štiriletno funkcijo ob-
činskega svetnika. Gre namreč za 
nepoklicno funkcijo, svetnikom pa 

pripada sejnina za udeležbo na seji 
občinskega ali delovnega telesa. 
Letni znesek sejnin ne sme prese-
gati 7,5 odstotka plače župana.

Policijski sindikat 
verjame, da bo Ustavno 
sodišče določbe 
razveljavilo

»Verjamemo, da bo Ustavno so-
dišče odločilo nam v prid in da bodo 
policisti pri uresničevanju ustavno 
zaščitenih pravic enakovredni oz. 
enakopravni vsem ostalim državlja-
nom, da kandidiranje na lokalnih 
volitvah ter opravljanje nepoklicnih 

funkcij v primeru izvolitve ne bosta 
postali le privilegij etabliranih poli-
tikov,« je še izpostavil sogovornik. 

Ob tem je Policijski sindikat 
Slovenije vložil pobudo za oceno 
ustavnosti in zakonitosti še za ne-
kaj drugih členov novele o spre-
membah in dopolnitvah Zakona 
o organiziranosti in delu v policiji, 
za katere menijo, da so neustavni, 
ker vzpostavljajo nerazumna in 
negotova dejstva, nesorazmerno 
posegajo v pridobljene pravice ali 
pa povzročajo nepopravljivo ozi-
roma težko popravljivo škodo poli-
cistkam in policistom.

Estera Korošec

Foto: ČG

Policisti bodo načeloma kandidirali za občinske svetnike, vprašanje pa je, ali bodo mandat ob morebitni izvolitvi 
tudi sprejeli. 

Policist po novem med trajanjem delovnega razmerja ne sme opravljati funkcije nepo-
klicnega župana, nepoklicnega podžupana ali občinskega svetnika. To mu prepoveduje 
43. člen Zakona o organiziranosti in delu v policiji, ki je začel veljati novembra lani. Ta 
določba bo letos, ko so lokalne volitve, marsikateremu policistu preprečila vstop v poli-
tiko. Tisti možje v modrem, ki so bili v občinske svete izvoljeni pred štirimi leti, lahko to 
funkcijo opravljajo še do konca mandata. 

Spodnje Podravje � Možje v modrem se ne smejo ukvarjati z lokalno politiko

Policist ne more biti hkrati tudi občinski svetnik 

Povzetek novega prometnega režima
Cona za pešce poteka ob kirurškem in internem oddelku.
Potrčeva cesta med ZD in bolnišnico je enosmerna, od krožišča do toplarne, izvoz je na Rimski ploščadi.
Dostop za paciente in druge je urejen tudi mimo lekarne Toplek do gramoziranega parkirišča (na severni strani bolnišnične stavbe).

Kot je določeno z Zakonom o organiziranosti in delu v policiji, 
policist med trajanjem delovnega razmerja ne sme biti član 
politične stranke.

Policistu, ki med trajanjem delovnega razmerja prevzame 
opravljanje funkcije nepoklicnega župana, nepoklicnega podžupana 
ali občinskega svetnika, na podlagi 8. odstavka 43. člena Zakona o 
organiziranosti in delu v policiji preneha delovno razmerje. 

Navedena določila bodo začela po navedbah Policije veljati od 
letošnjih lokalnih volitev naprej. Policisti, ki opravljajo funkcije 
občinskih svetnikov, neprofesionalnih podžupanov ali županov, 
lahko te funkcije opravljajo do konca mandata. Policija ne vodi 
evidence o tem, koliko je v tem trenutku aktivnih policistov v lokalni 
politiki. »Za takšno evidenco ni podlage v zakonu,« so zapisali. 

Foto: ČG

Policijski sindikat Slovenije je lani vložil pobudo za oceno ustavnosti spre-
membe Zakona o organiziranosti v policiji.
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V dobrem letu in pol njegovega 
mandata so bili storjeni veliki koraki 
za izboljšanje demografske slike v 
občini, večjega števila novih delov-
nih mest in boljših prostorskih po-
gojev na področju izobraževanja. 
Tik pred zaključkom je namreč iz-
gradnja nove Podružnične osnovne 

šole Marjeta. Gre za petmilijonsko 
investicijo, ki se je začela že lani. 
Če ne bo nepredvidenih zapletov, 
bodo učenci prvega septembra že v 
novih, sodobnejših prostorih. 

Uspešno so prodali tudi vsa zem-
ljišča v industrijski coni Zlatoličje. 
Investitorji so že v fazi pridobivanja 

gradbenih dovoljenj, prve objekte 
pa naj bi zgradili še letos. Zaradi ve-
likega povpraševanja po zemljiščih 
že načrtujejo širitev cone. V njeni 
bližini ima občina v lasti 1,3 hektar-
ja veliko zemljišče, kjer namerava 
zasebni investitor graditi dva sta-
novanjska bloka (skupaj 44 stano-
vanj) in 14 stanovanjskih hiš. OPPN, 
ki bo natančneje določal pozidavo 
na tem območju, je že v pripravi. 
Dodatna stanovanja bodo na voljo 
tudi v novem poslovno-stanovanj-

skem objektu v središču naselja 
Starše. Občina si namreč prizade-
va, da bi mladim družinam olajšala 
dostop do nepremičnin.

V občini se obeta 
gradnja doma 
starostnikov

Pozabili pa niso niti na starejšo 
generacijo, saj pripravljajo vso pot-
rebno dokumentacijo za pridobiva-
nje gradbenega dovoljenja za dom 

starostnikov in 20 oskrbovanih sta-
novanj. Dom želijo graditi v okviru 
javne mreže, vendar je vse odvisno 
od tega, kdaj bo država ponovno 
objavila javni razpis za podelitev 
koncesij. Ob vsem naštetem so iz-
vedli tudi več manjših projektov na 
področju cestne infrastrukture in 
športa. Izdatna sredstva pa name-
njajo tudi za nemoteno delovanje 
gasilskih, športnih, kulturnih in dru-
gih društev. 

Estera Korošec 

Foto: ČG

Župan Stanislav Greifoner napoveduje enakomeren razvoj občine. 

V občini Starše so priprave na 25. občinski praznik v polnem teku. Praznovanje bo 
znova tako pestro kot pred epidemijo. Društva pripravljajo številne dogodke, glavno 
dogajanje pa bo trajalo kar tri dni zaporedoma. »Tako je tudi prav, saj je to osrednji 
dogodek leta, namenjen našim občanom. Veseli nas, da se bomo ponovno lahko srečali 
v živo, se poveselili, hkrati pa tudi pregledali naše delo v preteklih mesecih,« je dejal 
župan Stanislav Greifoner. 

Starše � Številne prireditve ob 25. občinskem prazniku

Načrti za prihodnost občine so smeli

Foto: SD

Na obnovljeni Ovtarjevi tržnici ne bodo zgolj prodajali lokalnih pridel-
kov, pač pa bo prostor služil tudi za manjše prireditve.

Lenart � Prenovljena tržnica odprta

Na Ovtarjevem placu dogaja 
V Lenartu upajo, da bo svoje pridelke na novi tržnici zme-
raj prodajalo veliko ponudnikov, nadejajo pa se tudi dob-
rega obiska.

Čas je namreč, da občani čimprej spoznajo vrednost doma pride-
lane hrane, in če nimajo svojih vrtov, se ponjo odpravijo na lokalno 
tržnico, je na odprtju dejal župan Janez Kramberger. Minulo soboto je 
bilo na Ovtarjevem placu še posebej živahno, pa ne le zaradi 18 ponu-
dnikov, pač pa tudi zaradi spremljevalnega programa. 

Obiskovalci so namreč lahko poskusili zelenjavne jedi iz lokalnih in 
sezonskih živil, ki jih je predstavila Mojca Polak, prva dama kuhanja 
iz Akademije kulinarike in turizma, strokovnjakinjo za zelenjadarstvo 
Mišo Pušenjak pa so lahko zaprosili za nasvet glede pridelave zele-
njave.

S prenovljeno tržnico želijo na občini približati lokalno ponudbo 
in predstaviti bogastvo tako kulinarike, vinarstva, ročnih del in do-
mače obrti, obenem pa bi lahko prenovljeni prostor poleti namenili 
tudi manjšim prireditvam, na primer koncertom ali poletnemu kinu. 
Na odprtju so poleg ansambla Sladki greh nastopili mladi folkloristi iz 
lenarškega vrtca in osnovne šole, dramskega krožka voličinske šole pa 
tudi kulturnega društva iz Svete Ane.

Novo podobo Ovtarjeve tržnice je s pomočjo evropskih sredstev 
fi nancirala lenarška občina.

SD

Pestro dogajanje Pestro dogajanje 
kar tri dni kar tri dni 
zapored zapored 

Osrednje dogajanje ob 
prazniku občine Starše bo med 
27. in 28. majem. V petek ob 20. 
uri bo v Večnamenski športni 
dvorani v Staršah tradicionalna 
prireditev »Polje, kdo bo tebe 
ljubil« (KGD Ptičica). Svečana 
proslava z nagovorom župana in 
podelitvijo priznanj bo v soboto 
ob 15. uri, zvečer bo na vaškem 
središču veselica s Poskočnimi 
muzikanti. Praznovanje se bo 
zaključilo v nedeljo s srečanjem 
mladih narodno-zabavnih 
ansamblov na vaškem središču 
v Staršah v sodelovanju s KUD 
Franc Ilec Loka-Rošnja. 

Prejemniki priznanj ob 
letošnjem občinskem prazniku 
so: Ivan Paveo (častni občan), 
Cvetko Završki (zlati grb), 
Cvetka Trstenjak (bronasti grb) 
in Vladimira Papež (bronasti 
grb). 

Uspešno podjetje Maripol je konec 
lanskega leta svojo proizvodnjo iz 
Maribora preselilo v Zlatoličje. Za ta 
korak so se odločili predvsem zaradi 
izjemne lege in avtocestne poveza-
ve. Gre za podjetje, ki se že več kot 
10 let ukvarja z izdelavo, prodajo in 
montažo PVC ter lesenih oken, vseh 
vrst senčil in zimskih vrtov.V ponud-
bo pa so pred časom dodali tudi ALU 
stavbno pohištvo, po katerem je vse 
več povpraševanja. Njihovi izdelki 
so izjemno kakovostni in natančno 
izdelani.

Lastnik in direktor podjetja Maripol Marko 
Polegek je izpostavil, so že dlje časa iskali 
ustrezno zemljišče oz. nepremičnino za svo-
jo dejavnost. V bližini mostu preko HE Zla-
toličje so kupili že zgrajen objekt v velikosti 
okoli 650 m2. V notranjosti, ki so jo v celoti 
obnovili, so uredili moderno opremljen proi-
zvodni obrat, skladišče in pisarniške prosto-
re. V prihodnje bo strankam na voljo prodajni 
salon stavbnega pohištva, kjer si bo mogo-
če njihove proizvode ogledati tudi od blizu. 
»Naša glavna konkurenčna prednost je pred-
vsem ta, da se vsaki stranki posebej posve-
timo. Smo strokovni, odzivni in fleksibilni. 
Spoštovanje dogovorov pa je naše vsakda-
nje vodilo,« zatrjujejo v podjetju, kjer se lah-
ko pohvalijo s številnimi uspešno izpeljanimi 
projekti. 

Na prvem mestu je kakovost 
materialov
Njihovo strokovnost in kakovost so prepo-
znali tudi številni naročniki v tujini, predvsem 
Avstriji, Nemčiji in Italiji. »Pred mesecem dni 
smo podpisali pogodbo za izdelavo in mon-

tažo stavbnega pohištva za stanovanjski 
blok z 90 stanovanji v Mariboru – to je eden 
naših največjih projektov v zadnjih letih. Za-
upal nam je tudi lastnik hotela v Gradcu, ki 
ima na strehi dve potniški letali, v enem je 
bar, v drugem pa restavracija. To investicijo 
nam je uspelo pridobiti izključno zaradi do-
brega priporočila. Eden izmed zahtevnejših 

projektov pa je bila prav gotovo montaža
PVC- in ALU-oken na objektu ob Gardskem
jezeru v Italiji,« je izpostavil Polegek in dodal,
da se trudijo zagotoviti kakovost izdelkov in
tudi samega dela ter hkrati slediti trendom
in zadovoljiti želje strank. »Stavbno pohištvo
je zagotovo eden najpomembnejših elemen-
tov vsakega doma, zato je pri nas na prvem
mestu kakovost materialov. Odločili smo se
za nemške proizvajalce, s katerimi zelo do-
bro sodelujemo. Vsi naši izdelki imajo vse
potrebne certifikate in opravljena testiranja,
zato nudimo večletno garancijo na vse pro-
dukte in njihove elemente.« S kakovostnimi
in konkurenčnimi storitvami ter profesional-
nim in transparentnim odnosom želi podjetje
Maripol povečati svojo vlogo na področju iz-
delave in montaže stavbnega pohištva. Prav
tako si prizadevajo, da bi postali čim bolj pre-
poznavni v lokalnem okolju. 

Starše : Podjetje Maripol je v Zlatoličju odprlo proizvodni obrat

Stavbno pohištvo je eden najpomembnejših 
elementov vsakega doma

Foto: Maripol

Podjetje Maripol navdušuje s številnimi uspešno izpeljanimi projekti. 

Strokovnjaki v podjetju Maripol vam 
bodo z veseljem pomagali pri izbiri 
ustreznega stavbnega pohištva. 

strani podjetja ali jim pišete na  
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O primernosti tega, morebiti 
pa tudi kakšnega drugega predlo-
ga, bodo odločali na naslednjem 
kolegiju županov. »Ko in če bodo 
župani pripravljeno rešitev potr-
dili, bomo nadaljevali aktivnosti 
za zagotovitev pogojev za nemo-
teno opravljanje dejavnosti glas-
bene šole v novem šolskem letu,« 
je pojasnilo MO Ptuj. Odgovorov 
na konkretna vprašanja o tem, ali 
držijo informacije, da je trenutno 
najverjetnejša lokacija za selitev 
Osojnikova 3, niso podali. 

Je pa to potrdil ravnatelj šole 
Štefan Petek, ki je dejal, da je tre-
nutno na mizi ponudba za najem 
prostorov v poslovni stavbi na 
omenjenem naslovu: “Dokončno 
še ni nič potrjeno. Nekje do 15. juni-
ja pa bi morali vedeti, kje bomo od 
1. septembra naprej.«

Največja težava v primeru, da bi 
obveljal ta predlog, bi bilo pomanj-
kanje parkirišč, saj je objekt v cen-
tru mesta. 

Bodo župani pokazali, 
da jim je mar za mlade 
glasbenike?

Prostorske težave glasbene šole 
so nekaj, s čimer se vodstvo, za-
posleni in šolarji praktično ubadajo 
vsakodnevno. Doslej so delovali na 
dveh lokacijah, v Dravski ulici in na 
Vičavi. Stavba ob Dravi je dotraja-
na, potrebna sanacije strehe, učil-
nic ipd. Ptujska občina je skušala 
priti do rešitve in združiti program, 
ki ga izvajajo za okrog 600 otrok le-
tno, pod eno, primernejšo streho. 
V tem mandatu so iskali zasebnega 
partnerja, ki bi zgradbo postavil, a 
ponujeni predlogi niso bili ustre-
zni in sprejemljivi. Cene v grad-
beništvu so zdaj šle v nebo, kar 
pomeni, da se celostno reševanje 
problema še bolj oddaljuje. 

V tem šolskem letu je vpisanih 
560 šolarjev, od tega jih je 130 
imelo glasbeni pouk na Vičavi. Učil-
nice niso optimalne ne tam, ne v 
Dravski ulici. Trenutno je prioriteta 
poskrbeti za primerne prostore za 
igranje harmonike, violine, kitare, 

trobil, klavirja, violončela, saksofo-
na in petje. Vse to so izvajali v eni 
izmed stavb nekdanje vojašnice, ki 
bo od jeseni naprej prazna.

V Dravski ulici je 430 šolarjev in 
še nekaj deset učiteljev, tudi zanje 
bo treba poskrbeti in jim zagotovi-
ti za vaje in koncerte ustrezne, do-
volj velike, varne in letnici, v kateri 
živimo, primerne pogoje. 

Na kolegijih županov Spodnjega 

Podravja kakšnih posebnih debat 
o neustreznih prostorih, v katerih 
delujejo mladi nadobudni glasbe-
niki, ni, čeprav je to problem, ki 
ga bo treba rešiti. Zaradi novona-
stale situacije se mu ni možno več 
izogibati. Na kolegijih županov pa 
se pogosto zdi, kot da je projekt iz-
gradnje vodovoda edini problem, 
ki ga imamo v regiji ...

Dženana Kmetec

Ptuj � Del prostorov Glasbene šole Karola Pahorja na Osojnikovo cesto 3?

130 otrok ne ve, kje bodo septembra 
obiskovali glasbeni pouk
Predstavniki 11 občin ustanoviteljic Glasbene šole Karola Pahorja morajo skupaj z 
vodstvom tega zavoda čim prej najti primerno lokacijo za selitev z Vičave. V začetku 
prejšnjega meseca so bili namreč obveščeni, da jim stavbe, v kateri so doslej delovali, 
Šolski center Ptuj od septembra naprej ne bo več oddajal. Ena izmed možnosti je seli-
tev na Osojnikovo 3, v prostore, ki jih je doslej uporabljalo podjetje Intera. 

Športno plezanje je v občini 
Slovenska Bistrica in v okolici v 
porastu, tudi zaradi uspehov slo-
venskih plezalcev, še posebej ple-
zalke Janje Garnbret in Slovenje-
bistričanke Lucije Tarkuš. »Naše 
kakovostno delo z mladimi se 
kaže v uspehih, ki jih dosegamo. 
Sicer pa trenutno pod okriljem 
našega kluba vadi 170 otrok, 40 
jih je na čakalni listi. Verjamem, 
da bo center rentabilen in da bo 
dvignil prepoznavnost tega špor-
ta, Slovenske Bistrice in regije, « je 
povedal predsednik Alpinistične-
ga kluba Slovenska Bistrica Impol 
Tomi Aurednik.

Center dražji 
za tretjino, a z 
občutno državno 
pomočjo občina celo 
»privarčevala«

Rentabilnost oz. cena izgra-
dnje plezalnega centra je bil 
osrednji kamen spotike na zadnji 
seji slovenjebistriških svetnikov. 
Ni skrivnost, da se je izgradnja 
plezalnega centra v dveh letih 
podražila za več kot 1,7 milijona 
evrov, s 3,67 milijona evrov na 
5,4 milijona evrov (investicijske 
ocene), vendar pa je Slovenska 
Bistrica v tem času prejela držav-
na sredstva v višini 2,4 milijona 
evrov. To pomeni, da se je kalkula-
cija občini izšla in da je kljub pod-
ražitvam 'privarčevala' najmanj 
dobrega pol milijona oz. glede na 
ceno, ki so jo dosegli na razpisu, 
celo milijon evrov. Razpis ministr-
stva pa je pomenil za občino od-
prtje lova na datumske roke, saj 
morajo račune za izgradnjo državi 
izstaviti še novembra letos. Tako 
so marca ponovili razpis za izbi-
ro izvajalca, lani naj bi ponujene 
cene presegale s proračunom za-
gotovljena sredstva. Najugodnej-
ši ponudnik na tokratnem razpisu 

je bilo koprsko podjetje Makro 5 
gradnje, ki naj bi objekt, ki mu tre-
nutno na nacionalnem nivoju ni 
primerljivega, zgradili in opremili 
za 4,8 milijona evrov. Objekt, ki 
bo postavljen ob atletski stadion, 
je razdeljen na več sklopov – vhod 
z lokalom in pomožnimi prostori, 
plezalna dvorana višine 17 metrov 
ter sklop tri z dvema etažama, 
višine minimalno sedem metrov, 
kjer so predvidene plezalne stene 
(bulderji), prostori za vadbo, gar-
derobe … Površina objekta naj 
bi bila okrog 1.600 m2. Aurednik, 
predsednik plezalnega kluba s 
skoraj polstoletno tradicijo, je 
objekt pokomentiral: »V Ljubljani 
načrtujejo izgradnjo nacionalne-
ga plezalnega centra, vendar še 
niso niti približno tako daleč, kot 
smo mi zdaj. Ocenjena vrednost 
centra v prestolnici je 30 milijo-
nov evrov, ob tem, da je le 1,5-krat 
večji od našega.«

V volilnem letu še 
športna dvorana, nova 
zelenica 

A to ni edina investicija, ki jo 
pelje občina na športnem podro-
čju. Ljubljansko podjetje Lesnina 
MG Oprema zaključuje obnovo 
športne dvorane v vrednosti 3,65 
milijona evrov, občina pa se že pri-
javlja na razpis za zamenjavo ume-
tne trave na nogometnem igrišču 
v športnem parku. Igrišče je nasta-

lo leta 2009, kar pa pomeni, da se 
je njegova življenjska doba, glede 
na certifi kat UEFA PRO, že iztek-
la. V imenu izboljšanja varnosti in 
kakovosti umetne zelenice bodo 
za zamenjavo namenili dobrih 
200.000 evrov občinskega denar-
ja, 60.000 evrov pa pričakujejo od 
Nogometne zveze Slovenije.

Zadnja športna 
dvorana na Ptuju 
zgrajena pred 16 leti

Slovenska Bistrica je v zadnjih 
desetih letih za obnovo športnih 
objektov in površin namenila ok-
rog 3,1 milijona evrov, brez zgoraj 
opisanih projektov. Kaj pa MO 
Ptuj, ki je po številu prebivalcev 
edina primerljiva s slovenjebistri-
ško občino v Podravju? 

Nazadnje je bila v MO Ptuj zgra-
jena Športna dvorana Ljudski vrt, 
to je bilo leta 2006, torej pred 16 
leti. Sicer pa so na ptujski občini 
izračunali, da so od leta 2012 do 
leta 2021 opravili za tri milijone 
evrov investicij v športno infra-
strukturo, letos je predvidenih 
775.670 evrov. Nekaj večjih inve-
sticij: izgradnja prizidka NK Pod-
vinci – 370.000 evrov, ureditev 
igrišča in objekta ŠD Rogoznica v 
višini 290.000 evrov, za ureditev 
športnega parka Grajena bodo 
namenili 20.000 evrov in za špor-
tni park Jezero 30.000 evrov.

Mojca Vtič

Slov. Bistrica, Ptuj � Milijonska vlaganja v športno infrastrukturo

Bistričani z najboljšim plezalnim centrom 
v državi, Ptujčani s prizidki ...
Slovenska Bistrica je bila uspešna na razpisu šolskega ministrstva za sofi nanciranje 
plezalnih objektov. Za gradnjo plezalnega centra, ki bo imel stene za vse plezalne 
discipline (težavnostno, balvansko in hitrostno plezanje) in bo poleg izvedbe tekem 
na mednarodnem nivoju omogočal tudi rekreativno plezanje, so že izbrali izvajalca. 
Gre za edini tovrstni plezalni center v vzhodnem delu države.

Foto: Občina Slovenska Bistrica

Plezalni center Slovenska Bistrica bo ustrezal standardom Mednarodne zveze za športno plezanje za izvedbo 
tekmovanj v uradnih tekmovalnih sistemih tudi na mednarodnem nivoju

Majšperku uspelo s plezalno stenoMajšperku uspelo s plezalno steno
Občina Majšperk bo postavila plezalno steno na Bregu. »Na tem 

območju smo v preteklosti že postavili manjši motorični park z 
zunanjimi igrali in zipline. Predlog je, da bi območje dopolnili še s 
plezalno steno, saj je območje prosto dostopno vsem uporabnikom 
in dobro obiskano,« so odločitev obrazložili na občini. Ocenjena 
vrednost projekta v Majšperku je 51.850 evrov, 20.000 evrov bo 
prispevalo ministrstvo za šolstvo in šport.

Foto: ČG 

Ena izmed potencialnih in tudi zelo verjetnih lokacij za selitev so prostori, v 
katerih je doslej delovalo podjetje Intera na Osojnikovi 3.

Najbolje je, da šola ostane na PtujuNajbolje je, da šola ostane na Ptuju
Ustanoviteljice Glasbene šole Karola Pahorja so občine Ptuj, 

Destrnik, Dornava, Hajdina, Juršinci, Kidričevo, Majšperk, 
Markovci, Videm, Zavrč in Žetale.

Iskanja najprimernejše lokacije se je lotila ptujska občina, v 
kateri je tudi sedež glasbene šole. Čeprav je bila celo možnost, da bi 
se del programa selil v katero drugo občino v regiji, ki bi imela za 
to dejavnost ustrezne kapacitete, župan občine Hajdina Stanislav 
Glažar meni, da to ni smiselno: »Najbolje je, da vsi prostori šole 
ostanejo na Ptuju, ki je vendarle center regije. Vsekakor nam je v 
interesu, da se za šolarje najdejo optimalni prostori, delujejo res 
dobro in pohvalno, zato bomo pomagali po svojih močeh. Doslej 
sicer informacij o tem, katere možne variante so na mizi, nimam. 
Bomo pa o tem spregovorili na kolegiju in podali svoje mnenje ter 
predloge.«

Tudi Milan Gabrovec, župan občine Markovci, s potencialnimi 
rešitvami omenjenega problema ni seznanjen, zagotavlja pa, da 
bodo skupaj z vodstvom MO Ptuj in drugimi poiskali najboljšo 
varianto za mlade podravske glasbenike: »Moramo jim pomagati, 
zelo pomembno se mi zdi, da ohranimo javno šolstvo.«
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Tudi letos bo po pričakovanjih 
Hrvaška dominantna avtomobilska 
destinacija predvsem za sloven-
ske, avstrijske in nemške turiste. 
Strokovnjaki menijo, da bo na dol-
žino počitnic vplival splošen dvig 
cen življenjskih dobrin in energen-
tov. To ne bo vplivalo na obiska-
nost, temveč na trajanje počitnic in 
potrošnjo. 

Na Hrvaškem verjamejo v dob-
ro turistično sezono, vendar bodo 
podražitve vplivale na prihodnje 
turistične sezone. 

Nekateri cene najema 
hišk dvignili za pet, 
drugi za 50 odstotkov

Če si malce pobližje ogledamo 
mobilne hiške na Hrvaškem, ki so 
vsako sezono bolj priljubljene, Jure 
Babarović iz podjetja Gradtur pra-
vi, da se cene gibljejo od 50 izven 
sezone do 200 evrov na dan na 
višku sezone. »Nekateri so stori-
tve podražili le za pet, drugi za 50 
odstotkov. Cene se dogovarjajo z 
agencijami okoli devet mesecev 
vnaprej. Cene, ki so objavljene na 
naši strani, so bile dogovorjene lani 
septembra in oktobra, kasneje po-
seganj v cene ni bilo.«

Dopustniki imajo seveda različne 
želje; nekateri iščejo kampe, kjer je 

veliko dodatnih vsebin, od bazenov 
do otroških klubov in animacije. To 
so večinoma kampi z zmogljivostjo 
par tisoč gostov. Drugi, in teh je 
precej, pa iščejo mir in osamljenost 
ter posegajo po mobilnih hišicah, ki 
niso v kampu, ampak na zasebnih 
zemljiščih.

Večina ugodnih ponudb 
razprodanih

Večina ugodnih ponudb je v 
tem času že razprodana. Kupci 

jih pograbijo do konca januarja, 
trenutno pa so pri večini ponudni-
kov le še mobilne hišice s cenami 
med 250 in 300 evri na dan sredi 
sezone.

Oglejmo si pobližje nekaj prime-
rov ponudb na obeh koncih cenov-
ne lestvice, ki so nam jo posredo-
vali z Gradtura in Kompasa.

Jure Babarović je navedel izje-
mno drago ponudbo mobilne hi-
šice v kampu Solaris pri Šibeniku. 
Štirideset kvadratnih metrov s 
teraso, dvema spalnicama, pomi-

S Sončka so sporočili, da za zdaj 
podražitve v svetu v zelo majhni 
meri vplivajo na aranžmaje preko 
turističnih agencij, saj so bile po-
godbe s hotelirji sklenjene že pred 
letom dni. Drugače pa bo lahko za 
termine konec letošnjega poletja, 
če bodo svoje kapacitete že pro-
dali in prosili za dodatne: »Zato res 
priporočamo čimprejšnjo rezerva-
cijo.« Za jesenske počitnice menijo, 
da bodo cene višje. Prav tako priča-
kujejo višje cene v sosednji Hrvaški 
naslednje leto; eden od razlogov 
za podražitve pa bo uvedba evra. 

Sonček: podražitve 
zaradi letalskih 
prevoznikov

»Edine podražitve so na neka-
terih čarterjih, kjer je treba plačati 

dodatek za gorivo, temu se žal ne 
da izogniti. Če bi to doplačilo pre-
segalo 8 % vrednosti aranžmaja, 
ima potnik pravico odstopiti od 
pogodbe. Na srečo teh primerov 
skorajda ne beležimo,« je pojasni-
la Nataša Jeza Kotnik iz agencija 
Sonček. Kot sicer opažajo, se zelo 
hitro polnijo kapacitete, sploh v 
juliju in avgustu, zlasti v Sloveniji in 
na Hrvaškem. Zato pozivajo ljudi, 
naj pohitijo z rezervacijami in naj 
ne špekulirajo preveč z last minute 
ponudbami.

Kot še pravijo, je po dveh co-
vidnih letih letošnje leto »končno 
tisto pravo, ko lahko rečemo, da 
smo ponovno zadihali«. Ljudje so 
željni potovanj – najbrž celo bolj 
kot kadarkoli prej. 

Poleg Jadrana je letos znova 
veliko zanimanja za sredozemske 

destinacije. Že vso zimo so praktič-
no polna letala za Egipt, podobno 
kaže tudi za poletje, dobro se pro-
dajajo še Kanarski otoki, Baleari. 
Letošnja zanimivost in novost so 
Azori. Pravi magnet so tudi Maldi-
vi, kamor letos potuje zelo veliko 
Slovencev. Ponovno se leti na Kari-
be, na Tajsko, Bali, Mavricij …

Palma: predvidevajo, da 
se bodo cene povišale

Tudi na turistični agenciji Palma 
prav tako prikimajo, da je rezer-
vacij za počitniške dopuste veliko 
ter da se kapacitete zelo hitro 
polnijo. Praktično so se prve rezer-
vacije začele že decembra lani, ko 
so bili aranžmaji na voljo po “fi rst 
minute” cenah. Tako tudi oni po-
zivajo k čimprejšnji rezervaciji in 
opozarjajo: »Radi bi poudarili, da 
bo letošnja poletna sezona spe-
cifi čna, kajti predvidevamo, da se 
bodo cene v juliju in avgustu povi-
šale. Zato vsekakor odsvetujemo 
čakanje z rezervacijo do zadnjega 
trenutka in apeliramo na vse, da 
svoj poletni dopust rezervirajo 
čimprej. Rezervacije v zadnjem 
hipu se v tem letu zagotovo ne 
bodo obrestovale.« Cene turistič-
nih aranžmajev so, kot priznavajo, 
višje, saj prihaja v celotni verigi do 
dviga cen: »Vse to je pogojeno tudi 

Počitnice so tako rekoč pred vrati in seveda se bo tudi letos veliko Slovencev odpra-
vilo v tuje ali domače kraje na oddih. Pri tem bodo morali upoštevati kar nekaj ne 
najprijetnejših dejstev. Cene počitniških storitev so se namreč (precej) dvignile.

Poletni dopusti se bližajo. Na turističnih agencijah opažajo hitro polnjenje kapacitet, 
zato pozivajo k čimprejšnji rezervaciji. Vprašanje pa je tudi, kaj bo s cenami turistič-
nih aranžmajev. Rezervacije v zadnjem hipu se letos naj ne bi obrestovale, nasprotno.

Podravje, Slovenija � Hrvaška ostaja dominantna turistična destinacija

Slovenci še vedno stavimo na Hrvaško

Slovenija, Podravje � Slovenci željni potovanj v tujino

Cene turističnih aranžmajev se dviguj

Foto: Sta/M24

Zaradi skokovitega porasta cen goriv se dražijo tudi letalski poleti. V agen-
cijah so potnike že obvestili, da se tudi že plačani aranžmaji zaradi tega 
lahko podražijo do največ osem odstotkov.

-

-

-

-

CENA 295 € 

Foto:  hrvaska.net

Na fotografi ji hiška Solaris, 40 m2 s teraso, dvema spalnicama in lego na 
obali, postavljena lani, stane na vrhu sezone 600 evrov na dan. Še dražjo 
ponuja Kompas v Poreču za 790 evrov na dan.
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o, cene pa so višje za do 50 odstotkov

jejo zaradi goriv

Na stanje v turizmu namreč 
vplivajo številni negativni dejav-
niki, kot so vojne, pandemije, 
gospodarske krize, vremenske 
spremembe, potresi, poplave, 
onesnaževanje … Vsega tega 
imamo žal v izobilju, zdi se, kot 
da si različne krize kar podajajo 
roko. Kot pravijo ekonomisti, 
krize predstavljajo oteževalno 
okolje za podjetja, ki težko pri-
dejo do novih virov fi nanciranja, 
gospodinjstva omejijo svojo po-
trošnjo, države se čedalje bolj 
zadolžujejo. 

Slovenskega turizma 
ne bodo gradili delavci 
iz azijskih držav

Tudi slovenski turizem, ki je vse 
od osamosvojitve države doživel 
izjemen razvoj, pozitivno prispe-
val v državno blagajno in odpi-
ral nova delovna mesta, močno 
občuti posledice covida-19. Go-
stinski in turistični delavci, ki jih 
je epidemija pognala na cesto, 
so se morali znajti in preživeti, 
zato so si poiskali nove službe, ki 
večinoma nimajo nobene pove-
zave s turizmom. In se vanj tudi 
nimajo več namena vračati, kar 
zdaj povzroča gostincem močne 
glavobole, saj ne najdejo kadrov, 
zlasti ne usposobljenih. Resnici 
na ljubo je treba dodati, da so 
tudi plače v branži tako nizke, da 
se delavcem vanjo niti ne splača 
vračati.

Kaj se dogaja s slovenskim 
turizmom, se je že pred parla-
mentarnimi volitvami v imenu 
Sindikata delavcev gostinstva in 
turizma, spraševal predsednik 
Kristijan Lasbaher. Presenečen 
in razočaran je namreč, da so tu-
rizem kot strateško pomembno 
panogo v svojih predvolilnih 
programih spregledale prav vse 
stranke. »Vznesenost predvolil-
nih spektaklov od jutra do večera 
je potisnila v ozadje vse ostalo, 
kar je pomembno v življenju nas 
vseh,« so pred volitvami zapisali 
v sindikatu, zaskrbljeni, ker v »do-

sedanjih predvolilnih spakova-
njih« niso zasledili »niti ene same 
besede« o turizmu in kadrovski 
stiski v gostinstvu in turizmu. 
»Gotovo je, da slovenskega tu-
rizma, kulinarike, naše identitete 
ter kulture ne bodo gradili delav-
ci iz azijskih držav, Romunije, Bol-
garije, Ukrajine in Madžarske,« so 
pomenljivo opozorili. 

Nevarnosti 
mešetarjenja še ni 
konec

Kot je znano, vsake toliko pri-
dejo na površje apetiti o prodaji 
hotelov v državni lasti, za katere 
so zdaj že po pravilu zelo zain-
teresirani madžarski podjetniki, 
ki so blizu predsedniku Orbanu, 
prijatelju našega kmalu bivšega 
premierja, pa naj gre za Istraben-
zovo verigo portoroških LifeClass 
hotelov, Thermano iz Laškega ali 
Savine hotele, med katerimi so 
tudi Terme Ptuj. Čeprav je Sloven-
ski državni holding (SDH) nedav-
no potem vendarle, tudi po priza-
devanjih sindikata, uveljavil pred-
kupno pravico za nakup deleža 
sklada York v družbi Sava in s tem 
preprečil prodajo pomembnega 
dela slovenskega turizma, nevar-
nost mešetarjenja s slovenskim 
turizmom še zdaleč ni minila, so 
prepričani v sindikatu delavcev 
gostinstva in turizma. 

»Še vedno grozi prodaja držav-
ne lastnine komurkoli po meri po-
litičnih elit, ki se za zadovoljitev 
svojih egoističnih interesov ne 
bodo ozirale na splošno korist, 
ne glede na usodne posledice za 
slovenski narod. Barantija je tok-
rat odmaknjena od pozornosti 
ljudstva,« še pravijo v sindikatu 
in poudarjajo, da njihov interes 
ni usmerjen na posamezna turi-
stična podjetja, temveč na celot-
no panogo, zato predlagajo, naj 
turistična podjetja, v katerih ima 
država deleže, postanejo eden 
temeljev državnega pokojninske-
ga sistema.

Koliko bo dala nova 
vlada?

Vlada v odhajanju pa je medtem 
sprejela sedemletno strategijo 
slovenskega turizma, s katero naj 
bi dokazovali, kot zagotavljajo, da 
se zavedajo pomena doprinosa 
turizma gospodarstvu. Strategi-
ja do leta 2028 sledi viziji zelene 
butičnosti oz. butičnega turizma 
višje kakovosti, ki temelji na slo-
venski naravi in kulturni identiteti. 
Izvedba strategije bo imela po na-
povedi vlade pozitivne fi nančne 
posledice, ki izhajajo iz osnovne-
ga cilja strategije – dviga dodane 
vrednosti, ki jo generira turistično 
povpraševanje v osnovnih dejav-
nostih turizma za 43 % z 0,92 mili-
jarde evrov v 2019 na 1,31 milijarde 
evrov letno do leta 2028. Ocenju-
jejo, da bo skupaj z drugimi - s 
turizmom posredno povezanimi 
dejavnostmi - celotno turistično 
povpraševanje do leta 2028 gene-
riralo 2,1 milijarde evrov dodane 
vrednosti v letu 2028, kar glede na 
leto 2019 predstavlja 59-odstotno 
rast. V celotnem strateškem ob-
dobju bo ustvarjenih 11,5 milijarde 
evrov dodane vrednosti iz naslova 
vseh učinkov turističnega pov-
praševanja, so izračunali na vladi. 
Prav tako naj bi pozitivne posledi-
ce povečanja izvoza turističnih po-
tovanj z 2,8 milijarde evrov letno 
iz leta 2019 do leta 2028 zrasle na 
štiri milijarde evrov.

Toda za uresničitev ciljev stra-
tegije in omenjene zaslužke bo 
treba najprej na vseh področjih 
turizma nekaj vložiti. Do leta 2028 
naj bi tako v razvoj slovenskega 
turizma investirali skupno 1,54 
milijarde evrov javnih evropskih 
in nacionalnih sredstev. A na od-
hajajoči vladi dodajajo, da gre le 
za okvir potrebnih sredstev, ki pa 
ne pomeni nobene obveze za dr-
žavni proračun. Koliko denarja bo 
v prihodnjih letih dejansko name-
njenega razvoju turizma v skladu 
s pravkar sprejeto strategijo, bo 
torej odvisno od nove vlade.

Senka Dreu

Slovenija � Slovenski turizem pod težo pomanjkanja kadrov 
in političnega vladanja

»V predvolilnih spakovanjih niti 
besedice o naših težavah«
Turizem velja za eno najhitreje rastočih gospodarskih in profi tnih panog, obenem pa tudi 
za eno najobčutljivejših, saj je njegov razcvet v celoti odvisen od »vsesplošnega dobrega 
počutja sveta«.

Foto: Sta/M24

Kristijan Lasbaher, predsednik Sindikata delavcev gostinstva in turizma Slovenije, opozarja na nevzdržne 
razmere.

Foto: arhiv M24

Turistične agencije so z zakupom kapacitet na Hrvaškem letos še (nekoliko) zadržale cene namestitev, ki letijo v 
nebo.

valnim strojem, klimo in lego na 
obali, postavljena lani, stane na 
vrhu sezone od začetka julija do 
sredine avgusta 600 evrov na dan. 
Tudi sicer kamp velja za dražjega, 
a cenovno še »ostrejša« je ponud-
ba pri Kompasu. Tam so za 48 

kvadratnih metrov veliko hiško v 
Poreču s 25 kvadratnih metrov ve-
liko teraso in zasebnim bazenom 
navedli ceno 790 evrov na dan.

V Šibulju (Paklenica) pa je mož-
no, po podatkih Gradtura, hiško 
dobiti že za 50 evrov na dan v 

pred- ali posezoni, na vrhuncu se-
zone pa cena za 30 kvadratov ve-
liko klasično mobilno hiško znaša 
140 evrov. Ta cena je nekje na spo-
dnji cenovni meji letošnje klasične 
ponudbe sredi sezone.

Andraž Zupančič

z omejenimi kapacitetami ponu-
dnikov. V naši agenciji se zavezuje-
mo, da bomo storili vse, da skupaj 
z našimi dolgoletnimi partnerji na 
destinacijah omilimo spremembe 
cen in pogojev.« 

Pri tem izpostavljajo prednost 
in ugodnost, da na mediteranske 
destinacije letijo s posebnimi leta-
li. Letošnje top destinacije so sicer 
klasične: Grčija, Turčija, Španija, 
Egipt, Hrvaška in Črna gora. V po-
letnem času pa so priljubljena tudi 
potovanja v Islandija, Skandinavija, 
Irska, Škotska in Baltske dežele, 
ekskluzivno so dodali tudi Ferske 
otoke. Kot še opažajo, se veliko 
gostov med poletjem odloči obi-
skati tudi priljubljene evropske 
prestolnice, od Pariza, Londona, 
Berlina, Lizbone …

Relax: gostje na 
Jadranu za zdaj (še) ne 
čutijo dviga cen

Na turistični agenciji Relax Tu-
rizem pravijo, da njihove cene os-
tajajo take, kot so bile objavljene 
v katalogih, zato njihovi gostje za 
zdaj ne občutijo dviga cen turi-
stičnih aranžmajev. Na nivoju leta 
2021 ostajajo predvsem zaradi za-
kupljenih kapacitet: »Pogodbe so 
bile podpisane v letu 2021, tako na 
Jadranu kot na Mediteranu, kjer 
počitnikuje največ Slovencev. Za 
zdaj je teh zakupljenih kapacitet še 
vedno dovolj. Opažamo pa, da se 
zelo hitro polnijo kapacitete v juliju 
in avgustu, kar pomeni, da ni pri-
čakovati ugodnih last minute po-

nudb, kot smo bili mogoče vajeni 
v preteklosti.« Gostom, ki dopusta 
še nimajo rezerviranega, svetujejo, 
da to storijo čimprej. 

Sicer pa bo tudi letos največ 
Slovencev dopustovalo na hrvaški 
obali, med najbolj zanimivimi le-
tošnjimi destinacijami so še Črna 
gora, Grčija, Španija, Italija Turčija, 
Egipt, Dubaj in kot novost v njiho-
vi ponudbi Zanzibar. Vse več pa je 
tudi povpraševanja za bolj odda-
ljene, eksotične destinacije, kot 
so Karibi, Sejšeli, Maldivi; po drugi 
strani opažajo tudi porast rezerva-
cij počitnic v Sloveniji – na Obali, v 
gorskih turističnih krajih, v zdravili-
ščih in termah –, pravi hit v letošnji 
sezoni pa so programi križarjenj po 
Jadranu.

Monika Horvat

Večina držav še vedno zahteva polno cepljenje
Dopustniki, ki nameravajo počitnice preživeti v 

kateri od tujih držav, bodo morali upoštevati kar nekaj 
omejitev in zahtev. Dejstvo je, da zelo veliko držav še 
vedno zahteva polno cepljenje, kar pomeni dva odmerka. 
Nekatere države zahtevajo za vstop HAG- ali PCR-test, ali 
pa ga je treba izvesti ob prihodu na destinacijo.

V Avstriji in na Hrvaškem so bile odpravljene omejitve 
vstopa na potovanja zaradi covida. Potnikom ni treba 
predložiti nobenih dokazil.

V Italijo do 31. maja lahko potniki vstopijo brez 
karantene, če predložijo enega od naslednjih dokumentov: 
dokazilo o popolnem cepljenju z veljavnostjo 270 dni 
(digitalno potrdilo), dokazilo o prebolelosti (z veljavnostjo 
180 dni) ali z negativnim molekularnim PCR-testom. V Francijo potniki lahko vstopijo brez karantene, če 
predložijo naslednja dokumenta: evropski digitalni obrazec za lokalizacijo potnikov (vsi potniki ga morajo 
izpolniti pred vstopom v Francijo) ter dokazilo o cepljenju ali o prebolelosti. 

Enako, le da brez dokumenta o lokalizaciji, zahtevajo v Španiji in Nemčiji.
V Grčiji in na Češkem so bile odpravljene omejitve potovanj zaradi covida. Zagotavljanje dokazov o 

cepljenju, preboleli bolezni ali negativnih rezultatih testa ni več potrebno.
Tunizija zahteva digitalno covidno potrdilo ali negativen test PCR ali dokazilo o prebolelosti. Prav tako 

imajo pravico, da pri turistih naključno opravijo hitri test ali PCR-test. 
Podobno, le da brez naključnih testiranj, letos pričakujejo turiste v Turčiji, pravila pa ne veljajo za 

potnike, mlajše od 12 let.
Sicer pa je za sprotne oz. natančnejše inforamcije uporabna je tudi spletna stran Reopen Europa, kjer je 

mogoče dobiti aktualne zahteve za turiste, ter interaktivni zemljevid IATA, kjer so nanizane omejitve na 
potovanjih. 

Foto: Bobo/M24
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Foto: SD

Edi Kupčič je prepričan, da staroslovanski poglavar Vitomir ni samo 
legenda, ampak je zares živel na vitomarškem griču.

Sv. Andraž � Priložnost za turizem

Je bil Vitomir vendarle resničen? 
Edi Kupčič, zaljubljenec v zgodovino domačih Vitomarcev, 
je pripravil knjižico z naslovom Vitomir – resnična oseb-
nost naše zgodovine, ki bo vsak čas ugledala luč sveta.

Z jagodami so začeli na pobudo 
nekega podjetja iz Krškega, ki je 
zagotovilo rastlinjake ter sadike. 
»Iskali smo zaslužek, saj nam nekaj 
kravic ni omogočalo preživetja. V 
slabih 30 letih smo vzpostavili dovr-
šen sistem vzgoje jagod pod pokri-
timi rastlinjaki oz. tuneli, ki varujejo 
jagode pred škodljivci in boleznimi, 
letos na primer jagode niso potre-
bovale kemične zaščite, kar pome-
ni, da niso bile niti enkrat škrop-
ljene.« Jagode so njegova druga 
ljubezen, takoj za družino. Dajejo 
mu osrednji zaslužek, na drugi 
strani pa zahtevajo vsakodnevno 
pozornost. »Vsak popoldan jih obe-
remo, seveda ročno, spakiramo ter 
naslednji dan dostavimo v javne za-
vode in na našo stojnico na Zgornji 
Hajdini.« Pridelek od leta do leta 
niha, tako jih letno poberejo od tri 
do pet ton, trenutno so ravno sredi 
sezone. »Sedaj bodo začele zoreti 
najslajše in najdebelejše,« je dejal 
Ber, ki se teh rdečih sladkih sade-
žev še kar ni preobjedel. 

»Nadzora se ne bojimo, 
ker delamo pošteno«

In ravno jagode so pogosto tar-
ča sezonskih prodajalcev, ki pod 
oznako slovenske jagode prodaja-
jo sadje iz uvoza. Kot pretekla leta 

je tudi letos inšpekcija napovedala 
obsežen nadzor nad sezonskimi 
prodajalci sadja. »Pravilno,« meni 
Ber. »Mi imamo vsako leto nad-
zor, a se ga ne bojimo, saj delamo 
pošteno. Prodajamo svoje jagode, 
zato nam jih včasih tudi zmanjka in 
je morda kakšen kupec razočaran, 
ko nas obišče. Vendar pa to le do-
kazuje, da igramo po pravilih, da 
smo kmetija, ki vzgaja lastne jago-
de in z dolgoletnim delom smo si 
pridobili tudi zaupanje ljudi.« 

Čeprav ni lahko, ne 
tarna

Mala kmetija v osrčju Haloz je 
tako našla svojo kmetijsko-poslov-
no priložnost. Ber ne tarna nad 
okoliščinami, ne jadikuje, kako je 
haloški kmet že skorajda izumrla 
vrsta, priznava pa, da ni lahko. »Še 
posebej težko je bilo, ko nam je več 
let zapored pridelek vzela pozeba 
in ko smo ugotovili, da nam ni us-
pelo na razpisu za gorske kmetije. 

Želimo si investirati v proizvodno 
linijo, torej povečati obseg prede-
lave, saj proizvodnje ne moremo. 
Kolikor zemlje imamo – imamo, 
na bregu je težko povečevati po-
vršine. Tukaj bi država lahko nare-
dila več za kmetije na problemskih 
območjih, da bi se te ohranile, na-
mreč dostopnost ni težava, v pol 
ure si v vseh večjih mestih v Pod-
ravju, osrednji izziv je donosnost 
haloških kmetij.«

Mojca Vtič

Žetale � Kmetija s Kočic – ena večjih pridelovalk jagod v Podravju

Prva ljubezen je družina, druga jagode
Ko kmetovalec iz haloškega kraja Kočice Ivan Ber govori o svoji kmetiji, katere zaščitna znamka so jagode, sinovih in 
ženi, iz njega vejata ponos in predanost haloški zemlji, tradiciji, preteklosti. »Pred 30 leti sem zasadil prvi sadovnjak, 
pred 28 leti prve jagode,« je začel pripovedovati Ber, ki je majhno kmetijo s šestimi kravami preusmeril v pridelavo 
jagod, paprike ter jabolk.

Foto: Mojca Vtič

Jagode s kmetije Ber na stojnici na Zgornji Hajdini

Ob nedavnem dnevu muzejev je vsebino publikacije predstavil na 
Hrgovi domačiji, kot je sam dejal, pa je plod njegovih raziskovanj in 
opazovanj. O legendi o Vitomirju, staroslovanskem poglavarju, so pi-
sali že mnogi, Kupčič pa je prepričan, da je Vitomir tudi zares živel. 

Selitev Slovanov se je začela v 4. stoletju. Med letoma 550 in 580 so 
se naselili vse do današnjega Ptuja, in zasedli še območje ob Pesnici, 
ki je bilo po smrti hunskega poglavarja Atile in umiku njegove vojske 
redko poseljeno. Med priseljenci naj bi bilo tudi pleme Vitomirja, slo-
vansko-slovenskega kneza, po katerem naj bi Vitomarci dobili ime. Na 
vrhu griča, kjer danes stoji cerkev, so si uredili domovanje in ga nase-
ljevali nekaj stoletij, vse do obdobja pokristjanjevanja in ponemčenja. 
Naselje Vitomirja je poleg slovanskega središča na vrhu obsegalo še 
travnike v Pesniški dolini in polja v Dragah. Tik ob griču je tekla stara 
struga reke Pesnice, vmes pa je bila skalnata strmina. 

Omenjata ga že Ciril in Metod
»Vitomirjev rod omenjajo številni pisci: od svetih bratov Cirila in 

Metoda, ki sta leta 850 potovala skozi Vitomarce, do Ivana Strelca, 
Stanka Cajnkarja, Antona Aškerca in domačinke Vide Toš. Leta 1297 
je salzburški nadškof izdal listino o gradnji več utrdb v obrambo pred 
Obri, med drugim tudi na vitomarškem griču. Strelski stolp je še da-
nes ohranjen, viden pa kot osrednji del cerkve sv. Andraža,« razlaga 
Kupčič in dodaja, da naj bi bil za vodjo stražarske enote strelcev takrat 
imenovan zadnji moški potomec iz Vitomirjevega rodu.

Kupčičeva teza, da Vitomir ni zgolj bitje iz pravljice, pač pa je bil re-
snična osebnost, je vsekakor drzna in bo v javnosti gotovo sprožila 
kakšno polemiko. V vsakem primeru pa bi Vitomirja kazalo izkoristiti 
v turistične namene in za promocijo občine Sveti Andraž v Slovenskih 
goricah. Turista namreč poleg zgodovinskih dejstev v nekem kraju 
pritegnejo zlasti zgodbe. In Vitomirjeva je nedvomno ena takšnih, ki 
bi lahko bila, če bi jo prav zapakirali, dovolj privlačna za obisk Vito-
marcev.

Senka Dreu

»Suša in neenakomerno raz-
porejene padavine so nekaterim 
pridelovalcem, čeprav so opravili 
vse agrotehnične ukrepe, prepre-
čili visoke hektarske donose,« je 
dejal prvi mož ptujske zadruge. 
Posledično je zadruga odkupila 
manj poljščin, skupno 27.325 ton, 
kar je 7.700 ton manj v primerjavi 
z letom 2020. Glavnino odkupa 
še vedno predstavljata koruza 
(16.000 ton) in pšenica (5.787 
ton). Kot omenjeno pa so kljub 
skromnejšemu odkupu žit, sadja 
in zelenjadnic beležili višje prihod-
ke iz tega naslova. Ti so znašali 5,3 
milijona evrov, kar je 13 % več kot 
leto prej. Nasprotno pa so odkupili 
za 16 % več goveda in 13 % več praši-
čev. Slabih devet milijonov prihod-
kov so ustvarili od prodaje mleka, 
polovico prihodkov oz. dobrih 22 

milijonov evrov pa so ustvarili z 
maloprodajo.

Ni skrivnost, da se mnoge, 
predvsem večje kmetije, odloča-
jo za samostojen nastop na trgu, 
ob tem pa pravijo, da so zadruge, 
predvsem splošne, izumrla oblika 
ter zagovarjajo specializacijo za-
drug. Valenko na ta razmišljanja 
odgovarja: »Smo v fazi tranzicije. 
Kmetije so prešle iz slabega hek-
tarja obdelovalnih površin na več 
hektarjev in nekatere kmetije prev-
zemajo različne funkcije, tudi pro-
dajne. Potreben je čas streznitve, 

in če kdaj – sedaj – organiziran 
nastop na trgu. Besedičenje, da 
so zadruge preteklost, je bedari-
ja. Vsako leto imamo večji obseg 
prihodkov, prav tako pa se nam 
članstvo povečuje. Navsezadnje 
nudimo varnost na trgu, kar je ob 
zdajšnjih dogajanjih izrednega po-
mena.« 

O gradnji skladiščnih prostorov 
za žita ter hladilnic za zelenjavo in 
sadje, ki so jo mnogi pričakovali od 
zadruge, pa je dejal, da je bila ptu-
jska zadruga vedno zainteresirana 
za tovrstne projekte, a da ravno 

večji pridelovalci niso videli pome-
na v tem. »So pa načrti za gradnjo 
še vedno aktualni,« je dodal in 
razkril, da so v Ormožu v industrij-
ski coni kupili parcelo v velikosti 
40 arov, kjer bodo postavili novo 
odkupno mesto za žita in pakiranje 
žit.

O investicijah v letošnjem letu 
pa je še dejal, da so se nedavno iz-

selili iz sedmih poslovalnic nekda-
nje KZ Lenart in vselili v štiri nove 
nadomestne lokacije, ob tem so 
v zaključni fazi odkupa treh po-
slovalnic na Ormoškem, in sicer v 
Središču ob Dravi, Podgorcih in na 
Kogu. »Odkupiti pa nameravamo 
tudi lokacijo bivše zadruge Čren-
šovci. To pomeni, da ohranjamo 
oz. še širimo maloprodajno mrežo 

Kmetijske zadruge Ptuj.« 
Glede odkupa žit pa je povedal, 

da bodo letos dodali dve novi od-
kupni mesti v Črenšovcih in Lanco-
vi vasi in da posledično pričakujejo 
nekoliko večji obseg odkupljenih 
pridelkov. Kolikšen bo, bo znano 
ob žetvi, ko bodo tudi znane od-
kupne cene.

Mojca Vtič

Foto: Črtomir Goznik

Ptujska kmetijska zadruga, ki sodi med največje na Slovenskem, je lani za dobrih 4,5 mi-
lijona evrov povečala prihodke v primerjavi z letom prej, čeprav je odkupila manj pridel-
kov. Razlog je v višjih odkupnih cenah zrnja, je pojasnil direktor zadruge Branko Valenko.

Podravje � Rekordni prihodki Kmetijske zadruge Ptuj

»Da so zadruge preživete, je bedarija« 

Prihodki KZ Ptuj v letih 2020 in 2021
2020 2021

Čisti prihodki od prodaje 41.055.150 45.631.592
Čisti dobiček      276.423      253.539

Vir: Letno poročilo KZ Ptuj

Kaj imajo skupnega jagode in paprika
Na kmetiji Ber gojijo jagode na dobrih 30 arih, prav tako papriko. »Slednjo 

v večini prodamo veletrgovcem, nekaj tudi na domačem pragu in v trgovinah 
Jager.« In zakaj jagode ter paprika? »Gre za enako infrastrukturo, tako da 
kombiniramo kolobar jagode, paprika ter nato praho.« 

Ob pokritih sadovnjakih pa imajo še nasad jabolk v velikosti 1,3 hektarja. »To je 
manjši nasad in zahteva obilo ročnega dela za razliko od večjih sadjarjev, ki večino 
del opravijo strojno. Sicer pa jabolka prav tako prodajamo na domu, na stojnici, 
nekaj pa jih predelamo v sok, ki ga od nas kupujejo lokali in javni zavodi.«

Foto: Kmetija Ber

Kmetija sredi Haloz prideluje jagode, papriko in jabolka
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Foto: ČG 

Ta del parkirišča je še vedno občinska last, a so se odločili za prodajo, ki naj bi bila izvedena v kratkem. 

Foto: ČG 

Potrebne so prijave, saj je število mest v posameznem terminu omejeno na sto otrok. 

Foto: Občina Cirkulane

Svečano odprtje ceste Borl–Plešivica

Parcela 1101/3 v naravi predsta-
vlja parkirišče za stavbo Deželne 
banke v centru mesta. To obmo-
čje je zagrajeno z zapornicami, 
kar pomeni, da lahko v tem delu 
Novega trga parkirajo le imetni-
ki daljinca, ki odpira zapornice. 
Vse skupaj je približno deset 
parkirnih mest, od tega je, kot je 
razvidno iz Prostorskega infor-
macijskega sistema občin (PISO), 

več kot polovica v lasti MO Ptuj. 
Preostala površina pripada De-
želni banki Slovenije in Kmetijski 
zadrugi Ptuj, saj spada k njihovim 
objektom. V kratkem pa bo – naj-
brž prav njim – svoj del lastnine 
prodala tudi občina, po metodi 
neposredne pogodbe, po ceni 
61,43 evra na m². 

V to vrednosti ni zajet davek na 
dodano vrednost. Omenjena par-

cela, ki je v strogem centru mes-
ta, je v območju varstva kulturne 
dediščine. 

O predlagani prodaji je razpra-
vljala Komisija za ravnanje s stvar-
nim premoženjem Mestne občine 
Ptuj, ta točka pa je bila tudi na 
dnevnem redu seje mestnega 
sveta, a so jo svetniki potrdili brez 
besed. 

Dženana Kmetec

Predvsem za starše šolarjev 
prve triade varstvo v času pole-
tnih počitnic predstavlja velik iz-
ziv. Zato so v ptujski občini v tem 
mandatu začeli izvajati poletne 
počitniške delavnice, za katere 
v proračunu zagotavljajo 15.000 
evrov. V lanskem letu so za ta 
denar polepšali počitnice kar 678 
otrokom in njihovim staršem, ki 
so tako bili veliko bolj brezskrbni. 
Ker tako interes kot zadovoljstvo 
staršev kažejo na potrebo po to-
vrstnih dejavnostih, letos kakšnih 
bistvenih sprememb ne bo. Poči-
tnikarji bodo lahko svoje poletne 
počitnice preživeli z bratoma Ma-
lek iz Športno-cirkuškega društva 
Eleja, delavnice pa bodo izvajali 

še nekateri zavodi, kot sta CID in 
Špajza modrosti. »Kakih posebnih 
novosti v počitniški program letos 
nismo vnesli. Tudi letos bo sedež 
poletnega počitniškega varstva v 
športni dvorani Mladika, Čučkova 
ulica 8,« pravijo na ptujski občini. 

Poletno počitniško varstvo je 
v prvi vrsti namenjeno šolarjem 
prve triade s stalnim prebivališ-
čem v MO Ptuj. V posameznem 
terminu je lahko največ 100 otrok 
tedensko, dodatno je lahko vklju-
čenih največ 10 sorojencev tistih, 
ki obiskujejo prvi, drugi ali tretji 
razred. »Pogoj za vključitev bra-
tov in sester je, da so v šolskem 
letu 2021/2022 vključeni v drugo 
triado oziroma so vključeni v zad-

njo skupino vrtca in vstopajo v 
šolskem letu 2022/2023 v 1. razred 
osnovne šole. V primeru, da mes-
ta še vedno niso zapolnjena, se 
lahko v varstvo vključijo otroci iz 
2. in 3. triade,« dodatno pojasnju-
jejo na ptujski občini.

Športne in druge aktivnosti 
bodo izvedene na različnih lokaci-
jah. Hrano bodo letos pripravljali 
v OŠ Mladika. Tovrstne delavnice 
otrokom omogočajo, da na prije-
ten in ustvarjalen način v družbi 
sovrstnikov preživijo del poletnih 
počitnic.  Prvi termin se začne 27. 
junija, sledilo bo še osem nepo-
zabnih tednov oddiha od šolskih 
obveznosti.

Dženana Kmetec

V minulih dneh so v okviru ob-
činskega praznika organizirali od-
prtje Parka etnografske dediščine, 
Društvo za oživitev gradu Borl pa je 
uspešno izpeljalo tradicionalno 16. 
čistilno akcijo. KD Cirkulane je ob-
čane povabilo na koncert Pozdrav 
pomladi in predstavitev zbornika 
»Rad bi van povedo«. Zelo dobro 
sta bila obiskana tudi pohod čez 
tri občine in srečanje starejših ob-
čanov. Minuli petek pa so namenu 

predali prenovljeno cesto Borl–Ple-
šivica. Gre za 730 metrov dolg od-
sek, ki je bil v izjemno slabem sta-
nju. Vrednots prenove, ki jo je izva-
jalo podjetje Asfalti Ptuj, je znašala 
okoli 130.000 evrov. Županja Anto-
nija Žumbar je ob uradnem odpr-
tju povedala, da je to pomembna 
povezovalna cesta med občinama 
Cirkulane in Zavrč, ki vodi do števil-
nih naselij. V prihodnjih letih naj bi 
ob navedeni cesti postavili še varo-

valno ograjo, če bo potrebna. Sve-
čano odprtje z blagoslovom in pre-
rezom traku sta ob pomoči občine 
pripravila vaška odbora Veliki Vrh in 
Dolane.  Ta teden so pripravili tudi 
slovesnost ob otvoritvi asfaltirane 
ceste proti Sveti Ani. Pred tem sta 
Društvo vinogradnikov in sadjarjev 
Haloze ter TD Cirkulane izvedla še 
pohod po pohod po poti modre 
kavčine (Urbanovo). 

EK 

Na majski seji je žetalski občinski 
svet obravnaval predlog cen pro-
gramov vrtca, ki jih je oblikovalo 
vodstvo šole, pod okrilje katere 
sodi vrtec. Septembra bo vrtčevski 
prag prestopilo 39 vrtičkarjev oz. 
predvideno je, da se jim bo do fe-
bruarja pridružilo še šest otrok, 
kar pomeni, da bo v prihodnjem 
vrtčevskem letu Vrtec Žetale obi-
skovalo 45 otrok, kar je 11 manj kot 
letos. Posledično je šola pripravi-
la novo sistematizacijo delovnih 
mest in izračunala cene progra-
mov vrtca. Cene bodo s 1. septem-
brom za prvo in drugo starostno 
obdobje ostale enake, za 46 evrov 
pa se zvišuje ekonomska cena 
kombiniranega oddelka.

Starši 17 otrok, ki bodo vključeni 
v kombinirani oddelek, bodo tako 
s prvim septembrom plačevali 10 
% višjo ceno programa. Sicer pa je 
višina plačila določena na podlagi 
odločbe centra za socialno delo, 
katere temelj so dohodkovne le-
stvice, ki starše razvršča v plačne 
razrede, upoštevaje neto mesečni 
dohodek družinskega člana. Star-

ši lahko plačajo največ 77 % cene 
programa (deveti dohodkovni ra-
zred), razliko do ekonomske cene 
pa plača občina.  Na ceno progra-
ma v največji meri vplivajo plače 
zaposlenih, te v Žetalah predsta-
vljajo 76 % cene programa, 13 % so 
materialni stroški, stroški živil pa 9 
%, ostalo so funkcionalni stroški. Iz 
primerjave cen programov vrtcev 

na območju Haloz pa je razvidno, 
da najdražji vrtec plačujejo starši in 
občina ravno v Žetalah, najcenejši 
vrtčevski program imajo v Mako-
lah. Slednji namreč sodi pod okrilje 
Vrtca Otona Župančiča Slovenska 
Bistrica, ki ima v štirih občinah kar 
82 oddelkov, kar pomeni skupno 
več kot 1.300 otrok.

Mojca Vtič

Ptuj � Svetniki potrdili še eno prodajo nepremičnine

Del občinske parcele na Novem trgu v prodajo
V zadnjih letih je bilo prodanega precej občinskega premoženja. Na zadnji seji so sve-
tniki potrdili še en predlog, in sicer za prodajo dela zemljišča, na katerem je urejenih 
nekaj parkirnih mest na Novem trgu. Izhodiščna vrednost nepremičnine, površine 223 
m², znaša 13.700 evrov. 

Ptuj � Počitniško varstvo otrok bo izvedeno v devetih terminih

Tudi letos obljubljajo nepozabne poletne dneve
Vsaj 678 razlogov je, da so se na ptujski občini tudi letos odločili zagotoviti sredstva 
za izvedbo poletnega počitniškega varstva šolarjev. Natanko toliko je bilo namreč lani 
udeležencev, ki so se julija in avgusta družili z bratoma Malek in njihovimi animatorji. 

Cirkulane � Ob občinskem prazniku številne otvoritve 

Za cesto Borl–Plešivica 130.000 evrov
V Cirkulanah se že pripravljajo na 15. občinski praznik. Koledar prireditev je letos izjemno 
pester in raznolik. Med 13. majem in 17. junijem se bo namreč zvrstilo okoli 20 različnih 
dogodkov v organizaciji občine in domačih društev. Tradicionalno praznovanje, ki je na-
menjeno vsem občanom, bodo po dveh letih lahko ponovno izvedli tako kot pred epidemijo.

Haloze � Najdražji vrtec v Žetalah, najcenejši v Makolah

Manj otrok, višja cena vrtca
V prihodnjem vrtčevskem letu 2022/2023 bodo Vrtec Žetale ponovno oblikovali le trije od-
delki oz. natančneje – dva oddelka in pol, kar je za oddelek manj kot letos. Posledično so 
svetniki obravnavali nove cene programov vrtca. 

Cene vrtcev v občinah po Halozah
Prvo starostno obdobje Kombiniran oddelek Drugo starostno obdobje

Žetale 556,29 € 514,89 € 446,15 €
Žetale (trenutno veljavne cene) 556,29 € 468,19 € 446,15 €
Cirkulane 513,32 € / 425,27 €
Podlehnik 510,43 € 362,11 € 425,37 €
Majšperk 507,41 € / 393,83 €
Videm 489,51 € 407,95 € 372,32 €
Makole 478,12 € 392,55 € 355,93 €
Zavrč 454,44 €

Vir: MIZS

Foto: OŠ žetale

Vrtec Žetale je svoja vrata odprl leta 2011.
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Srečko Molk se je že zgodaj 
srečal z lesom, zato nekih dilem 
o tem, kaj bo delal v življenju, pri 
njem ni bilo. Vsi očetovi sorodniki 
so bili namreč povezani z lesom. 
Četudi je kolebal med športom 
(rokometom) in lesom, je prevla-
dal slednji. Odločil se je za srednjo 
lesarsko šolo v Mariboru, kjer se je 
resnično našel. To je bil čas, ko se 
še ni govorilo o oblikovanju naki-
ta. V 3. letniku je šola zmagala na 
tekmovanju v rezbarjenju (kipar-
jenju lesa) v Novi Gorici, oblikoval 
je vrtnico iz lesa, ki je znak tega 
mesta. Da je začel oblikovati les, 
pa je veliko pripomogla Olga Koši-
ca s svojimi nasveti, z znanjem, idej 
pa je imel vedno dovolj. Sicer pa 
pravi, da je samouk, da si je status 
samostojnega ustvarjalca v kulturi 
pridobil z delom. Ustvarja in ob-
likuje iz lesa, ki ga najde ali mu ga 
kdo podari. Nakit razstavlja v gale-
rijah po Sloveniji in v tujini. S svojim 
unikatnim nakitom počasi prodira 
tudi na tuje. 

Aleksander Fenos je obiskoval 
Srednjo šolo za oblikovanje in fo-
tografi jo v Ljubljani. Njegova edina 
želja je bila, da bi se vpisal na Aka-
demijo za likovno umetnost, kar 
mu ni uspelo. Mama, ki je imela 
frizerski salon, ga je nagovorila, da 
se je vpisal tudi na frizersko šolo, 
tako da si je pridobil dva poklica. 
Pri devetnajstih letih pa je že prev-
zel družinsko obrt, četudi še sam ni 
vedel, kaj to pomeni, priznava. Svo-
je prijatelje je strigel že od osnov-
ne šole naprej. V tistem času se je 

spoznal z vodilnimi frizerji iz Angli-
je, katerih frizerstvo z inspiracijo v 
likovnem svetu mu je bilo zelo blizu 
in ga je hitro osvojil. Posvetil se je 
frizerski karieri, postal neke vrste 
kultni frizer v slovenskem merilu, 
saj se je želel dokazati in izkoristiti 
priložnosti, ki so se ponudile glede 
seminarjev, vodenja seminarjev, 
fotografi je. Likovnega ustvarjanja, 
svoje prvobitne strasti, sicer ni pov-
sem opustil, tu in tam je kaj male-
ga le ustvaril. Zadnja leta pa je to 
ustvarjanje načrtno, da je ob koncu 
leta lahko zadovoljen s tistim, kar je 
ustvaril in kar predstavlja ob različ-
nih priložnostih, na razstavah v do-
mačem okolju, festivalih Art Stays, 
Arsana. Na razstavi v knjižnici se 
predstavlja z deli, ki so kombinaci-
ja različnih tehnik in svobodnega 
prelivanja barv. Interpretacijo pa 
prepušča obiskovalcu. 

Sodelovanje z drugimi 
umetniki vedno prinese 
nekaj zanimivega

Za Aleksandra je bilo zmeraj za-
nimivo sodelovati z drugimi ume-
tniki. Ko se srečata dva, obstaja 
možnost, da nastane nekaj zani-
mivega. To je bil tudi razlog, da je 
prišlo tako do umetniškega dia-
loga s Srečkom Molkom kot tudi 

z drugimi umetniki, je povedal. 
Srečko v zadnjem času ustvarja iz 
lesa (desk) starih sodov neke vrste 
nakit za prostor. 

Aleksander je v teh dneh izve-
del, da sta bila njegova dva akvare-
la sprejeta na mednarodni festival 
akvarela malega formata v Ajdo-
vščini. Srečko pa skupaj s Sašem 
Šantlom, ki se ukvarja z razisko-
vanjem zlata v reki Dravi, ustvarja 
tudi novi brand nakita – Dravagold. 
Lističi zlata iz Drave so eni najbolj 
čistih, ki jih je mogoče pridobiti v 
naravi. Nakit Dravagold sestav-
ljajo zlato in drugi materiali, ki so 
izprani iz reke Drave. Oblikovan je 
iz različnih vrst lesa, ki s svojimi na-
ravnimi barvnimi paletami in vzorci 
nakit zaokrožujejo v celoto. Imata 
vodno dovoljenje za izpiranje in 
vso potrebno dokumentacijo, tako 
da lahko tudi drugi zainteresirani 
doživijo zlatokopsko izkušnjo v 
manjših ali večjih skupinah. Sicer 
pa je v preteklosti v Zlatoličju kar 
nekaj ljudi živelo od izpiranja zlata.

MG

Ptuj � Fenos in Molk v razstavišču ptujske knjižnice

Ptujski umetniški dialog kreativnosti in novih izzivov
Od 12. maja je v razstavišču ptujske knjižnice na ogled skupna razstava dveh ptujskih umetnikov, Srečka Molka, 
oblikovalca nakita, in Aleksandra Fenosa, likovnika. Na ogled bo do 10. junija. Ob ob sobotah pa bosta oba umetnika 
med 10. in 12. uro na voljo za pogovore in dodatne informacije. 

Knjigarnica

Vse iz orehaVse iz oreha
Oh, kako se včasih navdušim nad kakšno slikanico! Ta, z 
naslovom Vse iz oreha, je ena najbolj svežih, še dišeča po 
tiskarski barvi. Njena glavna junakinja je Emilia, ki neko 
jutro zagleda na svoji nočni omarici oreh.

Slikanica ima na veznih listih, obojestransko, podobe staromodnih 
popotnih kovčkov, ki so naslikani v rjavih tonih na zelo svetlo rjavi 
podlagi. Pa niso le kovčki, je tudi culica in je tudi okrogla škatla za 
klobuk. Vse našteto meče sence na podlago in deluje tako, da bra-
lec pomisli na kakšno pripoved o davnih časih. Sledi bel list, ki ima 

centralno postavljeno ilustracijo raz-
prtih orehovih lupinic, razpolovljeno 
orehovo jedrce in del orehovega lista 
(Škoda, da ni celoten list.) Ta podoba 
deluje tako dekorativno. Na naslov-
nem listu je pod z zeleno olivno izpi-
sanim naslovom ilustracija kuhinjske-
ga stola, kakršni so bili modni tam v 
šestdesetih letih prejšnjega stoletja: je 
lesen, s pletenim ali oblazinjenim se-
dalom in naslonjalom. Na naslonjalu 
je moška čepica, blago karirasta, na se-
dalo je naslonjena starostniška palica 

in pozornemu očesu ne uide drobna vejica, s sadežem na vogalu sedala. 
Hja, le kdo je sedel na tem stolu? Gotovo nekdo, ki je bil star, in hkrati 
morda nekdo, ki ne bo več sedal na ta stol.

Naslednja podoba prikazuje obojestransko dekliško sobico in Emi-
lio, ki se oblači sede na svoji postelji. In zre v oreh na njeni nočni oma-
rici. Na ilustraciji prevladujejo tople zemeljske barve, največ je zelenih 
in oker odtenkov. Nadaljevanje jutra je v kuhinji za mizo pri zajtrku. 
Emilijo že pričakujeta dedek in mama. In kuhinjski stoli so takšni, kot 
je tisti z naslovne strani. Kuhinja je prijetno staromodna, no, mladi 
bralec bi rekel, da je starinska. Ko mama zagleda oreh v Emiliini roki, 
reče:

»Ah, prišla je sezona orehov.«
»Imaš zgodbo zame?« vpraša Emilia.
Dedek se nasmehne: »Najboljšo zgodbo.«
Sledi bel list z ilustracijo dedka in z nekoliko več besedila:

»Pred mnogimi leti, ko sem bil majhen orešček kot ti, sem živel zelo 
daleč: na drugi strani velikega oceana, v drugi deželi, na drugi celini, blizu 
jezera, imenovanega Como. Nekega dne so se morali moji starši preseliti. 
Bila je dolga pot in le malo smo lahko nesli s seboj. Vsak je imel eno malo 
torbo.«

»To je bilo vse, kar si prinesel?« je vprašala Emilia.
»To in oreh,« je rekel dedek.
»Ta oreh?« je vprašala Emilia.

V slikanici sledi celostranska ilustracija kamnite vasice v ozadju, z 
drevesi in kravo na paši v ozadju. Iz vasice se proti gledalcu vije cesta s 
kamnitim obzidkom. Po njej pelje dvokolesni voz, ki ga vleče mula (ali 
pa je morda majhen konj). Na vozu je nevesela družina.

Kot sem na tem mestu že večkrat zapisala, je težko opisovati odlične 
slikanice, saj so besede in slike v njih enako močne in povedne. Skrat-
ka, to je imenitna, vseživljenjska, medgeneracijska, pa tudi migracijska 
in ljubezenska zgodba, po malem ekološka in fi lozofska, pa tudi nekaj 
zenovskega, pomirjujočega je v njej. To je tudi zgodba o izgubljanju 
bližnjih in zakonitostih narave. Dedek je bil namreč italijanski izselje-
nec, saj veste, tako kot mnogi Evropejci je moral s kruhom za trebu-
hom, ko je bil še nebogljen otročič. Kam? Seveda v obljubljeno deželo 
– v Ameriko. Ta dedek torej pripoveduje vnukinji o svojem življenju 
s pomočjo oreha, drevesa, ki ga je prinesel iz domovine, ga posadil v 
lonec in nato na vrt v novi deželi. 

Spoštovane, spoštovani, preberite sami to očarljivo slikanico avtori-
ce Ammi-Joan Paquette in ilustratorke Felicite Sala (Allfrom Walnut. 
Prevod Janja Remškar. Izola: Grlica, 2022), morda pa se še ozrete po 
drugem čtivu, ki ima v naslovu  besedico drevesa, kakor je razbrati v 
vzajemni knjižnični bazi: Drevo žela (2022), Drevo janičarjev (2007), 
Judeževo drevo (1965), Čarobno drevo (2016), Drevo glasov (2005), 
Drevo rok (1996), Drevo brez imena (2008), Samo drevesa imajo ko-
renine (2019), Korenine oljčnega drevesa (2016), baron na drevesu 
(2010), Pod glogovim drevesom (2005), Rdeče drevo (2012), Bodi 
drevo (2022) in mnogo drugih.

Hkrati vas še do desetega junija vabimo na razstavo avtorjev Srečka 
Molka in Aleksandra Fenosa v razstavišče knjižnice, kje boste zraven 
abstraktnih, živahnih slik na platnu (akril, spej) lahko občudovali uni-
katni leseni nakit iz lesa, tudi iz orehovine.

Veseli bomo vašega obiska.
Liljana Klemenčič

Letošnji Folkfest je gostil pet 
folklornih skupin: Veterane FS 
Bolnišnica Ptuj, FS Vinka Koržeta 
Cirkovce, FD Anton-Jože Štrafela 
Markovci, FD Vipavo z lajnarko 
Majdo in KUD Salinovec iz Hrva-
ške. Predstavile so tradicionalne 
plese iz našega okolja in širše.

Občinstvo je tudi na letošnjem 
Folkfestu uživalo in skupine nag-
radilo z velikim aplavzom. Zahvale 
za nastope in sodelovanje pa jim je 
izročil Robert Smolinger, predse-
dnik FS Bolnišnica DPD Svoboda 
Ptuj, ki je bila tudi letos gostiteljica 
te tradicionalne prireditve.

MG

Ptuj � 16. Folkfest

Ohranjajo tradicijo in prinašajo veselje
Festival Dobrote slovenskih kmetij tradicionalno spremljata ljudska glasba in ples, ki ju ohranjajo številne kulturne 
skupine na Ptujskem in v drugih slovenskih pokrajinah ter na Hrvaškem. 

Foto: MG

Plese in pesmi iz severnega dela Istre so predstavili člani FD Vipava, ki delujejo že 21 let. V skupini deluje tudi 
lajnarka Majda.

Foto: Črtomir Goznik

Srečko Molk se je z oblikovanjem lesa in izdelavo unikatnega nakita iz lesa začel ukvarjati leta 2005. Dravagold 
pa je nova znamka unikatnega nakita, ki ga krasijo zlati lističi iz reke Drave.

Foto: Črtomir Goznik

Aleksander Fenos je uveljavljen slovenski frizer in zelo opazen likovni umetnik, ki se izraža z akvarelom, oljem na 
platnu, grafi ti, tatuji, fotografi jo.

Predstavljeno delo dveh ptujskih umetnikov je s svojo barvitostjo, 
raznolikostjo in estetsko dovršenostjo do zadnjega kotička napolnilo 
prostor razstavišča ptujske knjižnice. Fenos in Molk sodelujeta 
že vrsto let, plod njunega sodelovanja pa so tudi čudovite lesene 
skulpture z upodobljenimi ženskimi akti, ki jih je prav tako mogoče 
občudovati na tej razstavi. Razstavišče knjižnice je bilo ob odprtju 
razstave, ki ga je z igranjem na saksofon obogatila Darma Fenos, v 
celoti polno, kar je še dodatni poklon za oba izjemna ustvarjalca.
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Foto: Stanko Kozel

Več kot 2.500 obiskovalcev je pritegnil nastop bobnarjev s humanitarno noto na ptujskem gradu.

Foto: Stanko Kozel

Tudi Matej Balaban je igral na svoj instrument in se veselil skupaj z bobnarji in obiskovalci. Čustveni vrhunec 
pa je koncert doživel s predajo kombija, ki ga potrebuje za premagovanje vsakdanjih ovir po prometni nesreči. 
Na fotografi ji z mamo Sanjo.

Foto: NP

„Ob sami glasbi in zabavi za 
starejše in otroke je bil velik po-
udarek tudi na humanitarni noti 
dogodka. Koncert je čustveni 
vrhunec dosegel s predajo kom-
bija Sanji Balaban in njenemu sinu 
Mateju Okornu Balabanu, ki je 
po prometni nesreči v otroštvu 
invalid in za premagovanje vsak-
danjih ovir potrebuje posebno 
vozilo. Predaja kombija je bila 
presenečenje tako za Sanjo in 
Mateja kot za publiko, ki je akcijo 
na samem dogodku tudi podprla 
s prostovoljnimi prispevki ob še 
drugih, ki so bili prav tako srčni 
darovalci v tem skupnem pro-
jektu. Ključe jima je predal srčni 
glasbenik Marko Soršak – Soki, ki 
je prepoznal stisko Balabanovih 
pri premagovanju vsakdanjih ovir 
po hudi prometni nesreči Mateja 
ter se odločil, da jima bo pri tem 
pomagal. Nujno sta potrebovala 
nov, primeren avtomobil. Sonja 
Balaban je od ganjenosti zajokala, 
z Matejem sta o novem avtomo-
bilu sanjala več let, zbirala denar. 
Na koncertu je vidno užival tudi 
Matej, ki je na svoj instrument ig-
ral skupaj z bobnarji. Poskrbljeno 

je bilo tudi za animacije za otroke 
z bratoma Malek, kulinariko in 
vodene oglede po največji zbirki 
zgodovinskih glasbil v Sloveniji, ki 
jo hrani ptujski grad,“ je povedal 
Mihael Toš – Tosch, ki se ni trudil 
samo z organizacijo tega nepo-
novljivega dogodka skupaj z Mar-
kom Soršakom – Sokijem, je tudi 
bobnal z bobnarji in s skupino 
Hudobni Volk, katere član je, tudi 
odprl koncert. Ptujska rock skupi-
na je ob tej priložnosti zaigrala v 
originalni zasedbi, ki jo sestavlja-
jo še Bojana Glatz (vokal), Aleš 
Kotar (kitara) in Kristijan Cafuta 
(bas). Zaigrali so skladbi Hudob-
ni Volk ter novo skladbo Laži ti, 
s tem pa tudi začeli praznovanje 
svoje 30-letnice. Skupina The Roc-
ktors in bobnarji so skupaj odigra-
li pet legendarnih rock hitov. Pri 
udarni skladbi Thunderstruck pa 
se jim je pridružil tudi Pihalni orke-
ster Ptuj. Po You Could Be Mine, 
ki so ga The Rokctors odigrali 
brez bobnarjev, je sledilo še pre-
senečenje in spontani dodatek, 
s čimer je bil koncert zaključen 
v vrhunskem vzdušju z bučnim 
aplavzom publike. 

Pri organizaciji koncerta so 
organizatorja Mihaela Toša – 
Toscha in Marka Soršaka – Sokija 
podprli v MO Ptuj, PM Ptuj-Or-
mož, JZ za turizem Ptuj, Javnih 
službah Ptuj, PeTV Ptuj, avtohiši 
Toyota Furman Ptuj, kjer so jim 
prišli naproti, da so lahko naba-
vili to vozilo, in hotelu Mitra Ptuj. 
Zahvala pa gre tudi vsem bobnar-
jem, ki so projekt podprli in tudi 
nastopili na Ptuju. V drugi polovi-
ci letošnjega leta bo o edinstve-
nem bobnarskem dogodku na 
ptujskem gradu izdan tudi DVD, 
tako da bo tudi na ta način zapi-
san v zgodovino. „Nismo samo 
zadovoljni, ampak tudi srečni. 
Toliko pozitivne energije je bilo 
združene na enem mestu. Več 
kot 2.500 ljudi je prišlo podpret 
glasbenike in so hkrati izrazili 
čut za dobrodelnost. To je nekaj 
neponovljivega. Bobnarski kon-
cert pa je tudi pokazal, kakšne 
potenciale ima Ptuj. Ta dan je 
ptujski grad preplavila spontana 
energija ljubezni. Vesel sem, da 
je nastopila tudi skupina Hudobni 
Volk,“ je še povedal Mihael Toš.

MG

V Mariboru je sodelovalo 96 
tekmovalcev – od vrtčevskih ot-
rok do učencev zadnjega razreda 
osnovne šole. Pomerili se bodo na 
13 različnih področjih. Učenca 7. 
razreda OŠ Ivanjkovci Kaja Mar in 
Timotej Novak je na tekmovanje 
pripravljal in spremljal mentor Si-
mon Hebar. 

Tekmovala sta v kategoriji ob-
delave umetnih mas. Na tekmo-

vanju sta se izjemno natančno 
lotila izdelave naloge po vseh 
fazah izdelave, od načrtovanja, 
tehnične skice in izdelave izdelka 
z izjemno natančnostjo. Na držav-
nem tekmovanju sta si kot izziv 
zastavila narediti iz penjenega 
PVC škatlo prve pomoči ali škatlo 
za shranjevanje šivalnega pribora 
z več predali ter pokrivalom. Iz-
delek sta naredila zelo natančno v 

vseh pogledih (krivljenju, rezanju, 
sestavljanju, iznajdljivosti, skici, 
varnosti pri delu in estetiki). Prav 
iznajdljivost ju je ločila od vse kon-
kurence, saj sta tako na državnem 
kot območnem tekmovanju izdel-
ke naredila povsem brez lepila. 
Tako sta zasedla prvo mesto na 
državnem tekmovanju iz obdelave 
umetnih mas.

N.P.

Grajski dan s policisti je bil or-
ganiziran na pobudo vodje policij-
skega okoliša za občini Dornava in 
Juršinci Marjana Premzla. Službe, 
ki skrbijo za varnost, zaščito in re-
ševanje, so na ogled postavile svo-
jo opremo in obiskovalcem na za-
nimiv način predstavile svoje delo. 
Policisti so pokazali različne tipe 
vozil (osebna, vozila z radarji, čoln, 
motor, helikopter …), pripeljali so 
tudi štirinožce, ki jim pomagajo 
pri delu, policijske konje in pse, na 
ogled je bilo veliko kosov opreme: 
orožje, varnostni jopiči, čelade … 
Tehniko, s katero rokujejo, so na 
ogled postavili tudi gasilci. Predsta-
vljala so se juršinska in dornavska 
društva, popestritev dogajanja je 
bila izvedba gasilske vaje z vedrov-
ko. Za otroke zanimivo doživetje 
je bil ogled vojaškega oklepnika 

Slovenske vojske. Otroci so lahko 
v vozilu posedeli, pogledali skozi 
komandno okence, vojaki so jim 
predstavili še svojo drugo opremo, 
ki jo uporabljajo pri urjenjih. Na 
ogled je bilo tudi reševalno vozilo 
in prikazani postopki nudenja prve 
pomoči ponesrečencem. 

Dogodek so obiskali učenci OŠ 
Dornava in Juršinci. Na grajski dan 
s policisti so prišli uporabniki ZUDV 
Dornava, med gosti so bili pred-
stavniki generalne in regijske po-
licijske uprave, lokalnih policijskih 
postaj, pa tudi domači župan Janko 
Merc. Za organizacijo dogodka so 
poskrbeli na Policijski postaji Ptuj. 
„Ocenjujem, da smo lahko z današ-
njim dogajanjem zelo zadovoljni. 
Pritegnili smo zanimanje otrok za 
naše delo in menim, da smo ub-
rali pravilen način, kako delo var-

nostnih organov približati lokalni 
skupnosti, otrokom in ranljivim 
skupinam, saj smo gostili skupino 
oseb s posebnimi potrebami iz 
ZUDV Dornava. Na dogodku nas je 
sodelovalo 20 policistov z vso opre-
mo in vozili. Organizirali smo prelet 
s helikopterjem, pridružili so se 
nam pripadniki Slovenske vojske, 
gasilci iz občin Juršinci in Dornava 
ter Zdravstveni dom Ptuj z reševal-
no enoto. Lokalno okolje je dogo-
dek pozdravilo in dobro sprejelo, 
po odzivu sodeč bi lahko bilo tovr-
stnih predstavitev našega dela še 
več. Nadejamo se, da bi prireditev 
Grajski dan s policisti postala tradi-
cionalna in bi jo tudi nadgrajevali,“ 
je povedal vodja dornavsko-juršin-
skega policijskega okoliša in idejni 
oče prireditve Marjan Premzl.

MZ

Ptuj � Edinstven bobnarski koncert na ptujskem gradu

Spektakel glasbe, ljubezni in srčnosti
Turnirski prostor na ptujskem gradu je 14. maja gostil pravi bobnarski spektakel, 
dogodek, kot ga na Ptuju še ni bilo. Skladno s sloganom – edinstven koncert v edin-
stvenem ambientu – so travnati oder zavzeli ptujska rock skupina Hudobni Volk, 
mariborski The Rocktors in več kot 50 bobnarjev iz vse Slovenije ter Pihalni orkester 
Ptuj. Pričarali so nepozaben dogodek, ki bo še dolgo odmeval, ne samo zaradi glasbe, 
temveč tudi zaradi dobrodelnosti.

Ivanjkovci � Osnovnošolca prvaka na državnem tekmovanju

Kaja in Timotej najboljša med vsemi
Na Fakulteti za naravoslovje in matematiko v Mariboru je v drugi polovici maja potekalo 
državno tekmovanje v konstruktorstvu in tehnologijah obdelav. Tekmovalci so si vstopnico 
za državno tekmovanje pridobili na sedmih regijskih tekmovanjih, ki so bila izvedena aprila. 

Dornava � Dogajalo se je na grajskem vrtu

Grajski dan s policisti
Baročni dvorec Dornava je sredi maja gostil enote zaščite in reševanja. Na prvem Grajskem 
dnevu s policisti so se predstavili policisti, vojaki, reševalci in gasilci. Na grajsko dvorišče so 
povabili osnovnošolsko mladino in ji na zanimiv način predstavili svoje delo.

Foto: MZ

Otroci so z zanimanjem spremljali predstavitve dela policistov, vojakov, gasilcev in reševalcev.
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4-dnevna napoved za Podravje

Danes bo sončno z nekaj spre-
menljive oblačnosti. Popoldne 
in zvečer bodo nastale krajevne 
plohe in nevihte, ki se bodo nada-
ljevale v noč na soboto. Najnižje 
jutranje temperature bodo od 11 
do 15, ob morju okoli 18, najvišje 
dnevne od 25 do 31, v Gornjesa-
vski dolini okoli 23 °C.
OBETI: V soboto bo oblačno, ob-
časno bo deževalo.

Velikega travna mokrota, 
malega srpana suhota.

Vir: ARSO

Videm � Telefonija se na sodišču bliža zastaranju

26 obravnav zaradi opravičil odpadlo
Primer videmska telefonija se v enem delu bliža zastaranju. Ptujsko okrožno sodišče je od novembra 2019 do fe-
bruarja 2020 izvedlo predobravnavni narok in nato avgusta 2020 prvi narok glavne obravnave. Kar 26 razpisanih 
obravnav, od oktobra 2020 do letošnjega maja, je zaradi opravičevanja obdolženih odpadlo, je povedala predsedni-
ca sodišča Albina Hrnec Pečnik.

Glavni akterji zgodbe, ki videm-
sko javnost pretresa dobro dese-
tletje, dejansko pa je stara že 15 
let, so člani komisije, ki je odloča-
la o razdelitvi državnih sredstev 
upravičencem, ki so vlagali v javno 
telekomunikacijsko omrežje. Drža-
va je denar nakazala občinam, ki 
so zbirale vloge za izplačila, o njih 
odločale in upravičencem izplače-
vale denar.

Tri leta za 
pravnomočnost 
obtožnice

Afera o domnevnih nepravilno-
stih pri izplačevanju telefonskega 
denarja v občini Videm je izbruhi-
la po objavi poročila Komisije za 
preprečevanje korupcije (KPK), v 
katerem so opozorili na več nedo-
slednosti. Med drugim, da naj bi čla-
ni komisije, ki je odločala o vračanju 
denarja, sebi ali svojim bližnjim na-
kazali neupravičeno visoke zneske. 
Primer so pod drobnogled vzeli 
kriminalisti, ki so septembra 2015 
na ptujsko okrožno državno tožil-
stvo vložili kazensko ovadbo. Po 
besedah vodje ptujskega tožilstva 
Janje Bernard Korpar je tožilstvo 
sodelovalo tudi v predkazenskem 
postopku. „Po opravljeni sodni 
preiskavi je bila 20. junija 2018 vlo-
žena obtožnica, ki je 14. novembra 
istega leta postala pravnomočna,“ 
je pojasnila Bernard Korparjeva.

Očitek overitve lažne 
vsebine zastara čez 
mesec dni

Leto dni po pravnomočnosti ob-
tožnice je Okrožno sodišče na Ptu-
ju razpisalo predobravnavni narok. 
Že vsebina prve obravnave je dala 
vedeti, da bodo obdolženi sodišču 
dali vetra. Dveh izmed njih na so-
dišče ni bilo, tretji je bil brez zago-
vornika, vsi skupaj pa so predlagali 
sestavo sodnega senata. 

Sodišču je nato predobravnavni 
narok v več sklicih uspelo končati 
in je nadaljevalo z glavno obrav-
navo, ki pa je bila izvedena samo 
enkrat, kar 26-krat je bila zaradi 
opravičil obdolženih preklicana. 
Trije naroki glavne obravnave so 
določeni še za junij in trije za julij 

(do sodnih počitnic), a bo primer 
27. junija v določenem delu zasta-
ral, in sicer za kaznivo dejanje ove-
ritve lažne vsebine (253. člen KZ-1). 
Drugo kaznivo dejanje, ki bremeni 
obdolžene, je zloraba uradnega 
položaja ali uradnih pravic po 257. 
členi KZ-1, ki po informacijah sodi-
šča zastara v letu 2028.

Domnevno 
oškodovanje za 270.000 
evrov

Država je občini Videm za vrni-
tev vlaganj v telekomunikacijsko 
omrežje na posebni podračun na-
kazala 1,5 milijona evrov. Izplačilo 

končnim upravičencem za posa-
mezni telefonski priključek je zna-
šalo dobrih 2.000 evrov, a so bila 
nekatera izplačila bistveno višja. 
Po podatkih iz obtožnice, kot so 
bili predstavljeni na predobravnav-
nem naroku, je nekdanji videmski 
župan Friderik Bračič prejel 36.500 
evrov, nekdanja direktorica občin-
ske uprave Darinka Ratajc 69.000, 
nekdanji svetnik Stanko Simonič 
24.500, nekdanji predsednik KS 
Videm Ivan Pernek 26.500 in ob-
činska računovodkinja Darinka Ja-
garinec 75.000 evrov. Denar je bil 
nakazan na različne transakcijske 
račune, v glavnem njihove osebne 
račune in račune družinskih čla-

nov. Nakazila so neupravičeno ro-
mala tudi na račune fi zičnih oseb, 
ki so imele račun odprt pri NKMB. 
Uslužbenec banke Roman Pravdič 
naj bi nato ta denar (38.000 evrov) 
z bančnih računov nepooblaščeno 
dvignil. Vsi našteti, razen bančne-
ga uslužbenca Pravdiča, so bili čla-
ni občinske komisije, ki je odločala 
o vračanju telekomunikacijskega 
denarja upravičencem. Skupno 
naj bi se neupravičeno izplačalo 
270.000 evrov javnega denarja.

Kaj so povedali 
obdolženi

Obdolženi so krivdo za očitana 
jim kazniva dejanja na predobrav-
navnem naroku zanikali. Nekdanji 
župan Bračič je izpostavil, da je bil 
do izplačila v tako visokem znesku 
upravičen zaradi izjemnega anga-
žiranja pri gradnji omrežja in števil-
nih ur prostovoljno opravljenega 
dela: „Šlo je za poplačilo dela, ki 
sem ga v času gradnje telekomu-
nikacijskega omrežja opravil na te-
renu.“ Enako je na predobravnav-
nem naroku za Stanka Simoniča 
dejal njegov zagovornik.

Mojca Zemljarič

Foto: MZ

Pogodbe in druga poslovna dokumentacija, ki bi lahko služile kot dokazno gradivo, so bile leta 2012 uničene v 
stroju za rezanje papirja.

Starše � Omejitve hitrosti na Ptujski cesti

Pobude o dvigu hitrosti na 70 km/h
Prometna varnost v občini Starše je ugodna. V lanskem letu 
se je zgodilo 19 prometnih nesreč, kar je ena manj kot leto 
prej. Spodbuden podatek je tudi ta, da se nihče izmed udele-
žencev ni huje telesno poškodoval ali izgubil življenja. Velik 
korak naprej k izboljšanju prometne varnosti pa prav gotovo 
pripomore tudi cestna infrastruktura. Ker se ta iz leta v leto iz-
boljšuje, so nekateri mnenja, da bi se lahko omejitev hitrosti v 
naseljih Zlatoličje, Starše, Rošnja in Loka v prihodnje povišala 
s 50 na 60 oz. 70 kilometrov na uro.

Svetnik Aleksander Furek je 
na zadnji seji izpostavil, da bi 
lahko v prihodnje začeli razmi-
šljati v tej smeri, saj je na Ptujski 
cesti precej manj prometa kot 
včasih, tudi infrastruktura se je 
izboljšala, urejeni so pločniki. 
»Varnost je veliko  boljša tudi 
zaradi v lanskem letu uspešno 
izvedene sanacije mostu v Zla-
toličju. Še dodatno pa se bo k 
temu pripomogla ureditev kro-
žišč v Staršah.«

Po pojasnilih župana Sta-
nislava Greifonerja so bile v 
preteklosti že podane tovrstne 
pobude, vendar iz neznanih ra-
zlogov niso bile uslišane. »Ko se 
bo dokončno sanirala celotna magistralna cesta od Ptuja proti Mari-
boru, lahko ponovno poskusimo preveriti, ali je na tej cesti smiselno 
kako drugače prilagoditi hitrost. V naši občini se bodo sicer dela začela 
prihodnje leto,« je izpostavil župan.

Svetnik Miran Zorin pa je prepričan, da bi morali v omenjenih naseljih 
vendarle ostati prometni znaki, ki omejujejo hitrost na 50 kilometrov 
na uro: »Trenutna omejitev hitrosti je vsekakor pravilna, še posebej za 
naselje Loka. Tam je najbolj problematično pri tistih hišah, kjer je ne-
mogoče obrniti vozilo in se je treba vzvratno vključiti v promet. Večje 
hitrosti bi zato lahko bile nevarne.« Podobnega mnenja je tudi svetnica 
Zdenka Gornik, ki je ob tem dodala, da je vsak dan, že samo ko prečka 
cestišče, v veliki nevarnosti. Kot je znano, je bila pred več deset leti na 
tem območju omejitev hitrosti 60 kilometrov na uro. V občini Starše 
je v veliki večini cestna infrastruktura v dobrem stanju, nujno potreb-
ni obnove sta cesti v Brunšviku in Zlatoličju (skozi vas). Slednjo naj bi 
sanirali še letos. 

Varnostne razmere so ugodne
Za prometno varnost v starški občini skrbijo policisti PP Rače, ki 

so lani obravnavali 159 kršitev s področja prometne varnosti, kar je 
za okoli 40 odstotkov manj v primerjavi z letom 2020 (272). Kot ka-
žejo statistični podatki, se je zmanjšalo tudi število kaznivih dejanj, v 
lanskem letu so jih zabeležili 26, leto prej 35. Po besedah Roberta Al-
brehta, vodje policijskega okoliša, izstopajo vlomi v hiše, stanovanja, 
avtomobile in razne tatvine. Tudi na področju kršitev javnega reda in 
miru večjih težav ni bilo.

Sodelovanje med občino in PP Rače je zelo dobro. V lanskem letu so 
sicer zaradi epidemije izvedli manj obiskov na obeh šolah in vrtcih, so 
pa bili v pomoč pri izvedbi kolesarskih izpitov.

Estera Korošec

Zgodba o videmski telefoniji ima zelo dolgo brado. Občina je denar, 
zaradi katerega je danes peterica na čelu z nekdanjim županom 
Friderikom Bračičem in občinsko direktorico Darinko Ratajc na 
sodišču, delila v letih 2007–2008. Početje videmske občinske komisije 
je jeseni 2014 razkrinkala KPK, potem so se s primerom ukvarjali 
kriminalisti in septembra 2015 spisali kazensko ovadbo. Tožilstvo je 
do pravnomočne obtožnice prišlo novembra 2018, leto dni za tem se je 
začelo sojenje. Od takrat sta minili dve leti in pol, večino obravnav je 
sodišče zaradi opravičevanja obtoženih preklicalo. Sedaj je primer tik 
pred tem, da v določenem delu zastara.

Foto: MH

Ormoško � Nepravilno ločevanje odpadkov bo kaznovano

Kontrola zabojnikov z rumenim 
pokrovom
V Komunalnem podjetju Ormož, poleg nereda na ekoloških 
otokih opažajo še, da uporabniki med odpadno embalažo odla-
gajo nečisto embalažo in druge odpadke, ki tja ne sodijo.

V zabojnike z rumenim pokrovom, ki so namenjeni zbiranju odpadne 
embalaže, prevečkrat pot najdejo nečista embalaža, kmetijska folija in 
različni plastični odpadki, kot so otroške igrače, ki tja ne sodijo. Zaradi 
tega že imajo težave z njihovim odvzemom, saj jih družbe za prevzem 
teh odpadkov opozarjajo na slabo kakovost oddanih odpadkov in grozi-
jo, da bodo morali plačati stroške čiščenja embalaže, kar pa bi se seveda 
kasneje odrazilo na položnici uporabnikov, je povedal Ludvik Hriberšek 
iz KPO. Zato na Komunali že napovedujejo kontrolo odpadkov v ome-
njenih posodah, pri čemer naj bi jim pomagale tudi inšpekcijske službe.

MH

Foto: arhiv ŠT

Nekateri starški svetniki so mnenja, 
da bi lahko zaradi posodobljene ce-
stne infrastrukture omilili sedanje 
omejtive hitrosti na 50 km/h.
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Za nogometaši Aluminija je izje-
mno slaba sezona, v spomladan-
skem delu šumarji niso vknjižili niti 
ene same zmage, le pet remijev in 11 
porazov.

Po odhodu Oskarja Drobneta je 
ekipo v zadnjem delu sezone kot 
trener vodil Robert Pevnik. »Že v 
slačilnici po zadnji tekmi sem fantom 
rekel, da bi bilo dobro, da bi jih čim 
več iz te zasedbe ostalo. Če ne bi bilo 
Aluminija, nekateri od njih zagotovo 
ne bi imeli možnosti igranja v 1. ligi. 
Če smo jim to možnost dali, potem 
bi bilo prav, da sedaj ostanejo in se 
borijo za vrnitev v 1. ligo. Nekateri še 
imajo veljavne pogodbe, ne bomo 
pa nikogar silili v igranje, želimo vi-
deti njihovo željo po igranju in do-
kazovanju. Še pred premorom pa 
želimo videti naše izhodne mladince 
in talentirane igralce iz okolice, naj-
boljši bodo povabljeni na priprave za 
naslednjo sezono, ki se bodo začele 
17. junija,« je dejal Pevnik. 

Pot naprej je torej začrtana? »Kar 
se tiče organizacije in vsega druge-
ga, bo klub še naprej deloval na viso-
kem nivoju. Tudi če bomo nastopali 
v 2. ligi, naj bi vse ostalo na prvoliga-
škem nivoju, prepričan pa sem, da 

bodo s tem prišli tudi rezultati,« je 
dodal Pevnik.

Nekaj besed je namenil še minuli 
sezoni, v kateri v drugem delu niso 
zabeležili nobene zmage. »Po krat-
ki analizi nas je po mojem mnenju 
120 sekund delilo od obstanka. V 
enajstih tekmah, ki sem jih vodil kot 
trener, smo sedemkrat vodili ali pa 
obrnili rezultat, a do zmage nam ni 
uspelo. Pot je bila prava, a na 94. ali 
95. minuto tekme je težko vplivati, 
tam odločata individualna kakovost 
in karakter igralcev. Vem, da smo 
imeli ogromno željo, a toliko smole, 
kot smo je imeli v teh tekmah, tega 
še nisem doživel. Te stvari nas mora-
jo narediti še trdnejše, delati mora-
mo še bolj strokovno in zagnano, pa 
bomo spet tam, kjer želimo biti.

Del problema je bil tudi v tem, 
da je igra Aluminija domala skozi 
celotno sezono bazirala na branje-
nju. Iz tega je težko potem narediti 
preskok in voditi igro. Malo nam je 
zmanjkalo dinamike, me pa veseli, 
da smo z mladinci, dokler sem bil 
trener v selekciji U-19, to počeli in 
da so mladi igralci navajeni mojega 
načina dela.«

JM

Z današnjo tekmo proti Kopru 
se za Ormožane končuje sezona 
2021/22 v Ligi NLB. »Za nami je že 19. 
zaporedna sezona med elito, pred 
nami pa že jubilejna dvajseta. Zave-
damo se, da bo sezona 2022/23 bi-
stveno težja kot je bila ta, nad katero 
bo padel zastor. V ligo se vračata 
novomeška Krka ter Krško in liga bo 
bistveno močnejša,« že o naslednji 
sezoni razmišlja predsednik Mladen 
Grabovac. 

Po 19. sezonah v dresu vinarjev 
(2003–2022) se poslavlja slovenska 
in ormoška rokometna legenda 
Bojan Čudič. »Hugo«, kot ga kličejo 
prijatelji, se bo poslovil od aktivnega 
igranja, v ormoškem klubu pa upajo, 
da bo ostal vpet v klubska dogajanja 
v prihodnosti. Na prvi domači tek-
mi sezone 2022/23 bo njegov dres s 
številko 10 končal pod stropom har-
deške trdnjave in uporaba številke 
10 na dresu Ormožanov več ne bo 
mogoča. Niti za igralce naših nasled-
njih generacij. 

Od dresa Jeruzalema se bo poslo-
vil tudi Tinček Hebar (362 zadetkov 
za člansko ekipo Jeruzalema), ki je 
prvič ormoški dres kot mlajši deček 
B oblekel leta 2006, kot sedem-
letnik. Slednji bo v naslednji sezoni 
nosil dres aktualnih pokalnih zma-
govalcev Gorenja iz Velenja. Bojan in 
Tinček, srečno! 

Tekma med Jeruzalemom in Kop-
rom se bo začela ob 17.45, v uvodu 
bo potekal kratek uradni del. Obe-
nem bodo navijači Ormožani prosla-
vili svojo 30-letnico obstoja navijaške 
skupine in pripravlja se pravi roko-
metni spektakel, ki bo izjemno nabit 
s čustvi.

Uroš Krstič

Na igriščih Roland Garrosa v 
Parizu poteka drugi letošnji grand 
slam turnir, na peščeni podlagi 
veliko pričakujemo tudi od sloven-
skih predstavnikov. Začeli so zelo 
uspešno: kot prvi se je čez uvodni 
krog prebil Aljaž Bedene (195. na 
ATP), sledili pa sta mu tudi Kaja 
Juvan (68. na WTA) in Tamara Zi-
danšek (25.). 

Športnici leta 2021 v MO Ptuj se 
je poskušala po robu postaviti 22-le-
tna Američanka Claire Liu (75.), ki 
je prišla v Francijo z odlično popot-
nico – uvrstitvijo v fi nala turnirja v 
Maroku (WTA 250). Proti Zidanško-
vi pa ni našla pravega orožja in je 
klonila po dveh nizih – 2:6, 2:6. 

Dvoboj je imel v obeh nizih 
identičen potek: Zidanškova je po-
vedla 3:0, nato pa je prednost ob 
koncih nizov še potrdila z drugim 
breakom. V točkah je bila prednost 
izražena v občutni razliki 64:42, 

dvoboj pa je trajal le dobro uro. 
Liujeva je imela v celem dvoboju 
le eno break priložnost, pa še to je 
Tami ubranila. 

V drugem krogu bi morala biti 
njena tekmica Majar Sherif (49.), 
a je 26-letna Egipčanka dvoboj pre-
dala zaradi poškodbe. Z uvrstitvijo 
v 3. krog je Tamara uspešno začela 
obrambo lanskih točk, ko se je uvr-
stila v polfi nale.

Manj uspešne so bile pri tem os-
tale tri lanske polfi nalistke: Rusinja 
Anastasia Pavljučenkova je nastop 
v Parizu odpovedala zaradi po-
škodbe, Čehinja Barbora Krejčiko-
va je kot branilka naslova izpadla 

v 1. krogu (proti domačinki Diane 
Parry), Grkinja Maria Sakkari pa je 
obstala v 2. krogu (ugnala jo je Če-
hinja Karolina Muchova). 

Naslednji dvoboj bo 
Konjičanka igrala proti 
28-letni Američanki Jessici 
Pegula (11.), ki je v 2. krogu 
v napetem dvoboju ugnala  
25-letno Ukrajinko Anhelino 
Kalinino (36.) - 6:1, 5:7, 6:4.

Tako kot Zidanškova se je v tretji 
krog prebil že tudi Bedene, tam ga 
čaka številka 1 moškega tenisa, Srb 
Novak Djoković.

Kaja Juvan in Tamara Zidanšek 
sta uspešno začeli skupno pot tudi 
med dvojicami, v 1. krogu sta brez 
težav premagali Francozinji Tessah 
Andrianjafitrimo in Oceane Dodin. 
V prvem nizu sta Francozinjama 
zavezali »teniško kravato«, v dru-
gem pa sta tekmici povedli 2:3, 
nato pa sta Slovenki prestavili v 
višjo prestavo in dobili naslednje 
štiri zaporedne igre za gladko nap-
redovanje. 

Njuni tekmici v naslednjem krogu 
bosta bodisi Čehinja Lucie Hradecka 
in Indijka Sania Mirza ali Italijanki Jas-
mine Paolini in Martina Trevisan.

JM

OP Francije, Roland Garros 
(43,6 milijona evrov), 
rezultati, posameznice:

1. krog: Zidanšek (24.) – Claire Liu 
(ZDA) 6:2, 6:2;

2. krog: Zidanšek (24.) – Majar 
Sherif (Egipt) – predaja Sherif;

3. krog: Zidanšek (24.) – Jessica 
Pegula (ZDA, 11.).

Dvojice (ž):
1. krog: Juvan/Zidanšek – Tessah 

Andrianjafi trimo/Oceane Dodin 
(Francija) 6:0, 6:3;

2. krog: Juvan/Zidanšek – zmago-
valki dvoboja Hradecka/Mirza (Če-
ška/Indija) – Paolini/Trevisan (Italija).

Bojan Čudič «Hugo«
številka: 10
rojen: 10. 1. 1984
igralno mesto: srednji zunanji
kluba: RK Celje Pivovarna Laško, RK 

Jeruzalem Ormož (od leta 2003).
največji uspehi: najboljši strelec 

v zgodovini ormoškega kluba in 1. A 
državne rokometne lige. Do tekme s 
Koprom je dosegel natanko 2520 go-
lov, največ v sezoni 2013/14 – 219. Leta 
2005 osvojitev brona na državnem pr-
venstvu. Leta 2010 (Maribor), leta 2012 
(Podčetrtek) in leta 2018 (Ljutomer) 
osvojitev bronov na pokalnih Final 4 z 
Jeruzalemom. Za Jedruzalem odigral 
šest tekem v Evropi proti portugalski 
Madeiri, islandskemu Selfossu in švi-
carskem Suhr Aarau. Devetnajst sezon 
zapored v »plavem« dresu …

Od aktivnega igranja se v prvi vrsti 
poslavlja velik človek in nato še naj-
boljši strelec v zgodovini ormoškega 
kluba in 1. A državne lige. Njegove 
mojstrovine iz sedemmetrovk še dol-
go ne bodo pozabljene. Tudi najboljši 
slovenski vratarji so večkrat obupali, 
ob obrambi katere izmed sedemme-
trovk Čudiču pa je bil to za igralca 
»državni praznik«.

»Moram reči, da mi je bilo posebej 
težko streljati s sedmih metrov bratoma 
Gregorju in Aljoši. Pač je bilo pri teh me-
tih ogromno čustev, ampak se moram 
pohvaliti, da sem bil uspešnejši od obeh 
bratov. Eden od vratarjev, ki pa mi je de-
lal preglavice, pa je bil skoraj 200 cm vi-
soki Dušan Podpečan. A tudi njega sem 
znal premagati s kakšnim lobom. Sicer 
pa je bilo iz leta v leto težje premagovati 
nasprotne vratarje iz kazenskih strelov, 
saj so vsi študirali moje strele. Je pa lažje 
premagovati šolane vratarje, kot pa vra-
tarje, ki niso tako tehnično podkovani,« 
je o svojih mojstrovinah spregovoril or-
moški kapetan. 

Ne mine pa niti en dan, da ne bi kdo 
izmed mlajših igralcev Jeruzalema na 
treningu treniral sedemmetrovke in 
kopiral mete legende ormoškega in 
slovenskega rokometa. »Boooojaaan 
Čuuudiiič« odmeva vsak dan na tre-
ningih mlajših selekcij, ko izvajalec 
kazenskega strela zaluča žogo vratar-
ju mimo glave. O dresu s številko 10 
pa tako ali tako ni smiselno izgubljati 
časa. Gre za dres, ki si ga želijo številni 
mladi, saj je v Ormožu nositi številko 10 
veliki privilegij. In za to je seveda »kriv« 
Bojan Čudič …

E-mail: sport@radio-tednik.si

Nogomet
Turnir zanimiv številnim, 
udeležba nad pričakovanji

Stran 16
Nogomet
V zaključku odločil domači 
kapetan

Stran 14

Atletika
Prijetno vzdušje, vrhunski 
rezultati

Stran 14
Nogomet
»Če bi se spremembe zgodile 
dva meseca prej ...«

Stran 14

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič.
Sodelavci: 
David Breznik, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Franc Slodnjak, 
Silva Razlag,
Črtomir Goznik.

NLB liga, 26. krog: 
Jeruzalem Ormož – 
Koper, v petek, 27. 5., ob 
17.45 na Hardeku

Nogomet � Robert Pevnik, trener Aluminija

»Klub bo še naprej deloval na visokem nivoju«
Rokomet � NLB liga

Slovo od sezone in Bojana 
Čudiča ter 30-letnica na-
vijaške skupine Ormožani

Tenis � Roland Garros

Tamara edina lanska polfinalistka v 3. krogu

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Aluminija v spomladanskem delu sezone 2021/22 niso 
zabeležili niti ene zmage. 

Tamara Zidanšek

Foto: Črtomir Goznik

Bojan Čudič se bo na tekmi s Koprom poslovil od aktivnega igranja. 
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presenečen, sploh zaradi tega, ker 
sem zadnja dva tedna na treningih 
čutil bolečine v zadnji loži. Žal rezul-
tat ni veljaven, bom se pa potrudil, 
da ga ponovim ali celo izboljšam na 
kakšnem od naslednjih tekmovanj,« 
je dejal Prapotnik. 

Najbolj nestrpno so gledalci na 
stadionu čakali na nastop 23-letne-
ga Kristjana Čeha, ki je konec tedna 
v Angliji postavil svoj in slovenski 
državni rekord ter 10. najboljši izid 
vseh časov – 71,27. Domači šampion 
ni razočaral, z novo izjemno serijo 
metov je navdušil in se močno prib-

ližal magični meji 70 metrov. Začel je 
s 66,26 m, nadaljeval z 68,24, 65,22, 
69,20 in 67,22 m, zaključil pa je s 
64,50 metra.

»V celoti gledano je bil nastop 
odličen, praktično vsi meti so bili čez 
65 metrov. Po nastopu v Birmingha-
mu in poti domov sem bil kar utru-
jen, noge sem imel kar težke, a mi je 
ne glede na vse uspel zelo dober naj-
daljši met. So pa še rezerve v metu. 
Poudaril pa bi, da je na domačem 
stadionu in pred številnimi poznani-
mi ljudmi vedno lepo tekmovati,« je 
po tekmovanju dejal Čeh.

Na Ptuju je bilo doseženih še ne-
kaj odličnih rezultatov, Neja Filipič je 
npr. zmagala s 6,49 metra v skoku 
v daljino (v tej disciplini je bila Maja 
Bedrač iz AK Ptuj tretja, skočila je 6 
m), Maruša Mišmaš Zrimšek pa se je 
vrnila po poškodbi z zmago v teku 
na 1500 m (4:15,45).

Med mlajšimi mladinci je odličen 
rezultat v metu 5-kg kladiva dosegel 
domačin Andraž Rajher, ki je zmagal 
z izidom 66,10 m. 

Druga tekma lige bo v soboto po-
tekala v Slovenski Bistrici. 

Jože Mohorič

Zadnji v vrsti trenerjev Drave v se-
zoni 2021/22 je bil Vladimir Pantelić. 
Ptujske plave je prevzel pred tekmo 
z Biljami (24. krog), do konca sezone 
je tako oddelal sedem tekem. Izkupi-
ček je ena zmaga (Fužinar) in en remi 
(Gorica) ter pet porazov (Bilje, Breži-

ce, Ilirija, Krka, Rogaška). »Žalosten 
sem zaradi tega, v vsej dosedanji 
karieri nisem izgubil toliko tekem za-
pored, a očitno je bilo tudi to potreb-
no,« je pogovor začel trener Drave. 

V zadnjem delu je bilo v ekipi čuti-
ti optimizem. »V klubu so se zgodile 

nekatere spremembe, v prvi vrsti je 
prišel nov predsednik, kar je pozitiv-
no vplivala na vse nas. Moje mnenje 
je, da je bilo to dva meseca prepoz-
no, da bi lahko nekaj spremenili in 
rešili sezono. Selekcija igralcev je bila 
narejena pred tem in ta zagotovo ni 
bila dobra. To se je najbolje videlo pri 
prejemanju velikega števila zadet-
kov: številni se nam enostavno ne bi 
smeli zgoditi – praktično iz vsakega 
položaja smo lahko prejeli gol. Če na 
tekmi dobiš najmanj en ali dva gola iz 
nenevarnih situacij, potem lahko na 
zbiranje točk kar pozabiš. Nam se je 
dogajajo prav to. Igrali smo zvečine z 
11 igralci, od tega jih je bilo veliko le-
tnikov 2002 do 2005, ki so igrali tudi 
po cele tekme. Za tako mlade igralce 
je to zelo težko. Naredili smo, kar 
smo lahko, sem pa seveda nezado-
voljen. Prepričan pa sem, da se lahko 
z novim predsednikom stvari obrne-
jo na bolje in da Drava pride do nivo-
ja, na katerem je bila v preteklosti,« 
je Pantelić podal kratko oceno dela.

Svojo oceno je dodal še kapetan 
Alen Ploj. »21 osvojenih točk je eno-
stavno premalo za obstanek. Na 
koncu nam v troboju z Brežicami in 
Krškim sicer ni veliko zmanjkalo, a 
na igrišču se je pokazalo in odločilo. 
Morda smo nekoliko pozno začeli 
priprave na spomladanski del sezo-
ne, igralci so se priključevali vse do 
začetka prvenstva, precej je bilo tudi 
težav s poškodbami. Ostalo nas je 
malo, a smo tudi v zaključku sezone 
stisnili iz sebe zadnje atome moči. 
V zadnjem času je bilo čutiti boljše 
razpoloženje v klubu, žal pa to ni bilo 
dovolj za rešitev pred izpadom,« je 
dejal Ploj in se obrnil še v prihodnost: 
»V tem trenutku je težko reči kaj op-
rijemljivega, nedvomno bo treba 
sesti za mizo in se odkrito pogovoriti 
o željah in načrtih.«

JM

ŽRK Ptuj – ŽRD Litija 
27:34 (12:18)

ŽRK PTUJ: T. Tripkovič, Korpar; 
Krasnič 1, Wudler, Ciglar, Planinc, Ru-
kelj 6, Puž 4, Kreft 3, Šemrl 1, Kolen-
ko 12, Luknjar. Trener: Matej Bračič.

Zadnjo domačo tekmo letošnje 
sezone je Ženski rokometni klub 
Ptuj pred svojimi gledalci odigral z 
nepopolno postavo. Trener Matej 
Bračič ni mogel računati na Bedra-
čevo, Oreškovo in Planinčevo, prav 
tako pa je imel v kadru nekaj igralk, 
ki so kljub poškodbam stisnile zobe 
in nastopile. 

Bračič je iskal različne igralne 
kombinacije, s katerimi bi se enako-
vredno kosal z rokometašicami Litije, 
ki so bile tokrat boljše tekmice in so 
zasluženo zmagale. Oceno tekme je 
podala kapetanka Nuša Puž: »Na tek-
mi smo dale vse od sebe, a žal je bilo 
to premalo za boljši rezultat. Poznalo 
se nam je, da so nam manjkale po-
membne igralke z zunanje linije, ki so 
jih na teh položajih nadomestile naša 
krila. Žal smo že na začetku tekme 
naredile preveč napak in razpolože-
ne gostje so prišle do večje prednos-
ti, ki so jo znale obdržati do konca.«

Tekma se je začela po litijskih 
notah, saj so ekspresno povedle 
1:6. Ptujčanke so imele precej težav 
v napadu, kjer so naredile preveč 
tehničnih napak, da bi lahko iztržile 
pozitiven rezultat. Z zadetki Minee 
Kolenko in Neli Rukelj so v 20. mi-
nuti znižale zaostanek na – 2 (8:10). 
V končnici prvega polčasa se je po-
novila zgodba z začetka tekme in 
gostje so na odmor – predvsem za-
radi golov iz protinapadov – odšle s 
prednostjo 12:18. 

V drugem polčasu si je ekipa Liti-
je priigrala največ devet zadetkov 
naskoka. Dosegle so številne lahke 
zadetke, a veliko strelov je ustavila 
tudi ptujska reprezentančna vratar-

ka Tajda Tripkovič, ki jo je v končnici 
tekme s kar nekaj obrambami uspeš-
no nadomestila mlada Kaja Korpar. 
Bračič je ponudil priložnosti za igro 
še nekaterim mladim igralkam, ki 
predstavljajo lepo prihodnost ptu-
jskega ženskega rokometa. 

Na tekmi in v celotni sezoni je strel-
sko izstopala Minea Kolenko, ki je že 
drugo sezono zapored najboljša strel-
ka 1. državne lige. V napadu sta bili 
razpoloženi še Neli Rukelj s šestimi in 
Nuša Puž s štirimi zadetki. Gostjam je 
zmaga prinesla 5. mesto v prvenstvu, 
Ptujčanke pa bodo na zadnji tekmi 
sezone v gosteh proti Velenjčankam 
lovile končno 6. mesto.

David Breznik

V torek se je na Mestnem 
stadionu začela letošnja 
serija tekem za mednarodno 
atletsko ligo Telekom 
Slovenije, ob tem pa je bil 
izveden še spominski tek 
Roberta Preloga na 3000 
metrov. Prvo ime mitinga je 
bil Podvinčan Kristjan Čeh, ki 
je znova razveselil ljubitelje 
atletike in v metu diska 
dosegel rezultat svetovne 
veljave – 69,20 metra. 

»Lani se je premierna izvedba mi-
tinga zaključila z dežjem, letos je vse 
potekalo v domala idiličnih razme-
rah. Največ truda organizatorji vlo-
žimo že pred mitingom, v sami prip-
ravi, ko pa stečejo tekmovanja, po-
tem je vse skupaj lažje in gre svojim 
tokom. Z rezultati, ki so jih dosegali 
atleti domačega kluba, je bilo vse 
skupaj še nekoliko lažje. Nas pa seve-
da veseli, da nam tudi AZS priznava, 
da smo dobri organizatorji takšnih 
tekmovanj. Miting si želimo pripelja-
ti še na višji nivo, a za kaj takšnega je 
potreben čas, predvsem kakovostni 
atleti iz tujine ga morajo uvrstiti na 
svoj urnik. Precej jih je bilo na štartu 
že letos, bomo pa na tem področju 
vztrajni tudi v prihodnje,« je dejal 
predsednik AK Ptuj Dejan Dokl. 

Iz domačega tabora je odličen re-
zultat v teku na 100 metrov odtekel 
Anej Čurin Prapotnik (10,38 s), a žal 
z 0,2 m/s premočnim vetrom v hrbet 
(2,2 dovoljen je 2,0). »Rezultat je res 
izjemen, tudi sam sem bil nekoliko 
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Atletika � Miting Ptuj 2022 in 2. memorial Roberta Preloga

Prijetno vzdušje, vrhunski rezultati

Foto: Črtomir Goznik

Kristjan Čeh se je na domačem mitingu v metu diska približal magični meji 70 metrov.
Foto: Črtomir Goznik

V memorialnem teku Roberta Preloga na 3000 metrov je slavil Jan 
Kokalj (št. 62) iz celjskega Kladivarja, za njim sta se zvrstila Belgijec 
Cisse De Locht in Srb Nikola Raičević. 

Foto: Črtomir Goznik

Anej Čurin Prapotnik je v teku na 100 metrov tekel izjemnih 10,38 
s, a žal z malenkost premočnim vetrom v hrbet …

Foto: Črtomir Goznik

Ptujske rokometašice so se od domačih navijačev v sezoni 2021/22 
poslovile s porazom proti Litiji.

Foto: Črtomir Goznik

Vladimir Pantelić: »V vsej dosedanji karieri nisem izgubil toliko te-
kem, a očitno se je tudi to moralo zgoditi.«

Nogomet � NK Drava Ptuj

»Če bi se spremembe 
zgodile dva meseca 
prej …«

Rokomet � 1. SRL (ž), od 5. do 8. mesta

Nepopolne Ptujčanke izgubile proti Litiji

Na kratko s Kristjanom Čehom …
… o pripravah na sezono. »Poudarek je bil na teh-

niki, ki smo jo nekoliko spremenili, nadgradili pa smo 
tudi moč. Tehnika je bila že prej na visokem nivoju, saj 
sem imel že lani izid čez 70 metrov, vseeno pa sva se-
daj spremenila začetek meta. Gre za najpomembnejši 
del, sedaj sem bolj stabilen in umirjen. Z opravljenim 
delom sva oba s trenerjem Kanterjem zadovoljna, nih-
če pa ni tako hitro v sezoni pričakoval meta preko 71 
metrov. 

- o metu 71,27 m in odzivu tekmecev v Angliji. »Po-
goji so bili zelo dobri, tudi sam sem se dobro počutil in 
posledica je bil vrhunski met. Bi pa rekel, da tudi tisti 
rekordni met še ni bil čisto 100 %, nisem še v top for-

mi, to bomo poskušali prikazati na največjih letošnjih 
tekmovanjih. Odziv tekmecev? Bili so presenečeni, po-
dobno kot jaz sam (smeh). Vsi so mi čestitali, Stahl je 
celo rekel, da je ponosen na mene.«

- o pričakovanjih v nadaljevanju sezone. »Prvi 
cilj sem izpolnil, to je izboljšanje osebnega rekorda 
(smeh). Imam pa še veliko ciljev, predvsem nastopa 
na svetovnem in evropskem prvenstvu sta prioriteti. 
Če bodo rezultati na teh tekmah vsaj približno takšni, 
kot jih kažem sedaj, potem lahko posegam tudi po 
najvišjih mestih.«

- o novem opremljevalcu. »Doslej sploh nisem imel 
uradnega opremljevalca. Začel sem sodelovati z Ja-
kom, sedaj pa sem postal celo prvi individualni špor-
tnik, ki ga sponzorirajo.«

Člani AK Ptuj, ki so nastopili na tekmovanju na Ptu-
ju: Tadej Carli, Amadej Ciglar, Svit Ciglar, Kristjan Čeh, 
Anej Čurin Prapotnik, Aljaž Habjanec, Blaž Jurgec, 
Klemen Kelnerič, Filip Lah, Andraž Petrovič, Gašper 
Plavec, Andraž Rajher, Paskal Rihtarič, Jaka Senčar, 
Jaki Žgalin, Aleks Rogelj Žitnik, Lan Rogelj Žitnik, 
Hana Bauman, Maja Bedrač, Ana Bek, Maša Belić, Liza 
Berlič, Selina Breznik, Mara Cafuta Gajšt, Žana Ciglar, 

Ula Čeh, Ana Čurin Prapotnik, Arandjela Horvat, Gaja 
Kokot, Pia Kramberger, Zala Kramberger, Tia Ladič, 
Valentina Lah, Ana Milošič, Enya Murat Milošič, Iza 
Potočnik, Mia Potočnik, Neja Pučko, Taja Pučko, Zara 
Rižnar, Liza Rotar Čeh, Katarina Rozman, Katarina 
Simonič, Tia Simonovič, Lia Sledič, Zoja Sluga, Sara 
Šeruga, Živa Šmigoc, Taja Štumberger, Stela Voglar in 
Katarina Zorec.

1. A SRL (ž), od 5. do 8. 
mesta: 

5. KROG: Ptuj – Litija 27:34 (12:18). 
Tekma Zagorje – Velenje je bila odi-
grana v ponedeljek. 
1. LITIJA 4 4 0 0 21 (13)
2. PTUJ 5 2 0 3 15 (11)
3. ZAGORJE 4 0 0 4 13 (13)
4. VELENJE 3 2 0  1 13 (9)
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Nogometna šola Drava Ptuj je v 
soboto po dveh letih znova izvedla 
turnir Mladi dravaš, ki je potekal v 
treh starostnih kategorijah: U-7, U-9, 
U-11 in U-13. Sodelovalo je skoraj 60 
ekip, tekme pa so bile odigrane na 
treh prizoriščih, na Mestnem stadio-
nu, na pomožnem igrišču in na igri-
šču z umetno travo. 

»Po dveh koronskih sezonah smo 
si zadali osnovni cilj, da turnir Mladi 
dravaš znova obudimo ter da za po-

novni zagon naredimo turnir z eki-
pami iz regije. A smo bili očitno zelo 
zanimivi ekipam, ki so v preteklosti 
nastopale tukaj in tako se nam je 
hitro prijavilo 60 ekip. Iz organizacij-
skega vidika je bil turnir zato kar ve-
lik zalogaj. Izpostavil bi starše naših 
otrok in vse druge prostovoljce, ki 
so sodelovali, izkazali so se tako pri 
delu kot navijanju,« je dejal vodja NŠ 

Drava Ptuj Boštjan Krajnc. 
»Veseli nas, da smo bili kot NŠ Dra-

va Ptuj uspešni tudi z rezultatskega 
vidika, v vseh treh kategorijah so bile 
naše selekcije pri vrhu, ekipa U-11 pa 
je celo osvojila turnir brez enega sa-
mega prejetega gola. V fi nalu nam 
jo je nekoliko zagodel dež, a to ni 
vplivalo na celotno sliko,« je dodal 
Krajnc. 

Pod eno streho člani in 
nogometna šola

V nadaljevanju se je vodja NŠ do-
taknil tudi celotnega dogajanja v NŠ 
Drava in NK Drava. »Letos smo izpa-
dli iz 1. mladinske in 1. kadetske lige, 
a že pogledujemo proti naslednji se-
zoni. Vanjo bomo šli z novo energijo 
in cilji, želimo si čimprejšnje vrnitve 
v 1. ligo. S to mislijo se že sestavljajo 
nove ekipe in trenerske sestave.«

Kako pa je začrtano sodelovanje 
s člansko vrsto in novim predse-
dnikom, to je postal Andrej Magli-
ca? »Prvi vtis je izjemno pozitiven. 
Čeprav ni človek iz lokalnega okolja, 
prihaja namreč iz Primorske, ima 
veliko željo povezati klub pod eno 

streho, tako člane kot nogometno 
šolo. Razume postavitev temeljev, 
ki segajo od najmlajših otrok v no-
gometni šoli, in vse piramide naprej 
do članske vrste, ki črpa igralce iz 
lokalnega okolja. Tega nismo imeli 
zadnjih 20 let, zato je bil klub večkrat 
na robu ugasnitve. Meni kot Ptujča-
nu in podporniku tukajšnjega nogo-
meta je ta usmeritev v veliko zado-
voljstvo, prvi rezultati pa se bodo 
čutili že v naslednji sezoni. Zagotovo 
bo nekaj igralcev prišlo tudi od dru-
god, a zagotovo veliko manj kot v 
preteklosti. To je edina prava pot,« je 
dejal Krajnc. 

Veliko je bilo takšnih, ki niso 
verjeli več v to, da bo klub 

dobil licenco za nastopanje v 
državnih ligah za naslednjo 
sezono. »Skorajda celotna 
ptujska nogometna javnost 
nas je že odpisala, novica o 
pridobitvi licence je podobno 
kot vstaja ptiča feniksa iz 
pepela. Ravno zaradi tega 
gremo naprej še z večjo željo 
in energijo, da popeljemo 
ptujski nogomet v mirnejše 
vode in da se začne o njem 
govoriti s pozitivnejšimi 
toni,« je zaključil Krajnc. 

Jože Mohorič

Podvinci – Zavrč 1:0 
(0:0)

STRELEC: 1:0 Orovič (80.).
PODVINCI: Cajnko, Ramšak, Sven-

šek, Modrič, Anžel, Kolenko (od 80. 
Simić), Prahić, Šlamberger, Zamuda 
Horvat (od 71. Oman), Orovič, Ziko 
Zajko. Trener: Robert Hojnik.

ZAVRČ: Maroh, Pofuk, Kokot, Zor-
ko, Vočanec (od 70. Štumberger), 
Potočnik, Lazar, Šket, Kocbek (od 
83. Kelc Vnuk), Kajzer (od 70. Dre-
venšek), Koren. Trener: Gorazd Šket.

V sredo je bila v Podvincih od-
igrana zaostala tekma 25. kroga 

(prestavljena je bila zaradi sobot-
nega naliva, ki je onemogočil tek-
mo), tudi tokrat pa je uvodni del 
zaznamoval dež in razmočil zeleni-
co. Na njej sta oslabljeni ekipi Pod-
vincev in Zavrča v lokalnem derbiju 
pokazali solidno predstavo z veliko 
borbenosti, krajšo pa so na koncu 
potegnili gostje …

»Tekma je bila precej izenačena, 
morda smo imeli nekaj več časa ven-
darle mi žogo v svoji posesti, tudi več 
situacij za uspešnejši zaključek. Na 
koncu nam je uspelo zadeti po preki-
nitvi, Orovič je v polno meril z glavo. 
V zadnji tekmi gremo v Dravograd, 
kjer bomo poskušali zmagati in se 

povzpeti še kakšno mesto višje na 
lestvici,« je dejal trener Podvincev 
Robert Hojnik.

»Ekipi Podvincev čestitam za 
zmago. Z igro in pristopom svojih 
varovancev sem znova zadovoljen, 
kajti proti Šampionu smo bili daleč 
od tega. Proti močni ekipi Podvincev 
smo prikazali zelo dobro igro in si po 
moji oceni zaslužili točko. Tekmec je 
bil nevaren samo iz prekinitev in iz 
ene od teh (kot) so tudi dosegel za-
detek. Sedaj nas čaka še zadnji krog 
in naredili bomo vse, da se od svojih 
navijačev poslovimo z zmago,« je de-
jal trener Zavrča Gorazd Šket. 

JM

Doxakey – Radomlje 
0:7 (0:3)

STRELKE: 0:1 Zala Kuštrin (8.), 0:2 
Zala Kuštrin (13., z 11 m), 0:3 Korina 
Lara Janež (34.), 0:4 Zala Kuštrin (52.), 
0:5 Laura Šenk (59.), 0:6 Korina Lara 
Janež (68.), 0:7 Tija Vrhovnik (81.).

ŽNK DOXAKEY: Neža Forštnarič, 
Tjaša Križan (od 55. Hana Jelen), 
Eva Vidovič, Nuša Štumberger, Tajda 
Tušek, Pia Ciganović, Anja Lončarič, 

Taja Lončarič (od 76. Klara Kitak), 
Maša Potočnik (od 85. Jelena Spa-
sić), Nuša Forštnarič, Špela Pernek 
(od 79. Urška Švarc). Trener: Uroš 
Šmigoc.

Zadnjo tekmo sezone 2021/22 
so ptujska dekleta odigrala na do-
mačem Mestnem stadionu, a proti 
ekipi Radomlje niso imela pravih 
možnosti za uspeh. Zasedba iz Ra-
domelj je ena izmed štirih ekip, ki 
izstopa v ženski ligi, to potrjuje tudi 
končno 3. mesto.

Končni vrstni red najboljših v 
posameznih kategorijah: 

U-7: 1. Lumen Varaždin 2, 2. Rogo-
za Hoče VBO, 3. Gorišnica, 4. Slovenj 
Gradec, 5. Lumen Varaždin 1, 6. Dra-
va Ptuj plavi;

U-9: 1. Domžale Dob, 2. Duplek, 3. 
Posavje Krško, 4. Hajdina, 5. Drava 
Ptuj plavi, 6. Dravsko polje; 

U-11: 1. Drava orli, 2. Slovenj Gra-
dec beli, 3. Slovenj Gradec modri, 4. 
Beltinci, 5. Rogaška, 6. RoHo VBO 
U-10;

U-13: 1. Kety Emmi Bistrica, 2. 
RoHo VBO, 3. Veržej, 4. Drava Ptuj 
plavi, 5. Kungota, 6. Dornava Pod-
vinci.
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Ženska liga
REZULTATI 21. KROGA: Nona Po-

murje Beltinci – Olimpija 0:0, Krim 
– Cerklje 0:5 (0:1), Doxakey – Ra-
domlje 0:7 (0:3), Primorje Gaia Natu-
relle – Ljubljana 0:7 (0:2).

Končna lestvica v sezoni 2021/22:
1. POMURJE BELTINCI 21 19 1 1 166:5 58
2. OLIMPIJA LJ 21 19 1 1 190:14 58
3. RADOMLJE 21 13 0 8 115:30 39
4. LJUBLJANA 21 13 0 8 99:50 39
5. CERKLJE 21 7 1 13 31:89 22
6. PRIMORJE GAIA 21 5 1 15 21:131 16
7. DOXAKEY 21 5 0 16 26:136 15
8. KRIM 21 1 0 20 10:203 3

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Podvincev so bili za zadetek boljši od Zavrčanov.

Foto: Črtomir Goznik

Dekleta ŽRK Doxakey Ptuj so v sezoni dosegla pet zmag in doživela 16 porazov.

Ekipa NŠ Drava Ptuj je slavila v konkurenci U-11. 

Nogomet � Turnir Mladi dravaš 2022

Turnir zanimiv številnim, 
udeležba presegla pričakovanja

Nogomet � 3. SNL - vzhod

V zaključku odločil domači kapetan Nogomet � Ženska liga

Top 3 ekipa premočna za Ptujčanke

V ekipi imajo izjemno strelko Zalo 
Kuštrin; 24-letnica je v sezoni na 21 
tekmah dosegla izjemnih 50 zadet-
kov. S tem dosežkom je zaostala le 
za članico Olimpije Ano Milović, ki je 
dosegla 66 zadetkov. Trojico najbolj-
ših strelk sezone s 45 goli zaokrožuje 
Špela Kolbl iz Pomurja. 

Pomurke so na zadnji tekmi se-
zone ubranile vodstvo na lestvici, 
z remijem proti Olimpiji so osvojile 
naslov državnih prvakinj, saj so bile 
za gol boljše v medsebojnih dvobojih 
(2:0, 0:1, 0:0). 

JM
Šah � 1. DL ženske

Lep uspeh dveh mladih 
ptujskih ekip
V Rogaški Slatini sta se končali 
ženski šahovski ligi. V najvišjem 
rangu, t. i. zaprti državni ligi, je 
nastopilo šest najboljših slovenskih 
ekip, v 1. državni ligi pa kar 24. 
In v slednji sta izredno uspešno 
nastopili dve ekipi Šahovskega 

društva Ptuj, ki so jih sestavljale 
mlade, perspektivne članice, vse še 
osnovnošolke.

Če je pravico nastopa v državni ligi imelo le 
šest najboljših slovenskih ženskih ekip, pa je 
prva državna ženska liga odprta. Pravico nasto-
pa imajo vse ekipe registriranih šahovskih klu-
bov in društev za leto 2022, dodatno pa še več 
ekip iz  klubov in društev, ki nastopajo v ženski 
državni članski ligi. Tako se je tokrat v Rogaški 
Slatini zbralo kar 24 ekip, med katerimi je status 
prvega favorita pripadel ekipi ŠD Domžale, na 2. 
mestu po začetnem ratingu je bila ekipa ŠK Ig, 
na tretjem pa ŠS Tomo Zupan iz Kranja. 

Izredno pomlajeni ptujski ekipi sta zase-
dali 20. in 21. mesto in njihov nastop je bil v 
glavnem namenjen nabiranju izkušenj, saj so 
bile Ptujčanke dejansko med najmlajšimi. Že 
v prvem krogu je žreb določil njun medseboj-
ni dvoboj, ki se je končal z dvema remijema 
in končnim neodločenim izidom. Prva ekipa 
Ptuja v postavi Zoja Pintarič in Alisa Beranič 
je v nadaljevanju še dvakrat remizirala, trikrat 
izgubila in trikrat zmagala. Poln izkupiček je 
dosegla zapored v 6., 7. in 8. krogu z ekipa-
mi, ki so bile po ratingu višje uvrščene (16. Sl. 
Bistrica, 15. G. Radgona, 14. Slovenj Gradec). 
Druga ptujska ekipa v postavi Arandjela Hor-
vat in Eva Medik je zabeležila po dve zmagi in 

dva poraza ter kar pet remijev. 
Dve najbolje uvrščeni ekipi sta se uvrstili v 

državno ligo za leto 2023, najboljše tri ekipe 
so prejele pokale, njihove članice pa medalje. 

V državni ligi je naslov državnega prvaka 
osvojila ekip ŠK Tajfun Ljubljana z maksimal-
nim izkupičkom desetih točk in si priborila 
pravico nastopa na letošnjem evropskem 
klubskem pokalu.

Končni vrstni red 1. državna liga: 1. (3.) ŠS 
Tomo Zupan Kranj 14 točk, 2. (2.) ŠK Ig 13, 3. 
(6.) ŠK Triglav Krško 13, 4. (1.) ŠD Domžale 13 
… 10. (21.) ŠD Ptuj II 9 točk … 13. (20.) ŠD Ptuj 
I 9 točk …

Silva Razlag
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Pred časom je na centralnem stre-
lišču v Ljubljani potekalo Državno pr-
venstvo v streljanju z zračno puško 
in pištolo ter serijsko zračno puško 
na 10 m v najmlajših kategorijah. V 
zaključku sezone z zračnim orožjem 
so bili med 231 nastopajočimi strel-
kami in strelci iz 46 strelskih društev 
znova zelo uspešni strelci iz SD Kovi-
nar iz Ormoža in SD Juršinci – osvojili 
so tri posamična in dve ekipni odličji.

Nino Šoštarič novi 
državni podprvak

V kategoriji starejših dečkov z 
zračno pištolo je juršinski strelec 
Nino Šoštarič s 168 krogi osvojil na-
slov državnega podprvaka in za zma-
govalcem Nikom Benkičem iz SD 
Celjska četa Mala Breza zaostal za 
šest krogov. Nino je tretjeuvrščene-
ga Miho Frasa (168) iz Svečine pre-
magal šele po večjem številu notra-
njih desetic (2:1). Le krog je do posa-
mičnega odličja zmanjkal drugemu 
juršinskemu strelcu Mihi Močniku
(167), ki se je tokrat moral zadovoljiti 

s 4. mestom, tretji Juršinčan Mai Pak
(150) je osvojil 10. mesto.

Juršinčani so v ekipni tekmi z naj-
boljšim rezultatom 485 krogov pos-
tali še drugič zapored ekipni državni 
prvaki, saj so prepričljivo prehiteli 
Železnike (448) na drugem in Breži-
ce (413) na tretjem mestu.

Rok Škorjanec še drugič 
zapored najboljši

V kategoriji starejših dečkov s se-
rijsko zračno puško je drugi zapore-
dni naslov državnega prvaka osvojil 
ormoški strelec Kovinarja Rok Škor-
janec, ki je bil z enakim rezultatom 
kot v lanskem letu 182 krogov za 
krog boljši od Marka Pevca iz Trzi-
na. Preostala ormoška strelca, Jaka 
Horvat (173) in Timotej Boj (158) sta 
osvojila 8. in 25. mesto. Visoko se je 
uvrstil tudi ljutomerski strelec Matija 
Kaučič (174), ki je na šestem mestu 
za odličjem zaostal le za štiri kroge.

Ormožani Kovinarja so velik us-
peh v zelo izenačeni konkurenci sla-
vili tudi v ekipni tekmi, kjer so znova 

V Kopru je bila v soboto 
izvedena Otroška liga, 
na kateri je sodelovalo 
53 tekmovalcev iz petih 
slovenskih klubov: Izlake, 
Nova Gorica, Ptuj, Izola in 
Koper. Tekmovanje je v 
celoti uspelo, tako da so bili 
zadovoljni tako organizator 
kot vsi, ki so sodelovali na 
tekmovanju. 

Člani Kluba borilnih veščin Ptuj 
(na fotografi ji desno) so sodelovali s 
petimi mladimi tekmovalci in dosegli 
izvrsten ekipni rezultat.

1. mesto so osvojili:
- Tia Rodošek, deklice do 36 kg
- Jaka Kozel, dečki do 33 kg
- Vito Goričan, mlajši kadeti do 37 

kg
- Matias Goričan, starejši kadeti do 

63 kg
2. mesto je osvojila:
- Pia Kozel, deklice do 27 kg
Za najboljšega tekmovalca z naj-

več točkami je bil proglašen Ptujčan 
Jaka Kozel in je zato prejel poseben 
pokal.

Na tekmovanju so bili prisotni ptu-
jski trenerji Edvard Štegar, Vladimir 
Sitar in Aleš Skledar.

Franc Slodnjak

Minulo nedeljo so mladi 
ptujski kolesarji in kolesarke 
tekmovali na „15. Veliki 
nagradi Občine Komenda“. 

Na tradicionalni krožni dirki so 
najprej nastopili dečki in deklice C. Iz 
KK Perutnina Ptuj sta se Kaja Adam 
in Živa Bohak ponovno povzpeli na 
stopničke, tokrat sta bili 2. in 3. Pri 
dečkih sta bila najboljša 6. Luka Lam-
pret in 8. Gal Hrastnik (20. M. Lačen, 
35. M. Nahberger, 36. A. Mahorič, 
40. M. Kirbiš). 

Dečki in deklice A in B so nastopili 
v združeni konkurenci kar 90 kole-
sarjev in kolesark. V kategoriji deklic 
A je ponovno zmagala članica ptu-

jskega kluba Hana Jeromel in s tem 
obdržala roza majico vodilne v Poka-
lu Pogi. Pri dečkih B je David Adam z 
osvojenim 4. mestom prav tako ob-
držal vodilno mesto in majico v Poka-
lu Pogi. Na 3. stopničko se je tokrat 
povzpel Maj Bohak, odlično pa je 
dirkal tudi na koncu šesti Nik Vidovič 
(22. M. Šteharnik, 25. T. Nahberger, 
36. J. Bornšek). Pri starejših dečkih A 
je bil Nik Muršec 4., Miha Bošnik pa 
9. (32. J. Kirbiš, 37. L. Kostanjevec, 
41. N. Kolbl). 

Na najdaljšo progo so se podali 
mlajši mladinci. Tokrat najvišje uvr-
ščen Ptujčan je bil 11. Jon Pritžnik 
(28. N. Golob).

UR

Vzhod +35
REZULTATI 14. KROGA: Cirkulane 

veterani – Grajena 3:2, Rogoznica 
Gostilna Muršič – Dornava 0:3, Bo-
rovci – Podvinci 0:6, Markovci – Go-
rišnica 4:1.
1. MARKOVCI 14 10 2 2 34:14 32
2. PODVINCI 14 10 1 3 54:12 31
3. DORNAVA 14 10 0 4 36:20 29
4. GORIŠNICA 14 8 1 5 32:24 25
5. GRAJENA 14 5 0 9 30:50 15
6. CIRKULANE 14 4 2 8 21:36 14
7. ROGOZNICA 14 3 2 9 28:43 11
8. BOROVCI 14 1 2 11 15:51 5

Zahod +35
REZULTATI 14. KROGA: Tržec – 

Apače 4:2, Hajdina – Pragersko 3:4, 
Leskovec – Skorba 1:7.
1. SKORBA 13 10 1 2 52:26 31
2. PRAGERSKO 13 9 1 3 56:32 27
3. GEREČJA VAS 13 8 2 3 36:19 26

4. HAJDINA 13 8 2 3 33:22 26
5. TRŽEC 13 4 0 9 21:36 12
6. APAČE 13 4 0 9 30:49 12
7. LESKOVEC 13 1 0 12 21:56 3

Ekipa Podlehnika je izstopila iz 
lige. 

+40
REZULTATI 14. KROGA: Ormož – 

Videm pri Ptuju 0:2, Zgornja Polska-
va – Pohorje Oplotnica 0:5, Mladinec 
Lovrenc – Hajdoše veterani 2:0, Maj-
šperk – Spodnja Polskava 2:2.
1. MAJŠPERK 14 10 2 2 44:23 32
2. VIDEM 14 9 2 3 53:29 29
3. LOVRENC 14 7 4 3 34:18 25
4. OPLOTNICA 14 7 1 6 30:22 22
5. ORMOŽ 14 5 3 6 22:23 18
6. SP. POLSKAVA 14 4 4 6 23:31 16
7. HAJDOŠE 14 5 0 9 23:42 15
8. ZG. POLSKAVA 14 1 0 13 10:51 3

JM
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Kolesarstvo � 15. VN Občine Komenda

Hana in David obdržala vodilni majici v Pokalu Pogi
Nogomet � Veteranske lige MNZ Ptuj

Prvaki veterani iz Markovcev, 
Skorbe in Majšperka

Nogomet � 3. SNL – vzhod
RAZPORED 26. KROGA, V SOBOTO OB 17.00: Zavrč – Šmarje pri Jel-

šah, Koroška Dravograd – Podvinci, Posavje Krško – Bosch Bračič Vi-
dem, Šampion – Premium Dobrovce, Zreče – Korotan Prevalje, Šmar-
tno 1928 – Dravinja; v nedeljo ob 15.00: Kety Emmi Bistrica – Cirkulane. 

Super liga
RAZPORED 17. KROG, V NEDELJO OB 18.00: Gerečja vas – Hajdina, 

Grajena ANpro – Markovci, Boč Poljčane – Bukovci, Stojnci – Skorba, 
Apače – Gorišnica. 

1. liga MNZ Ptuj
RAZPORED 14. KROGA, V PETEK OB 18.00: Rogoznica Slofi n – Or-

mož; V SOBOTO OB 18.00: Pragersko – Hajdoše, Tržec – Podlehnik. 
Prosta je ekipa Središče. 

2. liga MNZ Ptuj
RAZPORED 14. KROGA, V SOBOTO OB 18.00: Polskava avtop. Gro-

belnik – Slovenja vas SMS sanacija, Dornava Digitalpartner.si – Zgor-
nja Polskava, Makole Bar Miha – Mladinec Lovrenc, Oplotnica Senčila 
Senica – Leskovec.

Rokomet � NLB liga
RAZPORED 26. KROGA, V PETEK OB 18.00: Jeruzalem Ormož – Ko-

per, Urbanscape Loka – Trimo Trebnje, Slovenj Gradec – Gorenje Vele-
nje, Ljubljana – Dobova, Celje Pivovarna Laško – SVIŠ Ivančna Gorica, 
Riko Ribnica – Maribor Branik, LL Grosist Slovan – Herz Šmartno. 

1. B SRL (m)
26. KROG: Moškanjci-Gorišnica – Škofl jica Pekarna Pečjak (v petek 

ob 19.00).

1. A SRL (ž), od 5. do 8. mesta
6. KROG: Velenje – ŽRK Ptuj (v soboto ob 20.00).

JM

Športni napovednik

Foto: Strelska zveza Slovenije

Ormožani Kovinarja so zablesteli na 31. Državnem prvenstvu naj-
mlajših kategorij v Ljubljani, saj je Rok Škorjanec zmagal med sta-
rejšimi dečki s serijsko zračno puško, skupaj z Jako Horvatom in Ti-
motejem Bojem pa so Ormožani osvojili tudi ekipni naslov državnih 
prvakov. Prestižna odličja je Ormožanom podelila vrhunska strelka 
in pripadnica Športne enote Slovenske vojske Urška Kuharič.

Foto: Strelska zveza Slovenije

Odlične rezultate na 31. DP so s pištolo dosegli tudi Juršinčani, ki so 
postali ekipni državni prvaki med starejšimi dečki s pištolo. Na svoje 
varovance Nina Šoštariča (posamično srebro), Miho Močnika in 
Maia Paka je bil zelo ponosen glavni trener Darko Pavlin.

Strelstvo � 31. DP mlajših kategorij 10 m Ljubljana 2022

Strelci Kovinarja in Juršincev znova med najboljšimi

Kikboks � Otroška liga Koper

Ptujčani odlični, Jaka Kozel najboljši na turnirju
Osnovne šole Dornava.

Oddaja bo v sredo, 1. junija, 
ob 18. uri na Radiu Ptuj 

in osnovno šolo Dornava 
prireja oddajo

zmagali in še drugič zapored osvo-
jili naslov ekipnih državnih prvakov. 
Veselje Ormožanov je bilo še toliko 
večje, saj so drugouvrščeno ekipo iz 
Murske Sobote premagali z enakim 
rezultatom, a večjim številom notra-
njih desetic (4:2).

Olivia Vočanec prvakinja 
četrtič zapored

V kategoriji deklic s serijsko zrač-
no puško je še četrti zaporedni na-
slov državne prvakinje osvojila Or-
možanka Olivia Vočanec, ki je z no-
vim odličnim rezultatom 190 krogov 
tokrat za tri kroge ugnala Rušanko 
Taro Potrč (187) in na tretjem mestu 
rečiško strelko Zalo Kajtna Poženel
(185). Ljutomerska strelka Ota Kšela
je s 168 krogi osvojila 12. mesto.

V kategoriji dečkov je Ormoža-
nu Mihi Dogši (179) do bronastega 
odličja zmanjkala le boljša zadnja 
serija, saj je bil s tretjeuvrščenim Re-
čičanom Vidom Vorino izenačen po 
rezultatu in tudi po številu notranjih 
desetic (3:3) ... Zmagal je Jure Glažar
(186) iz Doliča. 

V najmlajši kategoriji mlajših deklic 
se je bronastega odličja na svojem 
prvem DP razveselila ljutomerska 
strelka Maja Prša, ki je s 169 krogi 
srečno premagala Julijo Zibelnik iz 
Kisovca. Dekleti sta imeli enak re-
zultat, bili sta brez notranjih desetic, 
imeli sta enaki seriji (82, 87), tako da 
je nosilko bronastega odličja odločil 
boljši zadnji strel v korist Maje Prša
– 8:7. Zmagala je Iza Bratina (177) iz 
Železnikov. 

Simeon Gönc
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Oče Merčeve, Zdravko Veldin, 
je umrl 23. aprila letos, v 92. letu 
starosti. Vse do lani je živel na 
Hajdini, v isti hiši kot njegova hči 
Danica, ena izmed treh otrok, ki 
jih je imel: »Najina vez je bila zelo 
močna. Vse do svojega 90. leta je 
živel doma, nato pa je v začetku 
lanskega leta šel v dom. Prav vsak 
dan sem ga obiskovala in skrbela 
zanj. Tako sem način dela v domu 
dodobra spoznala. Takšni ljudje, 
kot delajo tu, si res zaslužijo veliko 
pohvalo. Duša mi nalaga in vele-
va, da je prav, da javnost ve, kako 
požrtvovalno, dobro, strokovno in 
prijazno delajo z našimi svojci.«

Kot pravi naša sogovornica, so 
prav vsi zaposleni izjemno prijazni, 
kar pomembno vpliva na dobro 
počutje stanovalcev, pa tudi njiho-
vih svojcev: »Pozdravijo in lepo na-
govorijo te praktično vsi zaposleni, 
od receptorjev na vstopu do ne-
govalk, medicinskih sester, čistilk, 
kuharjev in vseh drugih, ki jih sre-
čaš v domu. To je najbrž tudi odraz 

dobrega vodstva. Sama z direktori-
co nisem imela stika, ampak zgledi 
vlečejo.« Besed pohvale, ki jim jih 
namenja, je ogromno. Posebej je 
izpostavila tri delavke, s katerimi 
je imela največ stika in ki delajo v 
tako imenovanem Starem delu 3, 
glavno sestro na oddelku Tamaro, 
negovalki Silvo in Karmen. Merče-
va čuti veliko hvaležnost, tudi zato, 
ker so jo pred smrtjo očeta za-
poslene poklicale. Ob njem so tudi 
bile zadnje trenutke njegovega 
življenja, kar ji zelo veliko pomeni.

Človeški odnos, ki so ga imeli za-
posleni v ptujskem domu do njene-
ga očeta in nje, se ji je zapisal glo-
boko v srce. Zadovoljna je, da so ji 
prisluhnili in skupaj z njo reševali 
številne dileme, tudi medicinske. 
Brez pomoči usposobljenega ka-
dra gospod, ki je doživel častitljivo 
starost, zadnje leto ni več mogel ži-
veti. Institucionalno varstvo, ki se 
ga številni morda celo bojijo, se je v 
njegovem primeru izkazalo kot naj-
boljša možna rešitev: »Moja izkuš-

nja je bila dejansko odlična. Ko sva 
šla po hodniku, so ga nagovorile 
čistilke, pobožale po roki, sestre so 
mu zelo veliko pomagale. Tak od-
nos si zasluži vsak starostnik. Ko je 
oče umrl, sem na izhodu srečala re-
ceptorko. Ko me je zagledala, mi je 
s solzami v očeh izrekla sožalje. To 
ti veliko pove o človeku. Tu res de-
lajo ljudje s srcem, pripravljeni po-
magati, razumevajoči.« Prepričana 
je, da bi si zaposleni zaslužili tudi 
primerno, boljše plačilo za delo, ki 
ga opravljajo. Tudi izboljšanje kad-
rovskih standardov in normativov 
bi jih pomembno razbremenilo. A 
to, da številni med njimi opravljajo 
težke in fi zično zahtevne naloge, 
pogosto za nizko plačilo, se na os-
krbi starostnikov ne pozna. 

Institucionalna oskrba je za sta-
rejše in onemogle pogosto edina 
dobra in smiselna rešitev. Danica 
Merc je s svojim očetom preživljala 
veliko časa, saj ga je v domu vsa-
kodnevno obiskovala, kar ji pred-
stavlja veliko tolažbo v teh težkih 

trenutkih nenadomestljive izgube: 
»Kar se mi zdi pomembno izposta-
viti, je, naj svojci ne pozabijo na 
starostnike. To, da prideš k njim 

v dom, starega človeka pobožaš, 
počešeš, to jim zelo veliko pome-
ni. Tako kot so oni nas, ko smo bili 
mi majhni. Tako malo potrebujejo. 

Drobne stvari jim polepšajo življe-
nje, veliko pa dajo tudi nam, ker 
čutiš, da si storil vse, kar si lahko.«

Dženana Kmetec 

Edina prijava, ki je prispela na 
razpis, je bila Telekomova, torej 
je tri milijone evrov vreden posel 
tako rekoč avtomatsko pripadel 
temu državnemu telekomunikacij-
skemu gigantu. Projekt bo trajal 
dve leti, uporabnikom naj bi bil na 
voljo že od 14. aprila, a so nam na 
Telekomu Slovenija povedali, da so 
trenutno šele v fazi zbiranja prijav.

Do brezplačne e-oskrbe bodo 
upravičeni ljudje, stari 65 let ali 
več, ki živijo pretežni del dneva 

sami, pa tudi tisti, ki bodo podali pi-
sno izjavo, da jim je v skladu s pred-
pisi invalidskega in pokojninskega 
zavarovanja priznana invalidnost 
ali prejemajo dodatek za pomoč 
in postrežbo. Prednost bodo imeli 
tudi stari 18 let ali več, ki so zaradi 
nevroloških oziroma nevromišič-
nih obolenj v nevarnosti, da pade-
jo, oziroma so zaradi kognitivnega 
upada pri demenci izpostavljeni 
različnim neželenim dogodkom v 
okolju.

Detektor samodejno 
zazna padec

»Gre za socialnovarstveni servis, 
ki starejšim, invalidom in kronič-
nim bolnikom omogoča samo-
stojnejše, bolj varno in neodvisno 
bivanje v domačem okolju, saj 
zagotavlja 24-urno povezavo z asi-
stenčnim centrom oz. zdravstve-
nim osebjem in organizacijo po-
moči, če jo uporabnik potrebuje. 
Uporabnik lahko asistenčni center 

na pomoč pokliče kadarkoli, pod-
nevi in ponoči ter vse dni v letu, 
in sicer s preprostim pritiskom na 
gumb varovalnega telefona, ki je 
nameščen v njegovem domu, ali s 
pritiskom na gumb za klic na po-
moč na zapestnici, ki jo ima vedno 
pri sebi. Poleg zapestnice bo pre-
jel še mobilni detektor gibanja na 
obesku, ki ima prav tako poseben 
gumb za proženje klica na pomoč, 
hkrati pa detektor tudi samodejno 
zazna padec in ob tem sproži klic 
v asistenčni center. Naprave so 
vodoodporne in torej namenjene 
tudi uporabi med tuširanjem, kar 
je zelo pomembno, saj vemo, da se 
izjemno veliko domačih poškodb 
zgodi prav v kopalnici,« razlaga-
jo na Telekomu in dodajajo, da je 

namestitev opreme na domu eno-
stavna, brez vrtanja in posebnih 
napeljav.

Po dveh letih ne bo 
konec 

Konzorcijski partner v projek-
tu je Zveza društev upokojencev 
Slovenije. Njen predsednik Janez 
Sušnik pravi, da bo omenjena 
brezplačna oskrba na daljavo zelo 
dobrodošla. »3.500 prostovoljcev 
iz več kot 300 društev upokojen-
cev po Sloveniji v okviru projekta 
Starejši za starejše obiskuje 60.000 
starejših od 69 let, ki potrebujejo 
pomoč, živijo v domačem okolju 
in se težko gibljejo. Zato ni nobene 
skrbi, da se za brezplačno e-oskrbo 
ne bi prijavilo 5.000 ljudi. Ocenjuje-

mo celo, da bi takšno oskrbo pri 
nas potrebovalo okoli 50.000 ljudi, 
torej desetkrat več.« 

Ker so torej potrebe veliko 
večje od storitve, ki jo ponuja ta 
dveletni projekt, je spodbudna iz-
java Zvoneta Černača, ministra za 
razvoj in evropsko kohezijsko poli-
tiko v odhajanju, češ da prihodnja 
jesen ne pomeni konec projekta, 
saj naj bi ga brezplačno nadaljevali 
še naprej. »Zamenjal se bo samo 
vir fi nanciranja, in sicer bo prišel iz 
sredstev za kohezijsko politiko do 
leta 2027. Ko bo zakon o dolgotraj-
ni oskrbi začel polno veljati, pa je 
to ena od storitev, ki jo predvideva 
in bodo zanjo zagotovljena kombi-
nirana fi nančna sredstva.«

Senka Dreu

Foto: arhiv M24

Ministrstvo za zdravje je konec januarja objavilo razpis za nepovratna sredstva iz evrop-
skega socialnega sklada, s katerimi bo 5.000 uporabnikom dve leti na voljo brezplačna 
e-oskrba na domu.

Slovenija � Tri milijone evropskih evrov za projekt e-oskrba na domu

Storitev, ki bi jo potrebovalo desetkrat več ljudi

Delo, ki ga opravljajo zaposleni v domovih upokojencev, je izjemno pomembno tako za 
stanovalce kot njihove svojce. Potrpežljivost, sočutje, dobrosrčnost in velika mera razu-
mevanja so le nekatere lastnosti, ki jih premorejo dobri negovalci, bolničarji, zdravstveni 
delavci, pa tudi vsi drugi, ki skrbijo za starostnike. Po izkušnjah Danice Merc, ki je zadnje 
leto v ptujskem Domu imela očeta, si prav vsi zaposleni zaslužijo veliko javno pohvalo. 

Spodnje Podravje, Ptuj � Zaposleni v domu upokojencev opravljajo izjemno delo

»Čeprav delajo veliko za slabe plače, je oskrba starostnikov odlična!«

Foto: DK 

Danica Merc 

Že pet let kot plačljiva storitev
Projekt e-oskrbe na domu je prvi nacionalni projekt v Sloveniji, ki se loteva socialno-varstvenega 

servisa oskrbe na daljavo s pomočjo IKT tehnologije in zagotavlja varnost pri starejših, invalidih in 
kroničnih bolnikih. »Pomembno je, da ljudje dobijo pomoč takoj, ko jo potrebujejo, ne pa da v povprečju 
čakajo 18 ur, kot kažejo statistični podatki, kar je za mnoge usodno. Zdravstvena in socialna blagajna 
lahko tako prihranita veliko denarja,« je prepričan Peter Pustatičnik, vodja eOskrbe in eZdravja v 
Telekomu Slovenije, kjer osnovni paket teh storitev izvajajo že pet let. Uporablja ga 750 uporabnikov, 
mesečno pa zanj odštejejo 24,4 evra.

Foto: Telekom
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Zabavno poletje v Qcentru Ptuj
V prodajalni Pittarosso bodo poskrbeli za najudob-

-
še obutve za otroke. Sandali za otroke so na voljo 

vendar z vedno zagotovljeno kakovostjo.

-

-

-
-

Gamp v Qcentru Ptuj so pripravili naj-
-

-

OBI na Ptuju

Predsednik si je vzel skoraj celo 
uro časa, da je odgovoril na prav 
vsa vprašanja učenk. Vprašanja se 
niso nanašala, kot smo vsi navajeni, 
na politiko, ampak na osebno življe-
nje, življenjske izkušnje ter zasebno 
razmišljanje predsednika. Bilo je kar 
nekaj presenetljivih vprašanj ter 
tudi odgovorov. Intervju sta Maša 
in Maja izvedli v okviru projekta 
Mladina piše in je projekt časnika 
Frankfurter Allgemeine Zeitung, ki 
že od leta 1988 vsako leto združi 
približno 2.000 učencev oziroma di-
jakov in njihovih učiteljev iz celotne 
Evrope. Udeleženki sta si pridobili 
dragoceno novo znanje, saj sta se v 
vlogi raziskovalnih novinark posve-
čali temi, ki sta si jo izbrali sami in jo 

pripravili v sodelovanju z nemškimi 
časopisnimi hišami in izobraževal-
nimi ustanovami za objavo v ome-
njenem časniku. Novo pridobljeno 

znanje bosta s pridom uporabljali 
pri pouku nemškega jezika kot tudi 
v nadaljnjem življenju.

Luka Žižek

Ptuj, Ljubljana � Devetošolki pri predsedniku republike

Prvi koraki v svet novinarstva
V sklopu projekta Mladina piše so učenki OŠ Ljudski vrt Maša Kolarič Sluga in Maja 
Trstenjak ter njun mentor Luka Žižek pod vodstvom projekta dr. Geralda Hühnerja 
sredi maja obiskali predsednika republike Boruta Pahorja.

Foto: dr. Gerald Hühner

panja, organiziranja prireditev, na 
katerih se srečujejo ljudski pevci 
in godci, koncerti in tudi z izdajo 
zgoščenk, da bosta ljudska pesem 
in glasba, skupaj z dediščino po-
deželja, še naprej živeli in razvese-
ljevali. Nekatere imajo tudi po 50 
nastopov na leto.

Radio Ptuj se je nastopajočim 
zahvalil za sodelovanje, prav tako 
organizatorji vsakoletne razsta-
ve. Tudi letošnja prireditev, ki je 
v preteklosti potekala kot javna 
radijska oddaja Radia Ptuj, je pri-
tegnila številne ljubitelje tradicije, 
ljudske glasbe in petja. Skupinam 
so navdušeno zaploskali, prav 
tako voditelju Marjanu Nahberger-
ju, ki je prireditev oz. oddajo tudi 
zasnoval.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Pevke ljudskih pesmi Kitice, KD Antona-Jožeta Štrafela Markovci
Foto: Črtomir Goznik

Ljudski pevci KPD Staneta Petroviča in DU Hajdina

Foto: Črtomir Goznik

Ljudski pevci iz Stoperc (tudi znani kot Prešmentani faloti)

Foto: Črtomir Goznik

Ljudski godci iz Hajdoš

Foto: Črtomir Goznik

Lovrenški ljudski pevci iz Juršincev

Foto: Črtomir Goznik

Ljudski pevci DU Turnišče

Foto: Črtomir Goznik

Ljudski pevci KUD Trta Maksa Furjana Zavrč

Foto: Črtomir Goznik

Voditelj prireditve Marjan Nahberger v pogovoru s predsednikom organi-
zacijskega odbora 33. festivala Dobrote slovenskih kmetij Petrom Priboži-
čem: „Tudi letošnji festival Dobrote slovenskih kmetij je uspel!“

Foto: Črtomir Goznik

Ljudski godci iz Kicarja

Že štirinajst let srečanje Med ljudskimi pevci in godci Radia Ptuj bogati vsakoletno razstavo oz. od lani festival Dobrote 
slovenskih kmetij. Ljudsko pesem in glasbo, ki sta bili nekoč stalna spremljevalki opravil na vasi, danes ohranjajo in 
prenašajo na nove rodove številne skupine ljudskih pevcev in godcev.

Ptuj � Prireditev Med ljudskimi pevci in godci

Tradicija, ki bogati in osrečuje

Razveseljivo je, da nastajajo tudi 
nove, kot skupina pevk ljudskih 

pesmi Kitica, ki je nastala leta 2019 
kot druga pevska skupina v okviru 

FD Antona-Jožeta Štrafela Mar-
kovci. Sicer pa se skupine lahko 
pohvalijo z dolgo tradicijo nasto-
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Hedvika Ostroško je bila dol-
ga leta vodja skupine ljudskih 
pevcev. Je prejemnica mnogih 
priznanj in zahval za ohranjanje 
ljudske pesmi Haloz, ki se prenaša 
iz roda v rod. Rojena je daljnega 
leta 1935 v Doleni 27 na Vildonu. 
Oče Hanzek in mama Ana sta zelo 
garala, da sta preživljala številno 
družino, saj je bilo devet otrok. 
Vikica se spominja težkega življe-

nja. Doma so imeli kmetijo, kjer je 
bilo dela od zore do mraka, toda 
dajala je premalo za preživetje 
številne družine. Otroci so mora-
li na delo – taberhe že v zgodnji 
mladosti. Spominja se, da je dela-
la od zgodnjega jutra do pozne-
ga večera pri kmetih na ravnini, 
da je prislužila korpo krompirja. 
Otroci so drug za drugim odha-
jali od hiše za boljšim življenjem. 

Tudi Vikica je najprej dobila delo 
v šiviljskem obratu pri Lenartu 
na Ptuju, potem kot kot gospo-
dinjska pomočnica, nato pa se je 
do upokojitve zaposlila na Delti.  
Vmes je spoznala svojega moža 
Ludvika in ker še nista imela sta-
novanja, se je z otrokoma Mira-
nom in Romano preselila k sestri 
v Tržec. Ludvik je medtem hodil v 
službo in gradil hišo na Turnišču. 

Tja so se preselili vsi skupaj takoj, 
ko so opremili kuhinjo in esno 
samo sobico. Globoko jo je pri-
zadelo, ko jji leta 2015 umrl mož, 
leta 2019 pa še hči.

Hedvika še danes skrbi za hišo 
in vrt, malo ji pomagajo doma-
či. Obožuje svoje vnuke Urško, 
Vida, Stašo in Nevo, ki jo redno 
obiskujejo in ji radi pomagajo pri 
različnih opravilih, saj jo mučijo 
razne starostne težave. Je odlična 
gospodinja in prav vsak dan nekaj 
skuha za družino. To je kuharica, 
ki še zna iz skromnih in domačih 
sestavin pripraviti odlično jed. Še 
vedno se kam popelje z avtomo-
bilom. Ko ji je zelo dolgčas, pa 
pokliče stare prijatelje in znance. 
Zvečer pred spanjem posedi na 
kavču, zapoje tudi kakšno staro 
pesem, ki se je spomni tudi iz otro-
ških let. Spominja se časov, ko so 
hodili na nastope in razne priredi-
tve. Vsi so z veseljem peli in igrali 
stare ljudske instrumente. Izdali 
so tudi več CD-jev in tako ohranili 
staro ljudsko pesem za zanamce. 
Druženje ljudi v petju daje našemu 
življenju radoživost in veselje. 

Zdenka Golub

Videm, Dolena � FD Rožmarin Dolena brez ljudskih pevcev

Hedviki so ostali številni lepi spomini
Folklorno društvo Rožmarin Dolena ohranja ljudsko izročilo na različnih področjih. Pod okriljem društva so dolga leta 
delovali tudi ljudski pevci, ki so počasi opustili ljudsko petje zaradi starosti in raznih bolezni. Žal pa ni več mladih, ki bi 
nadaljevali z ljudskim petjem. Zapojejo le še ob kakšni posebni priložnosti.

DIADEM - dragocen okrasni obroč okoli glave kot znamenje časti, načelek, LIPID - v vodi netopna, biološko zelo pomembna 
organska snov, TAJČ - popačena nemščina

Je tradicionalno pokrivalo za glavo, ki 
ga nosijo muslimanske ženske. Prvotni 
prevod besede pomeni zastor oziroma 
zavesa, danes pa se navezuje za naglav-
no ruto, ki zakriva lase in vrat, medtem 
ko je obraz odkrit. Ruta je tudi različnih 
stilov in barv ter iz različnih materialov. 
Je najbolj razširjeno pokrivalo pri žen-
skah v muslimanskih državah.

Cvetje pomladnega travnika se 
bohoti v vsej svoji lepoti in tudi 
sami boste uživali v radostih, ki 
vam bodo podarjene. Dom bo tista 
oaza miru, prijetnosti in tudi kraj, 
kjer uporabite svojo ustvarjalno 
energijo. Koristile vam bodo 
spremembe, občutile se bodo v 
pogledu službe.

Besede bodo prijetne in skozi pogovor 
boste napredovali. Seveda dojemate 
življenje kot nekaj čarobnega in moč 
za nadaljnje delo boste našli v sebi. 
Partnerjeva navzočnost vam bo 
koristila in čas je, da mu zaupate, 
koliko vam pomeni. Obdobje 
bo ugodno za komunikacijo in 
intelektualne zadeve.

Službene obveznosti se bodo 
preprosto kopičile in tako vam 
ne bo preostalo drugega, kot 
da naredite sintezo in korak za 
korakom sledite svojim ciljem. 
Zdi se, da se bo okrepil notranji 
nemir in vzemite si čas, kjer se 
lahko predajate radostim življenja. 
Koristili vam bodo skupinski izleti.

Veliko bo neke skladnosti in tako 
razmišljate o vsem na prijeten 
način. Vsekakor kmalu ugotovite, 
da ste sami tisti, ki tkete niti 
svoje usode. Določene stvari, ki 
so vezane na ljubezen, se bodo 
pomirile in nadgradite se z neko 
posebno energijo. Moč intuitivnega 
znanja se le še okrepi!

Simbolika pravi, da se vrabci 
pred nevihto skrivajo in tako je 
tudi pred vami čas, ko se morate 
umiriti in v miru razmisliti o 
nadaljnjih potezah življenja. 
Privlačilo vas bo vse tisto, kar 
nekoliko odstopa in s tem boste 
dobili zaupanje v to, da je življenje 
že samo po sebi čudež.

Delo na vrtu in narava vas bosta 
objela v svet, kjer se pozabi na 
skrbi. Zanimivo je, da v veliki 
meri lahko gradite na sočutju, 
prijateljstvu in na tistih rečeh, ki so 
vam deloma ali v celoti neznanka. 
Ljubezensko življenje bo pestro in s 
težavo sprejmete, da partner ne bo 
plesal po vašem taktu.

Uživali boste v tistih majhnih 
pozornosti, čeprav bi se načeloma 
lahko želeli še več. Toda bolje 
se je zavedati, da iz majhnega 
raste veliko. Cilje boste počasi in 
zagotovo dosegli in na delovnem 
mestu vas čaka velik preobrat. 
Vzemite si čas zase in vedite, da 
pretiravanja niso dobra.

Ujeti boste v val sreče in zaupanja. 
Vedite pa, da s tem, ko razmišljate 
pozitivno, se vam dogajajo prijetne 
stvari. Čas je, da se poglobite v 
svet izobraževanja, in če se vaše 
življenje v kakršnemkoli smislu 
vrti okoli tega, bodo rezultati 
več kot briljantni. Svoboda 
osvobaja!

Spremembe so sestavni del 
življenja in tega se vi dobro 
zavedate. Še več sprejeli jih boste 
z odprtimi rokami. Vsekakor bo 
nujno, da niste naivni, ampak da 
se objektivno lotite vseh dejavnosti, 
za katere menite, da so pravilne. 
Vedite pa, da je previdnost mati 
modrosti.

Prijetne in sproščujoče energije se 
vam obetajo v ljubezni. Vsekakor 
boste med drugim ustvarjalni in 
s svojo osebno noto ter pečatom 
reševali tiste majhne dileme, 
ki jih iz dneva v dan piše življenje. 
Po potrebi stvari postavite na 
tisto mesto, kamor v osnovi 
sodijo.

Reka življenja teče svojo pot in 
vi boste na svojem čolnu spretno 
vijugali po njej. Nedvomno se 
bo okrepila potreba po varnosti 
in tako lahko v osnovi dajete 
občutek negotovosti. Sledite tistim 
spremembam, ki so nujne in se 
ne obremenjujte z nečim, kar je 
nepomembno.

Vaše misli bodo prijetne in 
življenje sprejemate na zelo 
objektiven način. Trudite se 
biti takšni, kot ste in se z neko 
ustvarjalno energijo lotite 
življenja. Intuicija vam bo 
koristila. Naučite se ločiti zrno od 
plev. Blesteli boste v ljubezni – 
predajte se romantiki.

BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)

Tedenski horoskop

Foto: Slavica Petrovič

Hedvika Ostroško se z veseljem in nostalgijo spominja časov, ko so veliko prepevali ljudske pesmi.
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lena – kadar so prizadete le goleni 
–, pri prizadetosti tudi v stegnih pa 
se je treba odločiti za višje segajo-
čo različico oziroma kompresijske 
hlačne nogavice. Prav tako je tre-

ba izbrati, koliko bodo nogavice 
stisnile noge oziroma kakšna naj 
bo kompresija, kar lahko najbolje 
določi zdravnik specialist.

Tea Dečman

Sindrom policističnih jajčnikov 
(PCOS) je najpogostejša hor-
monska motnja pri ženskah v rod-
ni dobi in najpogostejši vzrok ne-
plodnosti pri ženskah z motnjami 
menstrualnega cikla. 5–10 % žensk 
v rodni dobi ima PCOS. Vzrok za 
tak razpon leži v neprepoznavanju 
težav pri ženskah in diagnostiki.

Vzroki za nastanek PCOS niso 
popolnoma pojasnjeni, pomemb-
na je genetska komponenta. 
Sindrom policističnih jajčnikov je 
skupek raznolikih znakov, kot so: 
motnje menstrualnega cikla ali 
trajni izostanek menstruacije, lah-
ko neplodnost, povečane vrednos-
ti androgenih (moških) hormonov, 
presnovne motnje, npr. visok nivo 
krvnega sladkorja in/ali holestero-
la.

Ženske s PCOS imajo težave 
z aknami, izpadanjem las, pleša-
vostjo, povečano poraščenostjo 
(obraz, prsa in hrbet), nepojasnje-
no pridobivanje na teži, težave z 
zanositvijo in inzulinsko rezisten-
co, ki jo ima do 70 % žensk s PCOS. 
Pojavljajo pa se lahko tudi depre-
sija in anksioznost, glavoboli in 
spalna apneja. Prisotni so lahko vsi 
ali le nekateri simptomi/znaki, ki 
se pojavijo že s puberteto in s sta-
rostjo napredujejo. Mlade ženske 
opazijo težave predvsem pri zano-
sitvi in na psihološki ravni, starejše 
ženske pa imajo težave metabolne 
narave, npr. povišane trigliceride 

in holesterol v krvi ter srčno-žilne 
težave. Velikokrat je povezan s po-
večanim tveganjem za razvoj zdra-
vstvenih težav v starosti, kot sta 
sladkorna bolezen tipa 2 in visoke 
ravni lipidov (maščob) v krvi.

Za PCOS ni enega zdravila, zdra-
vijo se posamezni znaki bolezni. 
Priporoča se zmanjšanje telesne 
teže za 5–10 % pri ženskah s pre-
veliko telesno težo, zdrava pre-
hrana in redna telesna aktivnost 
pri vseh. Pomembna je ustrezna 
prehrana, po potrebi tudi uporaba 
prehranskih dopolnil. Priporočajo 
predvsem omega-3 nenasičene 
maščobne kisline, vitamin D, vi-
tamin C, inozitol, L-arginin, krom. 
Najpomembnejši obliki inozitola 
pri uravnavanju znakov PCOS sta 
mio-inozitol in D-kiro-inozitol, gle-

de na raziskave najbolje v razmerju 
40:1. Priporočeni vnos inozitola je 
2–4 g dnevno. Zdravilne rastline, ki 
lahko pomagajo pri regulaciji hor-
monov in ravni krvnega sladkorja, 
so: cimet (Cinnamomum cassia), 
navadna konopljika (Vitex Agnus 
Castus), grozdnata svetilka (Ci-
micifuga racemosa), sladki koren 
(Glycyrrhiza glabra). 

Izkušnje kažejo, da je za ustre-
zno obvladovanje simptomatike in 
vzdrževanje zdravja žensk s PCOS 
pomembna kombinacija več pris-
topov, predvsem pa zdrav življenj-
ski slog. Za več informacij, pred-
vsem o prehranskih dopolnilih se 
obrnite na farmacevte v Lekarnah 
Ptuj.

Jelena Jelen, mag. farm., 
Lekarna Ptuj

Zdravstveni nasveti

Sindrom policističnih jajčnikov

Najpogosteje se krčne žile po-
javijo na področju nog. Žile imajo 
oslabljene stene in postanejo viju-
gaste, zato so precej opazne, pred-
vsem ob daljšem stanju pa zaradi 
njih čutimo krčem podobne bo-
lečine in trganje v mišicah nog, ki 
so premalo prekrvavljene oziroma 
prehranjene. Zakaj se pojavijo in 

kako se lahko z njimi spopademo?
Za nastanek krčnih žil pogosto 

krivimo dednost, vendar ta ne sme 
biti izgovor – s primerno prehrano 
in dovolj gibanja, ki spodbuja dobro 
delovanje mišic v goleni, se lahko 
težavi v večji meri izognemo. Poleg 
premalo aktivnosti na pojav vpliva-
jo še previsoka telesna teža, povi-

šan krvni tlak ter tudi uživanje al-
kohola in kajenje. Enako težavno je 
premalo gibanja na račun sedenja 
ali stalnega stoječega dela. Lahko 
bi torej rekli, da za krčne žile vseka-
kor obstaja dedna nagnjenost, a v 
največji meri si jih pridelamo zaradi 
svojega življenjskega sloga.

Preventiva in 
preprečevanje

Če sta gibanje in zdrava prehra-
na ključ za preprečevanje nastanka 
krčnih žil, pa lahko ob opaženem 
začetku pojavljanja za preprečeva-
nje napredovanja bolezni uporabi-
mo še en način: nošenje kompre-
sijskih nogavic. Te so nekoč upora-
bljale zgolj osebe s krčnimi žilami, 
danes pa so izjemno priljubljene 
tudi med športniki, saj nogavice 
pomagajo stisniti vene, s tem pa 
vplivajo na tlak v njih in poskrbijo 
za izboljšan krvni obtok – in to po-
meni, da izboljšamo tudi delovanje 
mišic. Z nogavicami si nekateri bol-
niki pomagajo ves čas, saj lahko 
ublažijo občutek utrujenih nog, 

srbečice, otekanja in krčev, drugi 
pa jih uporabljajo zgolj med čaka-
njem na operativni poseg in ne-
posredno po njem. Kompresijske 
nogavice lahko segajo zgolj do ko-

Iz Doma upokojencev Ptuj

Zmanjševanje osamljenosti v starosti

Foto: Profimedia/M24

Foto: Dreamstime/M24

Foto: Profimedia/M24

Ljudje smo socialna bitja. S sta-
ranjem se spremenijo zmožnosti 
aktivnega socialnega vključeva-
nja, prav tako se spremenijo vlo-
ge, katere smo pridobili skozi vsa 
življenjska obdobja. Pomembno 
vlogo pri socialni vključenosti ima 
ožja in širša družina starejših in 
družba nasploh. 

Dojemanje starosti v družbi je 
še zmeraj precej stigmatizirano 
zato je ključno za lažje in boljše 
razumevanju starejših, sprejema-
nje starosti in staranja najprej pri 
nas samih. Potrebna je predvsem 
velika mera potrpežljivosti, strp-
nosti in spoštovanja do starejših, 
tako bodo imeli boljši občutek po 
pripadnosti. Staranje ni bolezen, 
je del življenjskega procesa, ki tra-
ja vse od rojstva pa do smrti in je 
lahko zelo lepo. Osamljenost lah-
ko starejši preprečijo predvsem z 
zdravim in aktivnim življenjskim 
slogom kot so družabništvo, po-
hodništvo, skupinska vadba na 
prostem katere se lahko starejši 
udeležijo v skorajda vsaki občini, 

medgeneracijsko povezovanje 
s katerim se prenašajo znanja in 
spretnosti med mlajšimi in sta-
rejšimi ter sodelovanje v skupi-
nah za samopomoč, ki temeljijo 
predvsem na izmenjavi izkušenj 
in reševanju vsakodnevnih pro-
blemov in so prav tako dejavne 
po celotni državi. V Sloveniji ima-
mo v sklopu socialnovarstvenih 
programov tudi programe za 
starejše, ki so namenjeni social-
no izključenim osebam in tudi 
osebam katere potrebujejo pod-
poro v vsakodnevnem življenju. 
V naših enotah Doma upokojen-
cev Ptuj je tako starejšim na vo-
ljo dnevno varstvo, kjer zraven 
aktivnega preživljanja prostega 
časa, zaposleni skrbijo predvsem 
za ohranjanje funkcionalnih in 
kognitivnih sposobnosti starejših 
ter jih vzpodbujajo k ohranjanju in 
širjenju socialne mreže. V tretjem 
življenjskem obdobju je vedno 
bolj v ospredju tudi uporaba in-
formacijsko komunikacijske teh-
nologije, katere uporaba je bila 

v ospredju predvsem v času epi-
demije koronavirusa. Prav v tem 
obdobju je le-ta precej zmanjšala 
občutek osamljenosti starejših saj 
je bil prav ta način komunikacije s 
svojci in prijatelji v ospredju. Po-
zitiven učinek na starejše in vpliv 
na zmanjšanje osamljenosti ima 
glasba, katera lahko vsaj delno ali 
pa tudi v celoti obvladuje občutke 
osamljenosti. Ta blagodejno vpli-
va na vse nas, tako s poslušanjem 
kot prepevanjem. Glasba nas 
povezuje, iz nas izvabi različna 
čustva, zmanjšuje stres in depre-
sijo. Poslušanje najrazličnejše zvr-
sti glasbe, udeležba na glasbenih 
dogodkih, vključevanje v pevske 
skupine lahko pripomore k boljše-
mu počutju posameznika. Bistve-
no je, da si starejši najdejo tisto 
aktivnost, ki jim je bila blizu mor-
da že v preteklosti oziroma tisto, 
ki jih bo osrečevala in jih navdajala 
z občutki sreče in notranjega za-
dovoljstva njih samih.

Vesna Štumberger Kukovec, Dom 
upokojencev Ptuj

Pomagajmo si

Pri krčnih žilah pomagajo gibanje in kompresijske nogavice
Krčne žile imenujemo stanje, pri katerem je delovanje ven oslabljeno do te mere, da ne 
morejo več v polnosti opravljati svojega dela oziroma vračati krvi proti srcu.

Nezdravljene krčne žile vodijo v vnetja
Ko opazite simptome, kot so otekanje in utrujenost nog ter krči 

v njih, pojavijo pa se tudi vidni znaki, je treba obiskati zdravnika in 
opraviti ultrazvočni pregled, s pomočjo katerega je že mogoče izbrati 
način zdravljenja. Težave ne smemo zanemarjati, misleč, da je zgolj 
estetska. Gre namreč za motnjo v delovanju žil, ki se lahko konča s 
hudim vnetjem, ulkusom oziroma razjedo, ki se lahko v obliki grde rane 
odpre tudi navzven, pride lahko do pojava krvnih strdkov, ki ogrožajo 
celotno telo in vodijo v kap. Pri blažjih oblikah se lahko zanesemo na 
nogavice, mazila, ki skozi kožo vplivajo na vene in krvni obtok, in na 
tablete z enakim učinkom – sestavine so lahko sintezne ali pa gre za 
izvleček semen divjega kostanja, ki dokazano deluje. Ko težava preseže 
začetno fazo, se je treba zateči k bolj resnim oblikam zdravljenja oziroma 
posegom: sklerozaciji, laserskemu zdravljenju, operativni odstranitvi 
prizadetih žil ...

Štajerski tednik - 
na spletu z aktualnimi novicami vsak dan!na spletu z aktualnimi novicami vsak dan!

Da boste izvedeli prvi!

www.tednik.siwww.tednikwww.tednik.siwww.tednik.si
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3. junija 2022, od 14. do 19. ure

SMS: NADLANI 

Javni zavod za turizem, 
kulturo in šport

V sodelovanju s Hostlom Ormož,
ki je v postopku za pridobitev
okoljskega znaka Green Key,

vas vabimo na

V sredo, 1. junija 2022, ob 16. uri, 
v Gradu Ormož, Grajski trg 3, Rdeča dvorana. 

PROGRAM DELAVNICE:
Zgodbe prodajajo.  Zakaj je temu tako? 

Kaj pravzaprav je zgodba blagovne znamke? 
Zelena zgodba?

Zakaj je storytelling najpomembnejša dejavnost
tržnega komuniciranja, zgodba pa ključni element

blagovne znamke? 
Katere spremembe in dejstva moramo obvezno

upoštevati, ko snujemo zgodbo turistične 
blagovne znamke? 

Kako se lotiti zgodbe turistične blagovne znamke? 
Iz česa črpati?

Skupaj z nami ravnajte odgovorno in varno. Poskrbimo za vaše in naše zdravje.
SLOVENIA GREEN - Ravnajmo ljudem, okolju  in živalim prijazno, trajnostno in zeleno.

DELAVNICO:

ZGODBA, KLJUČNI DEL ZELENE
TURISTIČNE BLAGOVNE ZNAMKE

Z VOJKO ŽGAVEC CLEMENZ

Vljudno prosimo, da svojo udeležbo potrdite do
30. 5. 2022 na elektronski naslov zelenega
koordinatorja: anita.bolcevic@jeruzalem-slovenija.si.

ZELENA  
ZGODBA 
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INFO@VRATA-TUNING.SI
OSOJNIKOVA 12, PTUJ

NOTRANJA VRATA

OKNA
SENČILA

Ž

www.re-max.si/Poetovio

PRODAMO - dvostanovanjsko hišo na de-
snem bregu Drave na Ptuju, 254,20 m2, 
letnik 1976, 615 m2

IZPOSOJA in prodaja medicinskih 
pripomočkov na naročilnico ZZZS 
(postelje, vozički, toaletni stol ...). 
NOVA REHA, Mlinska c. 1a, Ptuj, 
tel. 02 782 01 06.

www.novareha.si
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Vabljeni – uživajte poletje z nami!
Vabljeni – uživajte poletje i!

Simonov zaliv
NOVI NAROČNIKI POZOR!

Posebno ponudbo smo pripravili za tiste, ki se boste 

naročili na Štajerski tednik. Naročilnico oddate v 

tajništvu družbe Radio-Tednik Ptuj, Osojnikova cesta 3.

Brezplačno boste na morju lahko uživali 

vse poletne sobote od 25. 6. do 27. 8. 2022.
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VSAK PONEDELJEK

DR. SLAVOJ ŽIŽEK, filozof
Zakaj je Reporterju uspelo – in mimogrede, včasih
se mi zdi celo boljši od Mladine pri svojih analizah?!
Zavzeli so neko distanco do Janše, a še vedno ostali

desni in vseeno ostali resen časopis. 
Kar imajo oni, je vse res.

JANA, 17. maj 2022
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ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – topol, 
lipo, jelšo, brezo, lahko na panju. 
Nudi žagan les, letve, morale, dr-
va za kurjavo, izdelavo in prodajo 
peletov plus in sekancev. Tel. 041 
403 713.

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiropo-
ra – volne. V prednaročilu popusti. 
Barvanje fasad, zaključni ometi, 
pomoč pri subvencijah, vsa not-
ranja slikopleskarska dela. Jože 
Voglar, s. p., Zabovci 98, telefon 
041 226 204.

OKNA, rolete, žaluzije, komarniki, 
ugodne cene. Janez Belec, s. p., 
Trnovska vas 50, tel. 041 884 841; 
janez.belec@gmail.com.

UGODNO: vse iz inoxa, ograje – 
deli, okovja za kabine, cevi, vijaki, 
dimniki, litoželezni kamini, gorilni-
ki na pelete. Ramainoks, d. o. o., 
Kopališka 3, Kidričevo, tel. 02 780 
99 26, www.ramainox.si.

Mali oglasi

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova drva 
vseh dimenzij in bukovo hlodovino 
ter zelo kakovostne smrekove pelete, 
brezplačna dostava, ugodna cena. Dani-
lo Horvat, s. p., Moškanjci 1d. Tel. 051 
667 170.

PREVOZI – selitve – dostava: nudimo vam 
dostavo blaga, čiščenje prostorov, odvoz 
na deponijo. 041 868 018, Er-box, Dejan 
Erbus, s. p., www.prevozi-selitve-ptuj.com. 

BUKOVA drva prodam. Razrezana na 25, 
33 ali 50 cm. Tel. 041 893 305, e-mail: 
info@lesgrad.si, Lesgrad, d. o. o., Mla-
če 3, Loče.

Veseli s teboj smo živeli,
žalostni, ker te več ni.
Ostali so živi spomini,
z nami potuješ vse dni!

SPOMIN
26. maja je minilo 1 leto, odkar se je 
poslovila naša draga 

Ida Lorber
Z BREGA 34B
MAJŠPERK

Hvala vsem, ki jo ohranjate v lepem spominu in ji prižigate 
svečke.

Vsi tvoji

Tiho teče našega življenja reka,
tiho teče solza lepega spomina,
umre srce, a ostane bolečina
v srcu dragega in večnega spomina.

SPOMIN
25. maja 2022 sta minili dve leti, odkar 
nas je zapustil dragi mož, oče, očim, dedi 
in tast

Franc Butolen
IZ SKORBE 64
Še vedno si v naših mislih in v naših srcih.
Hvala vsem, ki se ga spominjate, mu prižgete svečko in postojite 
ob njegovem grobu.

Žalujoči: žena Jožica in otroci z družinami

Bili smo čustveno bogati,
dokler si bil z nami ti,
a zdaj živijo le spomini
na te srečne dni.

V SPOMIN

V soboto, 28. maja, mineva petnajst let žalosti, odkar nas je 
zapustil dragi mož, oče, dedek in tast

Alojz Kristovič
IZ ZABOVCEV 25

Hvala vsem, ki mu prižgete svečko in se z lepo mislijo spomnite 
nanj.

Tvoji najdražji, ki te močno pogrešamo

Nisi se izgubil kot zven v tihoto,
nisi odšel v nič in pozabo;
po tebi merim stvarem pomen
in tvojo pesem
skušam peti za tabo.
(T. Pavček)

OSMRTNICA
Z bolečino v srcu sporočamo, da nas je v 86. letu po kratki 
bolezni zapustil naš dragi mož, oče, dedek, pradedek, brat in 
stric

Jožef Petrovič
IZ CIRKULAN 56

Od njega se bomo v družinskem krogu poslovili v petek, 27. 
maja 2022, ob 16. uri na pokopališču v Cirkulanah. Žara bo 
položena v vežico na dan pogreba ob 14. uri. Svojci cvetje in 
sveče hvaležno odklanjamo.

Žalujoči njegovi najdražji

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako živel sem,
in večni mir mi zaželite. 

OSMRTNICA
Sporočamo žalostno vest, da nas je v 70. 
letu po kratki bolezni zapustil naš dragi 
mož, oče, brat in stric

Dušan Bolčevič
Z DRAŽENSKE CESTE 14A, TURNIŠČE

Od njega se bomo poslovili v petek, 27. maja 2022, ob 14. uri 
na hajdinskem pokopališču. Žara bo položena v vežico na dan 
pogreba ob 11.30. Svojci sveče hvaležno odklanjamo.

Žalujoči: žena Marica, sinova Duško s Tadejo
 in Sašo z Meliso ter drugi sorodniki

Čeprav tvoj glas se več ne sliši,
beseda tvoja v nas živi,
povsod te slišimo mi vsi,
med nami si ...
Radi te imamo.

ZAHVALA
Ob izgubi naše drage mame, tašče, babice 
in prababice

Marije Korez
S KOČIC 55
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem za izrečena sožalja, za darovano cvetje, sveče 
in svete maše.
Hvala gospodu župniku za lepo opravljen cerkveni obred, 
pevcem za odpete žalostinke, gospe Mariji za molitev, govor-
niku gospodu Jožetu Krivcu za ganljive besede slovesa in dru-
štvu upokojencev Žetale in pogrebnemu podjetju Mir.
Hvala vsem, ki ste našo mamo pospremili na njeni zadnji poti.
Vsem še enkrat iskrena hvala.

Vsi njeni

Ko tvoje si želim bližine,
grem tja, v mirni kraj tišine,
tam srce se tiho zjoče,
saj verjeti noče,
da te, dragi mož, več z nami ni.

SPOMIN

28. maja mineva 8 let, odkar si nas tiho in mirno za vedno 
zapustil, dragi mož, oče, dedek, stric in dobri prijatelj

Jože Kokol
IZ ROTMANA 49

Hvala vsem, ki se ga radi spominjate, mu prižgete svečko in ga 
imate v lepem spominu.

Žalujoči: žena Marija, hčerka Marica z možem 
ter vnuk Roman z ženo

Uspešen je bil človek, ki je pošteno živel,
se pogosto smejal in ljubil,
ki je užival zaupanje dobrih ljudi, 
ki je napolnil svoj prostor in izpolnil svojo 
nalogo,
ki je zapustil svet boljši od tistega,
ki ga je našel ...
(Bessie A. Stanley)

ZAHVALA

Z bolečino v srcu smo se poslovili od ljubega moža in očeta

Stanka Bezjaka
IZ GAJEVCEV 26

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom in prijateljem, ki 
ste ga spremljali na zadnji poti. Posebna zahvala vsem govor-
nikom. Iskrena hvala mladima pevkama iz Majšperka. Zahvala 
prijaznemu osebju splošne bolnišnice Murska Sobota. Gasilcem 
GZ Gorišnica. Iskrena hvala vsem za pisno in ustno izrečena 
sožalja in ne nazadnje prav vsem, ki ste kakorkoli doprinesli, 
da je bilo slovo našega dragega pokojnika Stanka častno in 
dostojno.
Počivaj v miru.

Njegovi za vedno: žena Alenka, sinovi David, Filip in Anže

PODARIM košnjo travnika 30 arov – Go-
milci. Tel. 02 753 11 81.

NESNICE, rjave, v začetku nesnosti, in 
bele purane, 4 kg, za nadaljnjo rejo, pro-
dajamo. Kmetija Rešek, Starše 23. Tel. 
040 531 246.

PRODAM bikca simentalca, starega 10 
dni, in tračni obračalnik SIP Favorit 200 s 
širokimi kolesi. Tel. 031 833 974.

STROJI

PRODAM bager goseničar, rovokopač 
4x4 Kramer, živinsko tehtnico do 1500 
kg, viličar, 4 t, škropilnico, 200 l in 500 l, 
traktor Štajer 430 ter nekaj malih kmetij-
skih strojev. Tel. 031 767 927.

RAZNO

IŠČEM pomoč pri spravilu drv. V zameno 
dam drva (jesen, hrast). Tel.041 588 137.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, cis-
terno za gnojevko, krožne brane, cepilnik 
za drva in drugo kmetijsko mehanizacijo. 
Telefon 041 923 197.

NESNICE, mlade kokoši, v začetku ne-
snosti, rjave, hisex, cepljene, prodajamo 
vsak dan od 8. do 17. ure. Kmetija Sor-
šak, Podlože 1, Ptujska Gora. Tel. 041 
694 124.

KUPIM kmetijo v okolici Hajdina, Ptuj, 
Kidričevo. Tel. 041 881 643.
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Na Ptuju se je 22. maja iztekel letošnji festival Dobrote slovenskih 
kmetij. Četudi je bil obisk manjši od pričakovanega, ga organizatorji 
ocenjujejo kot uspešnega, je na nedeljski prireditvi Med ljudskimi pevci 
in godci Radia Ptuj povedal predsednik organizacijskega odbora Peter 
Pribožič. Slovenske kmetije so v ocenjevanju letos sodelovale z 987 iz-
delki, od tega je bilo 862 nagrajenih. 

„Prireditev govori o tem, da ima slovensko podeželje, slovenske go-
spodinje in gospodarji, kvalitetne izdelke. Za 33. festival je značilno, da 
smo razstavili slovenska olja, izpostavili dobroto, ki je vsak dan na mizi. 
Slovenija je kljub svoji majhnosti z olji zelo bogata. Sedaj že snujemo 
načrte za naprej, zbiramo ideje o tem, kakšna bo prireditev oz. festi-
val v letu 2023. Ptuj tako postaja center slovenskega podeželja, center 
odličnosti slovenske hrane. S tem 
želimo nadaljevati tudi v prihod-
njih letih. Hrana postaja osrednja 
tema, samooskrba pa postaja v 
glavnem skrb države. Varnost dr-
žave se prične s tem, da imamo 
zagotovljeno hrano. Hrano pa za-
gotovijo tisti, ki jo pridelujejo, slo-
venske kmetice in kmetje. S porta-
lom Dobrote slovenskih kmetij, na 
katerem so vsi podatki o letošnjih 
nagrajencih, odpiramo pot na 
slovenske kmetije,“ je še povedal 
Peter Pribožič ter pozval k naku-
pu slovenskih izdelkov, kar bo 
prispevalo k razvoju slovenskega 
podeželja. Odgovora o tem, ali se 
bo s 34. festivalom vrnila klasična 

NAGRADNO TURISTIČNO VPRAŠANJE

Kako se imenuje zveza društev vinogradnikov 
in vinarjev Slovenije?

........................................................................................................

Ime in priimek: .........................................................................

Naslov: ….................................................................................

Davčna številka: .......................................................................

Kupon pošljite ali prinesite na naslov: Radio-Tednik Ptuj, Osojnikova 3, 2250 Ptuj.

Foto: Črtomir Goznik

Četrtega junija se bodo v Velenju srečali predstavniki obvodnih krajev Slovenije. Govorili bodo o razvoju trajno-
stnega turizma ob umetnih jezerih. Ptujsko jezero, nekoč vodilno pri razvoju, je v zadnjem letih močno zaostalo. 

Nagradno turistično vprašanje

ne nove turistične produkte. Letos so se osredotočili na vodo in njene 
zdravilne učinke. Na zaključni turistični tržnici so se predstavili dobitniki 
zlatih priznanj, najboljše osnovne šole s prehodnih tržnic, skupaj 28. Zlati 
priznanji sta s Ptujskega prejeli OŠ Cirkovce in OŠ Ljudski vrt, na Ormo-
škem pa OŠ Sveti Tomaž.

V Velenju že potekajo priprave na že 26. srečanje turističnih društev 
obvodnih krajev Slovenije, ki bo 4. junija. Osrednja tema bo razvoj traj-
nostnega turizma ob umetnih jezerih. Ptuj, ki je s Ptujskim jezerom oral 
ledino, je s svojo ponudbo v primerjavi z drugimi obvodnimi kraji zelo 
zaostal. 

Gramijevi nagrajenci New York Voices so na Ptuju prvič nastopili že 
leta 2014. O tem smo tudi spraševali v nagradnem turističnem vprašanju, 
nagrado bo prejela Anica Klemenčič (Hajdina). 

Danes sprašujemo, kako se imenuje Zveza društev vinogradnikov in 
vinarjev Slovenije. Nagrada za pravilen odgovor je vstopnica za kopanje 
v Termah Ptuj. Odgovore pričakujemo v uredništvu Štajerskega tednika, 
Osojnikova 3, do 3. junija.

Mladi letos o vodi in njenih zdravilnih učinkihMladi letos o vodi in njenih zdravilnih učinkih

Če se bo Putin še dolgo tepel za žitnico Evrope, se bomo mi 

Če se bo Putin še dolgo tepel za žitnico Evrope, se bomo mi 

na koncu za skorjice kruha.
na koncu za skorjice kruha.

* * ** * *

Si bo sploh še kdo želel v božke kraljestvo, ko bo tudi tam uvedena demokracija?!?

Si bo sploh še kdo želel v božke kraljestvo, ko bo tudi tam uvedena demokracija?!?

* * ** * *

Največji picajzli so se pripravljeni za oslovo senco kregati celo opoldne.

Največji picajzli so se pripravljeni za oslovo senco kregati celo opoldne.

* * ** * *
V politiki so zlaze ptičke srake.
V politiki so zlaze ptičke srake.

* * ** * *

Emancipirana kobila da kovača, ki je ni sposoben obuti, takoj na čevelj.

Emancipirana kobila da kovača, ki je ni sposoben obuti, takoj na čevelj.

* * ** * *

Ljudje se tako malo družimo, da sem včeraj srečal znanca, ki je že pet let mrtev.

Ljudje se tako malo družimo, da sem včeraj srečal znanca, ki je že pet let mrtev.

AFORIZMI BY FREDI

V okviru projekta Slovenija 
kvačka je nastalo vseh 212 grbov 
slovenskih občin. Kot je znano, 
se bodo slovenske kvačkarice z 
omenjenim projektom vpisale v 
Guinnessovo knjigo rekordov. Iz-
jemnemu projektu se je pridružila 
tudi Majcnova iz sicer sosednje 
občine Ormož ter ustvarila grb 
tomaževske občine v velikosti 160-
krat 120 centimetrov. »Ker je bila 
občina Ormož v sklopu projekta 
že zasedena, sem se odločila za 
meni najbližjo občino Sveti Tomaž, 
od koder izvira tudi moja snaha.« 

Gre za veliko delo, v katero je 
kvačkarica vložila ogromno truda 
in časa, 100 ur za kvačkanje ter 
dva dni za zaključno šivanje nitk. 
Pri tem je porabila 2,5 kg sloven-
ske volne. Kot je dejala, je kvač-
kala povečini zvečer in ponoči. 
Kvačkarice so za delo poprijele 15. 
septembra, Majcnova pa je z njim 

končala približno mesec dni pred 
rokom; ta je bil 25. decembra. S 
kvačkanjem se ukvarja že leta, je 
kvačkarica po duši in srcu. Za kvač-
kanje se je navdušila že kot osnov-
nošolka, v sedmem razredu, ko 
so izdelovali darilo za učitelja ob 
koncu leta. Je bolj kot ne samouk. 
Kot pove, se je k projektu prijavila, 
ker rada kvačka in ima rada nove 
izzive. »Kvačkali smo v posebni, 
dokaj zahtevni tehniki C2C – gre za 
kvačkanje iz kota v kot, po diago-
nali. Najbolj je bilo zamudno kvač-
kanje same sredine grba, kjer je 
bilo veliko menjav barv. Ponosna 
sem, da mi je uspelo. To je moj naj-
večji projekt doslej, spodbuda za 
naprej. Trenutno pa že pripravljam 
še večji izdelek, ki je skrivnost,« je 
dodala. Sicer pa s kvačkanjem naj-
različnejših igrač rada razveseljuje 
svoje vnuke.

Besede čestitke in zahvale je ob 

uradni predaji grba Majcnovi izre-
kel župan Mirko Cvetko, ji predal 
simbolično darilo ter obenem še 
zagotovil, da bo grb krasil nove 
prostore občine Sv. Tomaž, ki jih 
načrtujejo v stavbi nekdanje stare 
šole. Do takrat pa ga bodo obisko-
valci lahko občudovali v sedanjih 
prostorih. Majcnova je županu v 
znak zahvale za podporo podarila 
še kvačkano slovensko zastavo. 

Monika Horvat

Sveti Tomaž � Z uradne predaje kvačkanega grba

Več kot 100 ur dela in 2,5 kg volne
Prostore uprave občine Sveti Tomaž krasi posebna umetnina – kvačkani občinski grb, ki 
ga je izdelala Darinka Majcen. 

Kot pravijo na Zvezi Sonček, 
smo vsi drugačni. »Vsi pa moramo 
živeti drug z drugim, biti sprejeti, 
zagotoviti vključevanje in prepreči-
ti izključevanje.« V vrtcu Majšperk 
se trudijo, da bi že najmlajši otro-
ci razumeli in sprejemali vsakršno 
drugačnost ter krepili spoznanje, 
da je vsak človek dragocen in vre-

den spoštovanja. »Na temo dru-
gačnosti se v vrtcu veliko pogo-
varjamo in privzgajamo pozitiven 
odnos do drugačnosti. V okviru 
projekta sodelujemo z Zavodom 
Dornava in VDC Sonček Ptuj, z 
obojimi smo postali pravi prijatelji, 
saj je vsem skupno, da se radi dru-
žimo in nastopamo,« je povedala 

pomočnica ravnateljice za vrtec 
Barbara Vedlin.  S skupnimi močmi 
in ob mentorstvu slikarja Gregorja 
Samasturja so obnovili poslikavo 
na vrtčevski zgradbi, skupaj so tek-
li v okviru teka podnebne solidar-
nosti, pripravljajo pa se tudi na or-
ganizacijo dvoranskega balinanja.

Mojca Vtič

Majšperk � Korak k Sončku – korak k sprejemanju drugačnosti

Ljubezen do druženja in nastopanja
Sprejemati sebe in druge, sprejemati vse, kar imamo skupnega, in vse, kar je drugačno 
od nas. S to mislijo se je Vrtec Majšperk priključil k projektu Korak k Sončku, ki poteka 
pod okriljem zveze Sonček. V okviru projekta so nedavno v sodelovanju z varovanci VDC 
Sonček s Ptuja pripravili prireditev, kjer so se oboji predstavili s plesom in petjem.

Foto: Mojca Vtič

Otroci Vrtca Majšperk in varovanci VDC Sončka s Ptuja s pesmijo in plesom dokazali, da nas drugačnost zgolj 
bogati

Foto: MH

Darinka Majcen je tomaževskemu županu Mirku Cvetku predala kvačkani občinski grb, hkrati pa še poseben 
izdelek – kvačkano slovensko zastavo. 

razstava najboljših izdelkov v vseh kategorijah, pa v tem trenutku še ni. 
Obiskovalci letošnjega festivala so o tem pogosto spraševali, svoje vpra-
šanje pa zapisali tudi v knjigo vtisov na letošnji razstavi slovenskih olj. 

V tem času si prireditve na Ptuju kar podajajo roke, ni dneva, da or-
ganizatorji ne bi povabili vsaj na eno, če ne na dve ali tri. Vsi hitijo, da 
bi vsaj delno zapolnili vrzel zadnjih dveh kovidovih let, kot je prireditev 
bilo zelo malo oz. so potekale tudi v omejenem obsegu, z veliko manj 
gledalci kot sicer. 

V Medvodah je včeraj potekala zaključna tržnica letošnjega vseslo-
venskega osnovnošolskega festivalskega tekmovanja Turizmu pomaga 
lastna glava, na kateri so mladi turistični navdušenci predstavili ideje, 
s katerimi bi obogatili slovensko turistično ponudbo ter izumili števil-
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